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به گزارش اتفاق روز، علیرضا فخاری استاندار تهران در جلسه شورای هماهنگی امنیتی 
انتظامی اجتماعی فرهنگی استان تهران که با حضور دکتر احمد وحیدی وزیر کشور 
برگزار شد با اشاره به اهمیت موضوع جلسه اظهارداشت: جلسه امروز جلسه مبارک و 
میمونی است که یکی از اهداف برگزاری جلسه شورای امنیتی، پیگیری مسائل تهران 

به عنوان پرتراکم ترین و پیچیده ترین مسائل را به خود اختصاص داده است.
وی افزود: رسیدگی به مسائل و موضوعات مبتلا به تهران مهم است که باید از طریق 
شناخت صحیح و چگونگی رسیدگی به مسائل شهر پیگیری و موضوعات براورد صحیح 
در حوزه های سیاسی اجتماعی اقتصادی امنیتی و فرهنگی انجام شود که این کار 

زمینه سازی برای مقابله بامسائل امنیتی سیاسی می شود.
استاندار تهران در ادامه اضافه کرد: تامین امنیت مردم در اولویت است اگر به مصوبات 
مبتلابه برسیم می توانیم مسائل را در مرحله کوچک و ابتدایی پردازش شود و در گام 

بعد با مقابله با ان تامین امنیت انجام می شود.
فخاری در ادامه با تاکید بر اهمیت اجرای نظام امنیتی برای بهره مندی هر چه بیشتر 
مردم از ارامش اذعان داشت: نقش بی بدیل شما بزرگواران به عنوان نمایندگان مناطق 
در این جلسه می تواند برای تسهیل زندگی هر منطقه کمک شایانی بکند و به نظام 

اداره شهری کمک بزرگی به نماید.
وی در پایان یاداور شد: امروز همه موظف هستیم برای غنی بخشی امنیت استان 
تهران بهم کمک کنیم تا مسائل مبتلابه به احسنت تبدیل و از تهدید به ظرفیت 

تغییر ماهیت دهد.

برنامه ریزی برای افزایش کیفیت دسترسی 
مردم به فضای مجازی

 دبیر شورای عالی فضای مجازی گفت: برنامه هایی در ۵ محور برای بهبود دسترسی مردم به 
فضای مجازی به وزارت ارتباطات اعلام شد و اکنون قدم های مهمی مانند ارتقای هسته شبکه 
ملی اطلاعات و ظرفیت انتقال برداشته شده است و در آینده کیفیت دسترسی مردم به فضای 
مجازی بهبود پیدا می کند.»امین آقامیری« در گفت وگو با ایرنا در خصوص گام هایی که برای 
تسهیل و افزایش کیفیت دسترسی مردم به فضای مجازی برداشته شده است، اظهار کرد: در 
تمام جلسات شورای عالی فضای مجازی بر مساله بهبود کیفیت اینترنت برای دسترسی بهتر 
مردم تاکید می شود. کارهایی در این خصوص آغاز شده و پیشرفت هایی نیز داشته است،  اما برای 
لمس این مساله در زندگی مردم باید اقدامات دیگری نیز انجام شود.رئیس مرکز ملی فضای 
مجازی تاکید کرد: شبکه ملی اطلاعات لایه های مختلفی مانند انتقال، تجمیع، دسترسی، هسته 
شبکه و عناصر دیگری که در شبکه ملی وجود دارند. در سه ماه گذشته با حضور شرکت های 
فعال، وزارت ارتباطات و دیگر ذینفعان این حوزه، آسیب شناسی در این خصوص انجام شد. پس 
از بررسی موضوعات مختلفی شناسایی و ۵ محور مهم از آن ها استخراج شد.آقامیری افزود: این 
محورها به وزارت ارتباطات اعلام شد و برنامه هایی برای رفع این چالش ها آغاز شده است. برای 
»ارتقای هسته شبکه ملی اطلاعات و ظرفیت انتقال« قدم های خوبی برداشته و شاخص ها را 

بهبود داده است؛ اما برای اینکه در زندگی مردم ملموس شود، به کمی زمان نیاز است.

هفته نامه اجتماعی- فرهنگی- اقتصادی

دکتر رئیسی در تشریح نتایج سفر به عربستان: 

  حمایت از مقاومت 
تنها راه آزادی قدس شریف

زارع: رمزارزها می توانند عامل 
برد ما در اقتصاد دیجیتال باشند
ــای  ــت: ظرفیت ه ــس گف ــی مجل ــاد مقاومت ــه اقتص ــس کمیت  رئی
اســتثنایی حــوزه رمــز ارز را بــا یــک ســری تصمیمــات غیــر اصولــی 
ــور را در  ــد کش ــش می توان ــن بخ ــعه ای ــرد؛ توس ــن ب ــد از بی نبای

ــوب برســاند. ــت مطل ــه موفقی ــال ب 2اقتصــاد دیجیت

خاندوزی: از ظرفیت شرکای 
کشورهای همسایه برای انتقال ارز 

3استفاده شد

بازدید مدیریت شهری از پروژه زمین های 

ورزشی روباز بوستان جنگی گلستان
7

وزیر صمت: اصناف در 
قالب بازارچه های تخصصی 

ساماندهی می شوند

رئیس قوه قضاییه: دادستانی کل 

برای انتخابات پیش رو فعال تر شود

2

در نشست استانی جبهه تحول خواهان انقلابی؛

زاکانی: دولت سیزدهم در مسیر تحقق 
منویات ولی امر حرکت می کند

4

وزیر ورزش و جوانان:به دنبال رفع 
موانع استخدام مقام آوران بازی های 

آسیایی هستیم 

6

استان ها 5

اشتغال  کردستان،  استان  اول  اولویت 
فارغ التحصیلان است

 سرپرســت معــاون هماهنگــی امــور اقتصــادی اســتاندار 
ــه  ــارغ التحصیــلان دانشــگاهی ب کردســتان گفــت:  اشــتغال ف
ــتان  ــرفت اس ــعه و پیش ــان در توس ــگاه آن ــت جای ــبب اهمی س

بایــد در اولویــت فعالیت هــای اشــتغالزایی ..... 8 2

خارجی  تجارت  و  انتقال  معاون   
و  انتقال  تولید،  مدیریت  شرکت 
)توانیر(  ایران  برق  نیروی  توزیع 
گفت: امکان اتصال برق بین ایران و 

اروپا فراهم شد.
ایرنا،  اقتصادی  خبرنگار  گزارش  به 
اله داد«  در جریان دومین  »محمد 
نمایشگاه  سومین  و  بیست  از  روز 
صنعت برق در نشست خبری افزود: 
اکنون با ارتباطی که بین کشورمان 
و ترکیه فراهم شده امکان تبادل برق 

با اروپا را فراهم آورده است.
وی ادامه داد: این کار نیاز به مذاکره 
های قراردادی و حقوقی دارد که در 

دست پیگیری است.
معاون انتقال و تجارت خارجی توانیر 
اضافه کرد: ۲ پروژه »ایر« و »آگیر« 
نیز برای ارتباط بین ایران و روسیه 

در دست اقدام است.

باره  در  ایرنا  به  پاسخ  در  داد  اله 
طریق  از  کشورها  سایر  با  ارتباط 
خطوط زیر دریایی، گفت: ارتباط با 
عمان مد نظر بود، اما در حال حاضر 

از نظر اقتصادی توجیه ندارد.
مطالعاتی  پروژه  داشت:  اظهار  وی 
حال  در  نیز  قطر  با  برقی  ارتباط 

پیگیری است.
خارجی  تجارت  و  انتقال  معاون 
توانیر خاطرنشان کرد: اکنون با همه 
داریم،  زمینی  مرز  که  کشورهایی 

ارتباط الکتریکی وجود دارد.
برق  صادرات  به  اشاره  با  داد  اله 
و  افغانستان  عراق،  کشورهای  به 
ترکیه  با  ارتباط  افزود:  پاکستان، 
روزهای  ساعت،  اختلاف  دلیل  به 
اولویت  در  کاری  ساعت  و  تعطیل 
است و اکنون نزدیک به ۴۰۰ مگاوات 
سه  در  و  دارد  وجود  تبادل  امکان 

روز  نیم  و  و سه  واردات  روز  نیم  و 
صادرات به ترکیه انجام می شود.

معاون انتقال و تجارت خارجی توانیر، 
اولویت نخست صنعت برق را تامین 
نیاز داخل دانست و خاطرنشان کرد: 
اختصاص  صادرات  به  تولید  اضافه 

می یابد.
با  انرژی  تبادل  ظرفیت  وی، 
 ۲ از  بیش  را  همسایه  کشورهای 
گفت:  و  کرد  عنوان  مگاوات  هزار 

تراز تجاری کشور در این بخش صفر 
است.

اله داد از در دست ساخت بودن خط 
خبر  ترکمنستان  از  واردات  سوم 
از  واردات  سوم  خط  گفت:  و  داد 
ارمنستان هم در دست احداث است.

تا  افزایش ۴۰۰  برای  تلاش  از  وی 
وارداتی خبر  مگاواتی خطوط   ۵۰۰
داد و گفت: به همین میزان خطوط 

صادرات افزایش خواهد یافت.

امکان اتصال برق بین ایران و اروپا فراهم شد

اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاون   
دانش بنیان رییس جمهور گفت: 
پیشران  صنعت  عنوان  به   نفت 
الگوی  تجربه یک  کشور در حال 

موفق است.
امضای  مراسم  ایرنا،  گزارش  به 
تفاهمنامه تأسیس مرکز راهبردی 
میدان های  و  مصنوعی  هوش 
امضای  و  دیجیتال  گاز  و  نفت 
حفر  فناوری  به  دستیابی  قرارداد 
چاه های افقی طویل و چند شاخه 
آراس اس  ابزار  بومی سازی  با 
آبان    ۲۳ شب  سه شنبه   )RSS(
دهقانی  روح الله  حضور  با  ماه 
فیروزآبادی معاون علمی، فناوری 
ریاست  بنیان  دانش  اقتصاد  و 
خجسته مهر  محسن  و  جمهوری 
مدیرعامل شرکت ملی نفت ایران 
برگزار شد. دهقانی فیروزآبادی در 
همکاری  توافقنامه  امضای  جلسه 
مشترک با شرکت ملی نفت ایران، 

توافق  این  اینکه  بیان  با 
خوشحال  و  بهترین  جزو 
در  اتفاقات  کننده ترین 
فناوری  و  علمی  حوزه 
از  می رود،  شمار  به  کشور 
آن به عنوان یک گام دیگر 
برای قرار دادن شرکت های 
در  متوسط  و  کوچک 
ارزش صنایع  تولید  زنجیره 

بزرگ کشور یاد کرد.
توافقنامه  امروز  گفت:  وی 
در  مشترک  همکاری 
ساخت  طراحی،  زمینه 

حفاری  تجهیز  بهره برداری  و 
و   )RSS(دورانی هدایت پذیر 
امضا  به  وابسته  های  فناوری 

رسید.
دهقانی فیروزآبادی افزود: شرکت 
ملی نفت ایران در یکسال گذشته 
فناورانه  کارهای  تشریفات  بدون 
این جهت  از  و  انجام داد  را  خود 

صاحب رتبه نخست در بین سایر 
صنایع است.

اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاون 
به  جمهور  رییس  بنیان  دانش 
و  کوچک  شرکت های  جایگاه 
متوسط اشاره کرد و اظهار داشت: 
این  سیستم  اکو  نیاز  بزرگ ترین 
های  شرکت  بتوانیم  که  است 
زنجیره  در  را  متوسط  و  کوچک 

کشور  بزرگ  صنایع  ارزش  تولید 
جزو  مسئله  این  و  کنیم  وصل 
اصلی  سیاست های  و  شعار 
معاونت از ابتدا شروع فعالیت من 

بوده است.
صنایع  های  شرکت  افزود:  وی 
سمت  به  حرکت  کشور  بزرگ 
شروع  را  بنیان  دانش  اقتصاد 

کرده اند.

معاون علمی رئیس جمهور: صنعت نفت در حال تجربه یک 
الگوی موفق است

استاندار تهران: از طریق شناخت دقیق می توان 
به براورد صحیح مسائل مبتلا به تهران رسید

 مدیرکل دفتر آینده پژوهی وزارت اقتصاد با تاکید بر اینکه وزارت اقتصاد درصدد توسعه 
سهم ایران از اقتصاد دریا محور است، یادآور شد: منطقه مکران یکی از مناطق مورد 

تاکید مقام معظم رهبری برای هدف گذاری در جهت توسعه اقتصاد دریامحور است.
به گزارش ایرنا از وزارت اقتصاد، ابراهیم صیامی، در گفت و گو با رادیو تهران در خصوص 
سیاست های کلی اقتصاد دریا محور گفت: سهم ایران از اقتصاد دریا محور بسیار ناچیز و 
۲.۵ درصد است؛ در حالی که با توجه به شرایط کشور و ظرفیت های اقتصاد دریا محور 

کشور، باید از این شرایط به خوبی استفاده کنیم.
وی در ادامه بیان کرد: متاسفانه سهم اقتصاد دریا در GDP کشور بسیار ناچیز است. 
بر اساس تاکید مقام معظم رهبری بر اقتصاد دریا محور باید هدف گذاری ما به سمتی 
حرکت کند که این سهم ۲ و نیم درصدی از این اقتصاد ارتقا و به اعداد متناسب اقتصاد 

جهانی نزدیک شود.
صیامی همچنین متذکر شد: مقام معظم رهبری سیاست های ۹ گانه ای را ابلاغ کردند 
که بر مسائل مختلفی تاکید داشت که سه بند از این سیاست ۹ گانه مستقیم به اقتصاد 
و وزارتخانه های اقتصادی یعنی وزارت امور اقتصادی و دارایی، وزارت صنعت، معدن 
و تجارت و وزارت جهاد کشاورزی و جذب سرمایه گذاری و جذب سرمایه در صنایع 

دریایی و کسب و کارهای خرد که در اقتصاد دریا شکل می گیرد، تاکید کرده است.
این مقام مسئول در وزارت اقتصاد اضافه کرد: با توجه به ابلاغیه ۹ بندی مقام معظم 
رهبری، کارگروهی در سازمان برنامه و بودجه تشکیل شده تا قوانین مختلف حوزه 
اقتصاد دریا مرور و سپس تجمیع شود و در نهایت هدف گذاری های مشخص شده 

برای این منظور قابل دستیابی شود.
صیامی در ادامه اظهار کرد: از جمله هدف گذاری های موجود برای استفاده از ظرفیت 
بخش ظرفیت های  این  در  ما  است.  GDP کشور  افزایش سهم  محور؛  دریا  اقتصاد 
زیادی در شمال و جنوب کشور در دریا و بنادر داریم که باید مورد توجه ویژه قرار 
گیرد.مدیرکل دفتر آینده پژوهی، مدلسازی و مدیریت اطلاعات اقتصادی وزارت اقتصاد 
در خصوص اجرای اولین مرحله اجرای این سیاست ها نیز گفت: اولین مرحله اجرای 
برنامه های تحول اقتصاد دریا محور، در منطقه مکران در جنوب کشور است که در این 
منطقه دبیرخانه ای ایجاد شده که تحت نظارت رییس جمهور است و فعالیت های 

خوبی هم در این دبیرخانه برای توسعه این منطقه ویژه انجام شده است.
وی همچنین اذعان کرد: در دبیرخانه منطقه مکران در نظر داریم که وزارتخانه های 
مسئول از جمله وزارت صمت، کشاورزی و اقتصاد طرح های خود را در حوزه اقتصاد 
دریا محور ارائه دهند تا تامین مالی آنها انجام و به اهدافی که نیازمند توسعه منطقه 
مکران و مورد نظر مقام معظم رهبری نیز هست و چندین سال این ابلاغیه به درستی 

و خوبی نیز پیش نرفته، به سرانجام برسد.
صیامی در پایان گفت: اولین دستور کار ما توسعه مکران است که برای این منظور 
هدف گذاری ها و توافقاتی نیز بین وزارتخانه ها و دبیرخانه این منطقه انجام شده است 
تا توسعه ای که مدنظر مقام معظم رهبری و مورد نیاز این منطقه هست، به مرحله 

اجرا برسد.

برنامه ریزی وزارت اقتصاد برای تقویت اقتصاد 
دریامحور
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خبر

دادستان  به  قضاییه  قوه  رئیس   
نسبت  تا  داد  دستور  کشور  کل 
ستاد  جلسات  مستمر  برگزاری  به 
اهتمام  انتخاباتی  از جرایم  پیشگیری 
راستا،  همین  در  و  باشند  داشته 
به  مُکفی  اطلاع رسانی های  ضمن 
انتظامی  بخش های  توجیه  و  مردم 
پیشگیرانه ای  تمهیدات  اطلاعاتی،  و 
و  مجازی  فضای  حوزه  در  به ویژه 
جرایم و تخلفاتی که از این ناحیه در 
فرایند انتخابات ایجاد می شود، اتخاذ 

کنند.
قوه  رسانه  مرکز  از  ایرنا  گزارش  به 
والمسلمین  حجت الاسلام  قضاییه، 
در  اژه ای،  محسنی  غلامحسین 
با  قضاییه  قوه  عالی  شورای  نشست 
سجادیه،  صحیفه   ۳۹ دعای  قرائت 
بر  مشتمل  دعا  این  داشت:  اظهار 
طلب  در  ارزشمندی  و  نغز  مضامین 
بنابراین  است؛  الهی  رحمت  و  عفو 
به  و  قرائت  همواره  است  شایسته 

مضامین بلند آن توجه کنیم.
رئیس قوه قضاییه با اشاره به استمرار 
در  صهیونیست ها  سبعانه  جنایات 
پی درپی  کودک کشی های  و  غزه 
اشغالگران، افزود: صهیونیست ها ظرف 
کمتر از ۴۰ روز بیش از ۴۰ هزار نفر را 
در فلسطین شهید و مجروح کرده اند 
غزه  متوالی،  بمباران های  بر  علاوه  و 
را در محاصره کامل قرار داده اند و از 
رساندن غذا و دارو و سوخت به مردم 

و بیمارستان ها جلوگیری کرده اند.
محسنی اژه ای خاطرنشان کرد: مجامع 
جنایات  این  قبال  در  نیز  جهانی 
جای  امر  این  البته  کرده اند؛  سکوت 
عمر  طول  در  زیرا  ندارد  شگفتی 
تاکنون  صهیونیستی،  رژیم  ننگین 
بیش از ۵۵ قطعنامه علیه این رژیم، با 
وتوی مستکبران همراه بوده است. در 
این جا باید به این نکته نیز اشاره کرد 
که صهیونیست ها در طول نبرد اخیر 
بی سابقه ترین  و  بزرگترین  متحمل 
شده اند؛  مقاومت  جبهه  از  ضربات 
تسریع خواهد  را  آنها  زوال  که  امری 

کرد.
دادستان  به  قضا  دستگاه  رئیس 
نسبت  تا  داد  دستور  کشور  کل 
ستاد  جلسات  مستمر  برگزاری  به 
اهتمام  انتخاباتی  از جرایم  پیشگیری 
راستا،  همین  در  و  باشند  داشته 
به  مُکفی  اطلاع رسانی های  ضمن 
انتظامی  بخش های  توجیه  و  مردم 
پیشگیرانه ای  تمهیدات  اطلاعاتی،  و 
و  مجازی  فضای  حوزه  در  به ویژه 

جرایم و تخلفاتی که از این ناحیه در 
اتخاذ  ایجاد می شود،  انتخابات  فرایند 

کنند.
باشید  داشته  توجه  کرد:  تصریح  وی 
که مقوله ی فوق الذکر حواشی زیادی 
به دنبال دارد و چنانچه در قبال آن، 
نشود،  اتخاذ  پیشگیرانه  تمهیدات 
زمینه  این  در  زیادی  پرونده های  با 

مواجه می شویم.
به  اشاره  با  قضا  دستگاه  رئیس 
و  کتابخوانی  و  کتاب  روز  آبان   ۲۴
گفت:  طباطبایی،  علامه  بزرگداشت 
بزرگ  مشاهیر  دارای  اسلامی  ایران 
و  علمی  نوشتاری،  فرهنگ  همچنین 
بنابراین  است؛  و سرشاری  ادبیِ غنی 
ضرورت دارد ضمن کمک به گسترش 
فرهنگ مطالعه و کتابخوانی در سطح 
به  مربوط  اسناد  تنظیم  در  جامعه، 
مسائل  و  تربیت  و  تعلیم  حوزه های 
به  اقتصادی،  و  اجتماعی  فرهنگی، 
به  غربی ها،  نظریات  به  استناد  جای 
آثار و ذخایر علمی خودمان و کتب و 
نظریات بزرگان اسلام عنایت بیشتری 

داشته باشیم.
رئیس قوه قضاییه تصریح کرد: چندی 
تأسیس  بحث  مجمعی،  در  پیش 
بود؛  مطرح  نوجوانان  ملی  سازمان 
وقتی من به سند پیشنهادی ناظر بر 
آن نگاه کردم متوجه شدم که در آن، 
روانشناس  یا  جامعه شناس  فلان  به 
آن،  اما در ضمائم  استناد شده  غربی 
که  بود  نشده  اشاره  نیز  مورد  یک 
راهکارهایی  و  دیدگاه ها  چه  اسلام 
برای زیست مطلوب تر نوجوانان دارد.

برگزاری  به  اشاره  با  عدلیه  رئیس 
کل  رؤسای  با  مشترک  نشست 
مراکز  دادستان های  و  دادگستری 
و  گذشته  پنجشنبه  روز  در  استان ها 
همه  به  مشخص  دستورهای  صدور 
دستوراتی  جمله  از  قضایی  مقامات 
۱۵ گانه، خطاب به مقامات ذی صلاح 
قضاییه  قوه  شورای عالی  نشست  در 
کامل  و  دقیق  اجرای  که  کرد  تاکید 
همه  در  مستمر  را  مزبور  دستورهای 
سراسر  در  قضایی  مراکز  و  مراجع 

کشور پیگیری کنند.
لزوم آسیب شناسی برخی علل افزایش 
ورودی پرونده های دادگاه های حقوقی

آسیب شناسی  به  قاضی القضات 
پرونده ها  ورودی  افزایش  علل  برخی 
ورودی  به ویژه  قضایی  محاکم  به 
دادگاه های حقوقی پرداخت و به طور 
مشخص در این زمینه به پرونده هایی 
قراردادهای  از  ناشی  که  کرد  اشاره 

و  دستگاه ها  وزارتخانه ها،  میان 
حاکمیت  به  وابسته  شرکت های 
همچنین مؤسسات عمومی غیردولتی 

با سایر طرف ها می باشد.
محسنی اژه ای در همین راستا گفت: 
کرده ایم،  تاکید  مکرر  که  همانطور 
محکم ترین  باید  دولتی  قراردادهای 
و متقن ترین نوع قراردادها باشند، اما 
گاهی دستگاه ها و مؤسسات حاکمیتی 
و عمومی در تنظیم قراردادها، به بخش 
می کنند  کم توجهی  خود  حقوقی 
دستگاهِ  حقوقیِ  بخش  آن  خودِ  یا  و 
اهتمام  قراردادها،  تنظیم  در  مربوطه 
و  نمی دهد  خرج  به  را  لازم  توجه  و 
می شود  حادث  مشکلاتی  نتیجه  در 
به  تبدیل  قراردادها  همان  موضوع  و 
پرونده های حقوقی در مراجع قضایی 

می شوند.
اساس  همین  بر  قضاییه  قوه  رئیس 
قضایی  بخش های  و  مقامات  به 
عالی  »دیوان  جمله  از  ذی صلاح 
و  بازرسی«  »سازمان  کشور«، 
جرم«  وقوع  از  پیشگیری  »معاونت 
معاونت  مشارکت  با  تا  داد  دستور 
نشستی  جمهوری،  ریاست  حقوقی 
معاونت های  و  واحدها  با  را  تخصصی 
و  دستگاه ها  وزارتخانه ها،  حقوقی 
جمله  از  عمومی  و  دولتی  مؤسسات 
بیشترین  دارای  که  بخش هایی  آن 
قضایی  مراجع  و  محاکم  در  پرونده ها 
هستند، برگزار نمایند و آسیب شناسی 
علل  پیرامون  موشکافانه ای  و  دقیق 
ایجاد این قبیل پرونده ها و همچنین 
عمل  به  منعقده،  قراردادهای  نواقص 

آورند.
کرد:  تصریح  قضا  دستگاه  رئیس 
از درخواست های  قابل توجهی  بخش 
اعمال ماده ۴۷۷ نیز مربوط به همین 
دستگاه های حکومتی است؛ معاونت ها 
و بخش های حقوقی دستگاه ها، گاهی 
رأی  که  واقف هستند  اینکه  وجود  با 
صادره در قبال آنها، خلاف بیّن شرع 
اعمال  درخواست  هم  باز  اما  نیست 
توجیه  این  و  می کنند   ۴۷۷ ماده 
چنین  اگر  که  می کنند  مطرح  را 
درخواستی که ناظر بر احتمال بررسی 
از  نکنیم،  ارائه  را  است  پرونده  مجدد 
دستگاه  در  مافوق  مسئولان  سوی 
می گیریم؛  قرار  سؤال  مورد  مربوطه 
در اینگونه موارد نیز هزینه ای مترتب 
بر آنها نیست اما سبب افزایش هزینه 

برای دستگاه قضایی می شود.
رئیس عدلیه افزود: یک وجه ناظر بر 
ماده  اعمال  درخواست های  افزایش 

حکومتی  دستگاه های  ناحیه  از   ۴۷۷
به  رسیدگی  زمان  در  که  است  آن 
مختلف  مراجع  و  محاکم  در  پرونده 
دستگاه  حقوقی  معاونت  قضایی، 
دفاعیات  ارائه  به  نسبت  مربوطه 
ندارد  کافی  اهتمام  متقن  و  مستند 
متبوع  دستگاه  علیه  رأیی  وقتی  و 
یا  تجدیدنظر  یا  بدوی  دادگاه  در  او 
چاره  راه  می شود،  صادر  عالی  دیوان 
را در ارائه درخواست اعمال ماده ۴۷۷ 

می بینند.
بخش ها  داشت:  اظهار  قاضی القضات 
باید  و معاونت های حقوقی دستگاه ها 
موعد  در  چنانچه  که  شوند  توجیه 
تنظیم قراردادها، به اتقان و استحکام 
مفاد قرارداد همچنین موازین قانونی، 
به دقت و فراست، عنایت داشته باشند 
و در موعد رسیدگی به پرونده های شان 
در محاکم و مراجع قضایی، دفاعیات 
وقوع  از  دهند،  ارائه  متقن  و  مستند 
بسیاری از مشکلات موجود پیشگیری 
به  پرونده  ورودی  حجم  از  و  شده 

دستگاه قضایی نیز کاسته می شود.
مردم دیگر به بورس اعتماد ندارند

محسنی اژه ای در ادامه نشست امروز، 
را  آسیب شناسانه  محورهایی  اجمالاً 
شکل گیری  علل  برخی  درباره  نیز 
قرار  مدنظر  کثیرالشاکی  پرونده های 
ذی صلاح  بخش های  گفت:  و  داد 
معاونت  به ویژه  قضایی  دستگاه  در 
هشدار  باب  در  قضاییه،  قوه  حقوقی 
از  اجتناب  زمینه  در  مردم  به  انذار  و 
پرداخت پول وسرمایه به افراد غیر با 
هدف دریافت سودهای کلان، اقدامات 
مقتضی را ترتیب دهند و در این رابطه 
به یک کار رسانه ای پردامنه و مبسوط 
مبارت ورزند؛ مردم باید بیش از آنچه 
امروز شاهدش هستیم با حقوق خود 
آشنایی  حقوقی  و  قانونی  موازین  و 
پیدا کنند؛ این امر نیازمند یک اقدام 

فراگیر و موسع است.
پیش  چندی  گفت:  عدلیه  رئیس 
پرونده های  از  یکی  بر  ناظر  گزارش 
شرکت  یک  به  مربوط  کثیرالشاکی 
را مشاهده می کردم؛  اعتباری  تعاونی 
فقره  این  در  آنکه،  تأمل  قابل  نکته 
در  اعتباری  خط  ایجاد  با  تاکنون 
بانک  چندین  ورود  و  مرکزی  بانک 
بر  بالغ  پولِ  اصلِ  فقط  موضوع،  به 
سرمایه گذار  هزار   ۷۰۰ و  میلیون   ۲
پرداخت شده است؛ باید توجه داشت 
مشکلاتی  بر  علاوه  موضوع  این  که 
که برای آن حدود ۳ میلیون خانواده 
ایجاد کرده است، در افزایش نقدینگی 

و تورم نیز مؤثر بوده است.
راستا  همین  در  قضاییه  قوه  رئیس 
تصریح کرد: یکی از دلایلی که مردم 
سرمایه های  و  پول  می شوند  ترغیب 
افرادِ  اختیار  در  را  خود  خُرد  معمولاً 
دهند،  قرار  شرکت ها  برخی  یا  غیر 
آن است که در کشور بستر مناسبی 
مردم  خُرد  سرمایه های  جذب  برای 
وجود  اعتمادزا  و  مطلوب  بازدهی  با 

ندارد.
محسنی اژه ای یادآور شد: چند سال 
برای  تبلیغاتی  مقطعی،  در  پیش 
بورس  در  مردم  سرمایه های  جذب 
مطلوبی  بازدهی  اما  گرفت  صورت 
و  نداد  رخ  مقطع  آن  در  بورس  از 
از  کثیری  عده  متوجه  زیان هایی 
ضرورت  بنابراین  شد.  سرمایه گذاران 
به  نسبت  مربوطه  بخش های  دارد 
برای  معتمد  و  مناسب  بستری  ایجاد 
جذب سرمایه های خُرد مردم، اهتمام 

داشته باشند.

رئیس قوه قضاییه: دادستانی کل برای 
انتخابات پیش رو فعال تر شود
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راه اندازی اولین سامانه صنعتی پرتودهی سیم و کابل در کشور

معاون سازمان انرژی اتمی: نگاه ویژه ای 
به کاربرد پرتوها داریم

 معاون سازمان انرژی اتمی با بیان اینکه دولت سیزدهم نگاه ویژه ای به 
کاربرد پرتوها در کشور دارد، گفت: در این دولت توانستیم اولین سامانه 
صنعتی پرتودهی سیم و کابل را راه اندازی کنیم و به پیشرفت های خوبی 

در این زمینه برسیم.
با  دیدار  در  شیرمردی«  پژمان  »سید  ایرنا،  سیاسی  خبرنگار  گزارش  به 
جمعی از طلاب حوزه علمیه قم با تشریح دستاوردهای انرژی اتمی به نقش 
توسعه کاربرد پرتوها پرداخت و با بیان اینکه شرکت توسعه کاربرد پرتو 
بیشتر متولی حوزه پزشکی، صنعت، محیط زیست، کشاورزی و آب است و 
در دولت سیزدهم توجه بیشتری به این موضوع شده، یادآور شد: تاریخچه 
فعالیت و بهره گیری از پرتوها به سال ۶۴ برمی گردد اما در بعُد تحقیقاتی 
در این زمینه مرکز اتمی دانشگاه تهران در ۱۳۳۵ فعالیت هایی را شروع 

کرد؛ گرچه در ۴۴ سال گذشته باید بیشتر در این بخش کار می کردیم.
مدیرعامل شرکت توسعه کاربرد پرتو با بیان اینکه در بخش پرتودهی هم 
کارهایی انجام دادیم و انتظار بیشتری از این صنعت داریم، افزود: در دولت 
منطقه  در ۱۲  را  پرتودهی  سامانه های  تعداد  که  بود  این  نگاه  سیزدهم 
پرتودهی  سامانه  اولین   ۱۳۶۴ سال  در  راستا  این  در  که  دهیم  افزایش 
در   ۷۶ سال  نیز  پرتوها  کاربرد  بخش  در  بعدی  سامانه  و  شد  راه اندازی 
یزد شروع  به  کار کرد؛ یعنی بازه زمانی ۱۳ ساله طول کشید تا بتوانیم 
سامانه پرتودهی دیگری را با هدف پرتودهی مواد غذایی برای حذف آفات و 
افزایش مقاومت پلیمر و تجهیزات پزشکی برای استریل سازی تولید کنیم.

شیرمردی اضافه کرد: از سال ۷۶ تا سال ۹۲ هم اتفاقی خاصی در این 
زمینه نیفتاد؛ یعنی در یک بازه ۱۶ ساله ما هیچ سامانه پرتودهی را تولید 
نکردیم اما سال ۹۲ در شمال غرب کشور سامانه ای را بومی سازی کردیم 
با این وجود تا هفته گذشته سامانه پرتودهی صنعتی نداشتیم. در  ولی 
دولت سیزدهم توانستیم اولین سامانه صنعتی پرتودهی سیم و کابل را 

راه اندازی کنیم.
یک سال طول کشید  پروژه  این  اجرایی سازی  فرایند  اینکه  بیان  با  وی 
و امیدواریم بتوانیم با ظرفیت بخش خصوصی و جهت دهی برخی منابع 
مالی به این سمت حرکت کنیم و آن را توسعه دهیم، توضیح داد: هنگام 
آتش سوزی منازل، پوشش کابل ها اشتعال زا هستند اما این سامانه می تواند 

مقاومت پوشش کابل ها را در برابر اشتعال افزایش دهد.
برای  را  اقداماتی  اینکه  بیان  با  ادامه  در  اتمی  انرژی  سازمان  معاون 
بومی سازی  داشت:  اظهار  دادیم،  انجام  کشور  در  تحریم ها  خنثی سازی 
با  و  گرفت  قرار  کار  دستور  در  گاما  حفاظ  خود  پرتودهی  سامانه های 
فعال سازی ظرفیت های منابع انسانی و کارگاهی موجود در تهران و بناب، 
اولین سامانه خودحفاظ با کاربری پرتودهی حبوبات و غلات رونمایی شد.

نوع  این  از  بیشتری  تعداد  به  کشور  نیاز  به  توجه  با  افزود:  شیرمردی 
انبوه  سامانه برای حذف آفات در محصولات کشاورزی، سیاست ساخت 
این سامانه ها به طور جدی در حال پیگیری است و زیرساخت های آن در 

شرکت توسعه کاربرد پرتوها دیده شد.
وی اضافه کرد: با توجه به گستردگی کاربردهای پرتوها در دو نوع یون ساز 
و غیر یون ساز، تلاش ها برای بومی سازی دستگاه های پرتودهی غیر یون ساز 
همزمان با سامانه های یون ساز نیز به طور جدی دنبال شد که نتیجه آن 
ساخت دستگاه های کوچک و بزرگ مایکروویو آروان پرتو با تأکید بر رفع 
نیازهای بخش کشاورزی در حوزه حذف آفات خرما، انجیر، برنج، گیاهان 
دارویی، حبوبات و غلات بود؛ این دستگاه ها نسبت به نمونه های خارجی 

دارای کیفیت بالاتر و قیمت پایین تری هستند.
معاون سازمان انرژی اتمی با بیان اینکه استفاده از پرتوها تنها به بخش 
کشاورزی و محصولات غذایی خلاصه نمی شود، گفت: استفاده در بخش 
ابزار است  این  از  استفاده  از سرفصل های مهم دیگر  بهداشت و سلامت 
از  پزشکی  کالاهای  استریل کردن  پرتوها،  اثرات  مهمترین  از  یکی  و 
ایمپلنت ها، سوزن جراحی، دستکش های جراحی، کانتر و ظروف  جمله 
بعد  در  بهداشتی،  اهمیت  بر  آنها علاوه  پرتودهی  که  است  آزمایشگاهی 
از  یکی  می توانند  سلامت  بخش  در  پرتوها  است.  مؤثر  نیز  اقتصادی 
حلقه های زنجیره تولید مواد با ارزش با کاربری پزشکی مانند همواستات 

و ابرجاذب و هیدروژل باشند که هر سه محصول در حال تولید هستند.
از  برخی  پرتوها در حوزه پزشکی گفت:  کاربرد  فواید  بیان  با  شیرمردی 
کالاهای پزشکی را با توجه به نیاز روز پرتودهی کردیم؛ چون یکی از دلایل 
عفونت های بیمارستانی ناشی از کالاهای یک بار مصرف پزشکی و عامل 
اثرگذاری است امروز حدود ۴۵ درصد کالاهای یک بار مصرف پزشکی با 
این سامانه ها در اروپا استریل می شود و سهم کشور ما در زیر یک درصد 

است که باید بتوانیم این سهم را افزایش دهیم. 
وی در ادامه به تبیین پرتودهی در حوزه کشاورزی به محصولاتی مانند 
سیب زمینی اشاره کرد و گفت: سالیانه مقادیر زیادی تولید سیب زمینی 
در کشور داریم که بخش قابل توجهی از آنها فاسد می شود اما می توانیم 
با استفاده از پرتوها، جوانه زنی را به تأخیر بیاندازیم و از فاسد شدن این 

محصول جلوگیری کنیم.
معاون سازمان انرژی اتمی با اشاره به دستاوردهای کاربرد پرتوها در حوزه 
اشاره کرد و گفت: در بحث محیط  به موضوع ریزگردها  محیط زیست، 
زیست کارهای خوبی شروع کردیم. یکی از چالش ها کنترل ریزگردهاست 
که پروژه ای را در این حوزه تعریف کردیم که بتوانیم سهمی در کنترل 
بخشی از ریزگردها داشته باشیم. نتایج طرح آزمایشی ما در بناب و کنار 
استان  باشد در  نهایی هم مثبت  اگر جواب  و  بود  ارومیه مثبت  دریاچه 
این  می کنیم؛  استفاده  فناوری  این  از  شرقی  و  غربی  مناطق  خوزستان، 
چسب گیاهی پرتو فرآوری شده است و محیط زیست را هم آلوده نمی کند.

شیرمردی با اشاره به بیانات رهبر انقلاب در حوزه جهاد تبیین گفت: در 
تببین تلاش کردیم مردم  انقلاب، در جهاد  رهبر معظم  بیانات  راستای 
نسبت به کاربرد پرتوها آگاهی پیدا کنند و در این زمینه با برنامه سازی 
و استفاده از ظرفیت موجود برای مردم روشن کردیم که انرژی هسته ای 

حق مسلم ماست.
وی با بیان اینکه پیشنهاد تشکیل »شورای همکاری کشورهای مسلمان 
محیط  و  سلامت  غذایی،  امنیت  ارتقای  در  پرتوها  کاربرد  توسعه  برای 
زیست« را مطرح کردیم، ادامه داد: با توجه به اهمیت تأمین غذای سالم 
و کافی برای ملت های مسلمان به ویژه کشورهای منطقه، اهمیت ارتقای 
استانداردهای بهداشتی با به کارگیری فناوری صلح آمیز هسته ای به ویژه 
ایمپلنت ها  و  پزشکی  مصرف  یک بار  تجهیزات  و  کالاها  استریل سازی 
و همچنین تولید مواد با کاربری بهداشتی و سلامت که با پرتو فرآوری 
کنترل  مانند  منطقه  در  زیست محیطی  اهمیت حل مشکلات  و  شده اند 
ریزگردها و آلودگی های مواد نفتی و گازهای تولیدی نیروگاه ها، ضرورت 
پرتوها  کاربرد  توسعه  برای  تشکیل شورای همکاری کشورهای مسلمان 

بیش از پیش احساس می شود.

دکتر رئیسی در تشریح نتایج سفر به عربستان:  

حمایت از مقاومت تنها راه آزادی قدس شریف

درباره  روشنگری  و  فلسطین  درباره  اسلامی  جمهوری  نگاه  تبیین  جمهور  رئیس 
ابعاد جنایت علیه بشریت، جنایت جنگی و نسل کشی صهیونیست ها در غزه را از 
اهداف خود برای شرکت در نشست اسلامی عربی در ریاض برشمرد و گفت: یکی از 
تفاوت های اصلی حضور و سخنرانی ما در این نشست نسبت به دیگر شرکت کنندگان 
معرفی آمریکا به عنوان مجرم اصلی در این جنایات بود که هم در ایجاد، هم در بقا 
و هم در تسلیح و حمایت از رژیم صهیونیستی در کشتار زنان و کودکان فلسطینی 

بیشترین نقش را داشته است.
دکتر سید ابراهیم رئیسی  در بازگشت از سفر کوتاه و پرکار به عربستان سعودی 
که به منظور شرکت در نشست مشترک سران سازمان همکاری اسلامی و اتحادیه 
عرب انجام شده بود، در تشریح نتایج و دستاوردهای این سفر گفت: شرکت در این 
نشست از دو جهت اهمیت داشت؛ یکی اینکه این نشست با حضور همه کشورهای 
اسلامی و عربی برگزار می شد و دیگر اینکه موضوع آن مسئله اصلی امروز جهان و 

همه مردم دنیا بود.
حرف های  فلسطین  موضوع  درباره  ایران  اسلامی  جمهوری  افزود:  جمهور  رئیس 
متقنی برای گفتن دارد و بنده سعی کردم در این سفر صدای ملت ایران و مردمی 
پیروزی  ابتدای  از  ایران  باشم.  فریاد می زنند،  را در خیابان ها  فلسطینیان  که حق 
انقلاب اسلامی نظر صریح و روشنی درباره حق مردم فلسطین داشته و متقابلا رژیم 

صهیونیستی را همواره رژیمی جعلی، غاصب و بی هویت می دانسته است.
دکتر رئیسی با تاکید بر اینکه مرور زمان حتی اگر ۷۵ سال باشد، برای یک رژیم 
غاصب و اشغالگر مشروعیت و حق مالکیت ایجاد نمی کند، اظهار داشت: جمهوری 
اسلامی ایران به پیروی از نظر روشن و صریح امام راحل و رهبری معظم انقلاب 
اسلامی، حتی پیش از پیروزی انقلاب اسلامی مسئله آزادی قدس و احقاق حقوق 
ملت فلسطین را مسئله اول جهان اسلام و محک تشخیص و شناخت مواضع حقیقی 

کشورها می دانسته و می داند.
رئیس جمهور در ادامه تبیین نگاه جمهوری اسلامی درباره فلسطین و روشنگری 
درباره ابعاد جنایت علیه بشریت، جنایت جنگی و نسل کشی صهیونیست ها در غزه را 
از دیگر اهداف خود برای شرکت در این نشست برشمرد و خاطرنشان کرد: یکی از 
تفاوت های اصلی حضور و سخنرانی ما در این نشست نسبت به دیگر شرکت کنندگان 
معرفی آمریکا به عنوان مجرم اصلی در این جنایات بود که هم در ایجاد، هم در بقا 
و هم در تسلیح و حمایت از رژیم صهیونیستی در کشتار زنان و کودکان فلسطینی 

بیشترین نقش را داشته است.
دکتر رئیسی همچنین به تشریح راهکارها و پیشنهادات ۱۰ گانه خود در این نشست 
برای برون رفت غزه از بحران کنونی و تاکید بر ضرورت حمایت از مقاومت به عنوان 
تنها راه آزادی قدس شریف پرداخت و گفت: ما در این اجلاس برخلاف آنچه برخی 
درباره آینده مسئله فلسطین در قالب راهکار دو دولت بیان کردند، راهکاری کاملا 
دموکراتیک مبتنی بر مراجعه به آرای همه فلسطینیان اعم از مسلمان، مسیحی و 

یهودی برای تعیین سرنوشت شان ارائه کرده ایم.
رئیس جمهور در ادامه برگزاری قریب به ۱۰ دیدار جانبی در حاشیه این اجلاس با 
سران کشورهای عربی و اسلامی و ابراز خرسندی آنها از بیان موضع صریح جمهوری 
اسلامی درباره مسئله فلسطین و غزه و همچنین مرور روابط دوجانبه و بین المللی در 
خلال این دیدارها را از دیگر فرصت های به دست آمده در این نشست عنوان کرد و 
اظهار داشت: امیدواریم آنچه در این سفر و در این نشست انجام شد در جهت تامین 

منافع ملی و امت اسلامی بوده باشد، ان شاالله.

زارع: رمزارزها می توانند عامل برد ما در 

اقتصاد دیجیتال باشند

اقتصاد مقاومتی مجلس گفت: ظرفیت های استثنایی   رئیس کمیته 
حوزه رمز ارز را با یک سری تصمیمات غیر اصولی نباید از بین برد؛ 
موفقیت  به  اقتصاد دیجیتال  در  را  این بخش می تواند کشور  توسعه 

مطلوب برساند.
رحیم زارع نماینده آباده و رئیس کمیته اقتصادی مجلس در گفتگو با 
خبرنگار پارلمانی ایرنا با اشاره به توسعه سریع خدمات و فناوری های 
ایران گفت:  با  مقایسه  در  منطقه  ارزها در کشورهای  رمز  به  مرتبط 
اعمال محدودیت هایی از قبیل واریز ۲۵ میلیون تومانی برای هر فرد در 
روز، از نظر فعالان این حوزه تصمیمات غیرکارشناسی است. همچنین 
کاربران و فعالان این حوزه با مراجعه به نمایندگان مجلس از اعمال 

محدودیت های غیرکارشناسی بیشتر هم ابراز نگرانی می کنند.
وی افزود: چطور انتظار داریم در چنین فضای محدود و غیرکارشناسی، 
سکوهای دانش بنیان این حوزه رشد کنند یا مردم و کاربران از خدمات 

بومی بهره ببرند؟
نماینده آباده در مجلس شورای اسلامی گفت: مساله اصلی حوزه هایی 
شبیه رمز ارزها، استفاده از ظرفیت هایی است که برای کشور، مردم و 
کسب و کارها وجود دارد و ما نباید اجازه دهیم اعمال محدودیت های 
غیر اصولی این ظرفیت ها را تحت تاثیر قرار دهد. رمز ارزها می توانند 

عامل برد ما در اقتصاد دیجیتال باشند.
وی ادامه داد: قانونگذاری با استفاده از نظرات کارشناسی همه دست 
اندرکاران این حوزه الزامی است و ما منتظر لایحه قانونی دولت در این 
زمینه هستیم که چندی پیش هم معاون حقوقی دولت محترم قولش 
را داده است. خوشبختانه وزارت اقتصاد و معاونت محترم حقوقی دولت 
به اهمیت موضوع واقف هستند و ما انتظار داریم دولت این اقدامات را 

جایگزین محدودیت های مانع تراش بکند.
زارع با اشاره به اینکه اقدامات سلبی قطعا موجب تضعیف سکوهای 
خروج  موجب  آینده  در  اقداماتی  چنین  گفت:  می شود،  داخلی 
سرمایه های مالی و دانش افزار از کشور خواهد شد که نه تنها کسب 
و کارهای فناورانه داخلی را تضعیف می کند، کنترل را از نیز دست ما 
خارج می کند و امنیت داده ها و دارایی های مردم نیز به دلیل همین 

عدم کنترل به خطر انداخته خواهد شد.
عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس ادامه داد: از مسئولان 
بانک مرکزی درخواست می کنم بدون در نظر گرفتن نظرات کارشناسی 
مجلس، وزارت اقتصاد و متخصصان شرکت های دانش بنیان این حوزه 

عمل نکند.
وی گفت: ما باید دقت کنیم با اعمال بعضی از محدودیت ها چه اهدافی 
را دنبال می کنیم؟ بعد عواقب را کارشناسانه بررسی کنیم که آیا به 
آن اهداف رسیده ایم یا بیشتر موجب از دست رفتن کنترل و افزایش 
نگرانی خواهیم شد؟ قطعا مجلس مخالف آسیب به ظرفیت های داخلی 

و تصمیمات آسیب زننده به امنییت ملی است.
زارع در پایان گفت: مردم و کارشناسان حق دارند نسبت به توسعه 
فعالیت های مرتبط به رمز ارزها در سایر کشورهای منطقه نگران باشند 
و مسئولیت حاکمیت توجه تخصصی به این حوزه است تا از رقابت در 

جنگ اقتصادی عقب نمانیم.

آذربایجان  جمهوری  در  ایران  سفیر 
از افزایش ۱۵ درصدی ترانزیت بین 
طی  آذربایجان  جمهوری  و  ایران 

ماه های اخیر خبر داد.
به گزارش خبرنگار ایرنا سید عباس 
موسوی روز چهارشنبه در نشست با 
رئیس اتاق مشترک ایران و جمهوری 
ابراز  ضمن   ، اردبیل  در  آذربایجان 
تهران  روابط  جدید  فصل  از  رضایت 
و باکو افزود: جمهوری آذربایجان به 
و  فرهنگی  اشتراکات  داشتن  دلیل 
روابط دیرینه با جمهوری اسلامی به 
عنوان یکی از همسایگان مهم ایران 

در منطقه محسوب می شود.
در  ایران  اسلامی  جمهوری  سفیر 

رغم  به  گفت:  آذربایجان  جمهوری 
گذشته،  ناخواسته  تنش های  برخی 
روابط دو کشور رو  اخیر  ماه های  در 
که  طوری  به  است  بوده  توسعه  به 
حجم  افزایش  شاهد  مدت  این  در 
دو  بین  ترانزیت  و  تجاری  مراودات 

کشور بودیم.
یادآوری  با  کشورمان  دیپلمات  این 
سیاست  در  اردبیل  استان  نقش 
همسایگی دولت سیزدهم خاطرنشان 
کرد: بزودی چند پروژه مشترک حمل 
و نقل و انرژی با حضور مقامات عالی 
دو کشور به بهره برداری خواهد رسید. 
وی با بیان اینکه مناسبات سیاسی و 
باکو  اقتصادی تهران و  همکاری های 

به  است،  داشته  رشدی  به  رو  روند 
در  کشور  دو  جمهور  روسای  دیدار 
تاشکند اشاره کرد و گفت: امیدواریم 
نتیجه روندی که آغاز شده به نفع هر 
اتاق مشترک  دو کشور باشد. رئیس 
ایران و آذربایجان هم در این نشست 
سفیر  تلاش های  از  قدردانی  ضمن 
و  بسترسازی  در  اسلامی  جمهوری 
تقویت روابط ایران و آذربایجان ابراز 
اخیر  مصوبات  اجرای  کرد  امیدواری 
در  کشور  دو  اقتصادی  کمیسیون 
جهت حفظ منافع ملی و بین المللی 
برای کشورمان در اولویت اساسی قرار 

بگیرد.
وی با اشاره به کریدور جهانی شرق به 

غرب بر لزوم استفاده از این ظرفیت 
تاکید کرد و گفت: ۳۸۰ کیلومتر مرز 
و  آذربایجان  جمهوری  با  مشترک 
بیله سوار ظرفیت  مرزی  پایانه  وجود 
خوبی برای توسعه مراودات اقتصادی 
استان اردبیل با جمهوری آذربایجان 
به  ظرفیت  این  از  امیدواریم  و  است 

خوبی استفاده شود.
نامه هایی  تفاهم  داد:  ادامه  پیرموذن 
درباره توسعه گمرک، تعرفه ترجیحی، 
تردد مسافری و ایجاد بندر خشک در 
ایران  اقتصادی  مشترک  کمیسیون 
که  است  شده  تصویب  آذربایجان  و 
نامه ها  تفاهم  این  اجرای  دنبال  به 

هستیم.

 افزایش ۱۵ درصدی ترانزیت بین ایران
 و جمهوری آذربایجان



اقتصاد
اخبار

اجرای بودجه ریزی بر مبنای عملکرد 
آغاز شده است

 رئیس سازمان برنامه و بودجه با بیان اینکه برای اصلاح ساختار بودجه، حرکت به سمت 
بودجه ریزی بر مبنای عملکرد آغاز شده است، گفت: ملاک تخصیص بودجه به دستگاه ها 

این خواهد بود که چه خروجی و پیامدی از تخصیص اعتبارات، حاصل خواهد شد.
به گزارش ایرنا از سازمان برنامه و بودجه، در راستای مطالبه رهبر معظم انقلاب از سازمان 
برنامه و بودجه برای برگزاری جلسات هم اندیشی با تشکل های دانشجویی و نخبگان 
دانشگاهی دومین نشست دانشجویی »داود منظور« رئیس سازمان برنامه و بودجه با 

نمایندگان دانشجویی کشور، در سازمان برنامه و بودجه برگزار شد.
در این دیدار، جمعی از نمایندگان تشکل های دانشجویی، شامل دبیر اتحادیه انجمن های 
اسلامی دانشجویان مستقل، دبیر اتحادیه جنبش عدالت خواه دانشجویی، نماینده دفتر 
تحکیم وحدت، دبیرکل اتحادیه جامعه اسلامی دانشجویان و دبیر شورای تبیین مواضع 
بسیج دانشجویی کشور و برخی از مدیران سازمان برنامه و بودجه به بیان دیدگاه های خود 

درباره مسائل اقتصادی کشور پرداختند.
حل مشکل ناترازی بودجه یکی از مطالبات همیشگی مردم و نخبگان از دولت و به ویژه 
سازمان برنامه و بودجه است که در این دیدار مطرح شد و معاون رئیس جمهور به تبیین 
مواضع سازمان برنامه و بودجه در قبال برخی دغدغه ها، ابهام ها و انتقادهای دانشجویان 

پرداخت.
جامعه دانشجویی، یک جامعه مطالبه گر ودغدغه مند است

رئیس سازمان برنامه و بودجه در آغاز این نشست با تاکید بر اینکه جامعه دانشجویی 
حرف ها  ناب ترین  کشور  مسئولان  و  است  ودغدغه مند  مطالبه گر  جامعه  یک  کشور، 
و نقدهای مشفقانه و منصفانه را از این جامعه آگاه و حساس دریافت می کنند، بیان 
کرد: این دومین نشستی است که در پاسخ به فرمایشات مقام معظم رهبری مبنی بر 
برگزاری نشست های رو در رو با دانشجویان برای شنیدن دیدگاه ها و دغدغه های آنان 
برگزار می شود و در پی استفاده حداکثری از پیشنهادهای دانشجویان در نظام اجرا و 

سیاست گذاری هستیم.
منظور گفت: به برکت وجود فضای آزاد نقد و ارزیابی در کشور، روزانه تعداد زیادی مطلب 
انتقادی درباره سازمان برنامه و بودجه در رسانه ها و فضای مجازی و... منتشر می شود که 
نشانگر حساسیت جامعه نخبگان کشور ازجمله دانشجویان و رسانه ها نسبت به جایگاه 
و نقش سازمان برنامه و بودجه در تمشیت امور اقتصادی کشور بوده و دریافت دیدگاه ها 
برای ما به عنوان یک دستگاه تخصصی در حوزه تصمیم سازی نیز بسیار ارزشمند است 
که می تواند در بهبود فرآیند بازسازی، خوداصلاحی و ارتقای سطح فعالیت سازمان برنامه 

و بودجه راهگشا باشد.
تفاوت گفتمانی جهت پاسخگویی حداکثری برای خدمت رسانی

وی به تشریح تفاوت های نوع نگاه و رویکردهای اصلی سازمان برنامه و بودجه در دولت 
سیزدهم با دولت های قبلی پرداخت و ادامه داد: این سازمان، نهادی است که قدمتی نسبتاً 
طولانی دارد و با توجه به نوع و جنس کار آن، هسته سخت شاکله آن نسبتاً انعطاف ناپذیر 
است؛ بر همین اساس در چارچوب رویکرد تحول آفرینی به دنبال تغییر گفتمان برای 
پاسخگویی حداکثری برای خدمت رسانی به مردم و اصلاح سازوکارها و فرایندهای سازمان 

برای تسریع در پشتیبانی از خدمت رسانی دستگاه های اجرایی به مردم هستیم.
رئیس سازمان برنامه و بودجه با بیان اینکه از همین منظر در دوره جدید فعالیت این 
سازمان، جلسات متعددی با رؤسای دستگاه ها، استانداران، نمایندگان مجلس و ذینفعان 
فعالیت های سازمان برگزار کرده ایم، افزود: اعتقاد داریم که باید گفتمان این سازمان تغییر 
کند و با گفتگو با تک تک دستگاه ها و بودجه بگیران در کشور، مسائل آنها را بر اساس 

اولویت بندی حل کنیم.
منظور اظهار داشت: تغییرات مدیریتی سازمان برنامه و بودجه نیز در این راستا بوده و 
این سازمان وظیفه دارد ارزش های دولت مردمی را پیاده کند و از این جهت، تمام ارکان 

سازمان باید با این نگاه، همراه و همسو شوند.
معاون رئیس جمهور گفت: در این دوره از فعالیت سازمان برنامه و بودجه، رضایت مردم 
برای ما اهمیت زیادی دارد و باید برای امیدآفرینی در جامعه، در تحقق وعده های رئیس 
جمهور و مصوبات سفرهای استانی، بکوشیم و مصوبات سفر اول در سفر دوم، عملی 

شده باشند.
رفع مشکل ناترازی در بودجه های سنواتی کشور

منظور در پاسخ به سوال یکی از نمایندگان دانشجویی مبنی بر رفع مشکل ناترازی در 
بودجه های سنواتی کشور، کسری بودجه را یکی از مسائل مهم اقتصادی کشور اعلام کرد 
و گفت: به تعبیر مقام معظم رهبری، کسری بودجه، »ام المصائب« است که بر روی سایر 

بخش های اقتصاد کشور هم سایه می اندازد و اثر تخریبی بر سایر بخش ها دارد.
وی اظهار داشت: وقتی بودجه کشور ناتراز می شود، دولت مجبور می شود از روش هایی 
استفاده کند که ممکن است دارای بسندگی نباشند، مثل استفاده از ظرفیت های نظام 
بانکی که البته این اقدامات در نظام بانکی در قالب تنخواه گردان و خط اعتباری و... موجب 

افزایش پایه پولی و در نتیجه افزایش تورم می شود که ریشه همه مشکلات است.
رئیس سازمان برنامه و بودجه در بیان اهتمام دولت در این زمینه گفت: برطرف کردن 
کسری بودجه یکی از مأموریت های مهم سازمان برنامه و بودجه در دوره جدید است، اما 
همه چیز در این حوزه، به سازمان برنامه برنمی گردد و گاهی اوقات، تغییراتی که مجلس 

شورای اسلامی در لایحه بودجه می دهد، باعث ایجاد ناترازی در بودجه می شود.
منظور ادامه داد: البته بخشی از کسری بودجه نیز به عملکرد سازمان برنامه و بودجه در 
تنظیم بودجه و بیش برآوردی هزینه ها و تحلیل نکردن دقیق جزئیات هزینه ها در گذشته 
مربوط می شود که باید با بالا بردن دقت در تحلیل ها و محاسبات، از بروز این قبیل مشکل 

پیشگیری کنیم.
وی بیان کرد: اصل ۷۵ قانون اساسی در زمینه جلوگیری از ایجاد تعهدات مالی بدون 
پشتوانه مالی می گوید که اگر مجلس ورودی در لوایح ارسالی از طرف دولت می دهد، باید 

منابع مالی آن را نیز تأمین کند تا از ایجاد ناترازی در بودجه جلوگیری شود.
بنای دولت سیزدهم ارائه حداکثر خدمات را به مردم است

معاون رئیس جمهور با اشاره به مکاتبات صورت گرفته در خصوص تغییرات ایجادشده 
در مجلس بر روی لایحه برنامه هفتم توسعه کشور، گفت: مقرر شد در رسیدگی به 
تمام لوایح، اصل ۷۵ قانون اساسی تکلیف رابطه دولت و مجلس را معلوم کند و اگر در 
موضوعی، دولت اعلام می کند منابع مالی اجرای آن را ندارد، مجلس حق ندارد تکلیف 

برای اجرای آن بگذارد.
منظور با بیان اینکه در چارچوب تدابیر مقام معظم رهبری، دولت توانست از درج احکام 
فاقد منابع مالی در قانون برنامه هفتم در مجلس جلوگیری کند، افزود: بنای دولت این 
است که حداکثر خدمات را به مردم بدهد؛ اما منابع محدود است و راهی جز اولویت بندی 

نیازها برای تخصیص منابع وجود ندارد.
رئیس سازمان برنامه و بودجه گفت: انتظارات از این سازمان برای کمک به این مشکلات 
بالاست و این سازمان باید بر اساس اولویت ها عمل کند و دستگاه ها نیز این همراهی 
کنند تا جلوی هر گونه اسراف گرفته شود و کشور بر اساس حل مسائل نظام اداره شود.

وی تاکید کرد: وظیفه ما در سازمان برنامه و بودجه کشور، هدایت بهینه منابع و امکانات 
محدود کشور به سمتی است که بیشترین خدمات به مردم از ناحیه آن ارائه شود که در 

این راستا، تکمیل طرح های نیمه تمام ملی را در دستور کار قرار داده ایم.
منظور با بیان اینکه اولویت بندی مسائل کشور برای خدمت رسانی حداکثری و تخصیص 
بهینه منابع ضروری است، بیان داشت: در بحث اصلاح ساختار بودجه نیز، سازمان برنامه 
و بودجه حرکت از بودجه ریزی بر مبنای هزینه تمام شده به بودجه ریزی بر مبنای عملکرد 
را آغاز کرده است و ملاک تخصیص بودجه به دستگاه ها این خواهد بود که چه خروجی 

و پیامدی از تخصیص اعتبارات، حاصل خواهد شد.

 وزیر امور اقتصادی و دارایی با اشاره 
به اقدامات انجام شده برای دسترسی 
از کشور گفت:  ارزی خارج  به منابع 
از ظرفیت شرکای کشورهای همسایه 
از  برخی  و  استفاده  ارز  انتقال  برای 

مشکلات تبادل ارزی رفع شد.
به گزارش خبرنگار حوزه دولت ایرنا، 
سید احسان خاندوزی روز چهارشنبه 
در  دولت  هیات  جلسه  حاشیه  در 
به  اشاره  با  با خبرنگاران  گو  و  گفت 
دسترسی  برای  شده  انجام  اقدامات 
اظهار  از کشور  ارزی خارج  منابع  به 
داشت: از ظرفیت شرکای کشورهای 
و  استفاده  ارز  انتقال  برای  همسایه 
برخی از مشکلات هم برای تبادل ارز 

رفع شده است.
بیان  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
به  دسترسی  اقدامات  این  با  داشت: 
منابع ارزی خارج از کشور انجام شده 

است.
خاندوزی تصریح کرد: یکی از دستور 
از  استفاده  اخیر  سال   ۲ کارهای 
ظرفیت اقتصادی ارتباط با کشورهای 
همسایه و هم سو و شرکای راهبردی 
اثرات  از  بخشی  بتوانیم  تا  است 
در  تسهیلات  و  ارز  انتقال  تحریمی 
شبکه بین المللی بانکی را حل کنیم.

موارد  از  بسیاری  در  افزود:  وی 
همسایه  کشورهای  در  که  ارزهایی 
آن  به  توانستیم  بود،  شده  بلوکه 
دسترسی یابیم و در برخی موارد این 

امر اجرایی شده است.
توسعه  بانک  با  همکاری  به  وی 
و گفت:  کرد  اشاره  در جده  اسلامی 
افراد  تا  کند   می  کمک  اقدام  این 
با  کشور  دو  تجار  و  گذار  سرمایه 

یکدیگر همکاری کنند.
دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
تعاملات  نیز  عربستان  در  یادآورشد: 
برای تسریع در ارز حجاج بهبود یافته 
تا حجاج و سرمایه گذاران نسبت به 
مسائل ارزی اقدام کرده و مشکلی در 

این حوزه نداشته باشند.
زمان استعلامات گمرکی از ۱۲ به ۶ 

روز کاهش یافت
تعداد  درصدی   ۵۵ کاهش  از  وی 
بخشنامه های حوزه گمرک و تجارت 
متوسط  گفت:  و  داد  خبر  خارجی 
روز  از ۱۲  استعلامات گمرکی  زمان 
به ۶ روز کاهش یافت و آن را به ۳ 

روز هم خواهیم رساند.
حوزه  در  یادآورشد:  اقتصاد  وزیر 
زمانی  متوسط  گمرکی  استعلامات 
این مسیر را  به ۶ روز کاهش یافت. 
ادامه خواهیم داد و این اقدامات ادامه 
در  مقررات  کاهش  رکورد  تا  می یابد 
حوزه تجارت خارجی کشور شکسته 

شود.
بانک های  اعتبار  و  سرمایه  افزایش 
برای  دولت  مهم  دوگام  دولتی، 

توانمندسازی بانک ها
وزیر اقتصاد درباره پرداخت تسهیلات 
پرداختی  عدد  چه  اگر  گفت:  خرد 
شکل  به   ۱۴۰۱ سال  با  امسال 
معناداری بیشتر است اما با توجه به 
ترازنامه  سقف  کنترل  های  سیاست 
مردم  از  بسیاری  همچنان  ها  بانک 
در صف دریافت تسهیلات خرد باقی 

مانده اند که نیازمند اتخاذ تصمیمی 
در چهار ماه پایانی سال است که در 
اندیشی  چاره  اعتبار  و  پول  شورای 

خواهد شد.
میلیارد  هزار   ۳۵ گفت:  خاندوزی 
سال  در  سرمایه  افزایش  تومان 
تومان  میلیارد  هزار   ۵۰ و  گذشته 
دولتی  بانک های  اعتبار  افزایش 
دولت  مهم  گام  دو  جاری  سال  در 
بانک  شدن  توانمند  برای  سیزدهم 

ها است.
 ۱۴۰۳ سال  برای  ما  کرد:  بیان  وی 
از  بخشی  بازپرداخت  با  ارتباط  در 
دولت های  از  که  دولت  بدهی های 
باقی  بانکی  شبکه  دوش  روی  قبل 
و  کردیم  برنامه ریزی  بود  مانده 
مجلس نیز حکمی را در لایحه برنامه 
به  است  کرده  مصوب  توسعه  هفتم 
محض اینکه عدد آن بعد از تصویب 
اجرایی  شود  نهایی  نگهبان  شورای 

خواهد شد.
که  اوراقی  یادآورشد:  اقتصاد  وزیر 
بدهی های  کاهش  برای  آینده  سال 
منتشر  باید  بانکی  شبکه  در  دولت 
 ۲۰ در  بی سابقه  تقریبا  اقدام  شود 
به  می تواند  و  است  گذشته  سال 
از  تولید  مالی  تامین  کردن  توانمند 

طریق شبکه بانکی کمک کند.
سیاستگذاری  برای  زیادی  هزینه 

انرژی دادیم اما کمتر درس گرفتیم
در  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر   
جمع صاحبنظران و اساتید اقتصادی 
کرد:  ما  اعلام  کشور،  دانشگاه های 
نرخ  اصلاح  سیاستگذاری  زمینه  در 
حامل های انرژی، هزینه زیاد داده ایم 

اما درس کمتر گرفته ایم.
اقتصاد،  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
سخنانی  طی  خاندوزی  احسان  سید 
اساتید  و  نظران  صاحب  نشست  در 
اقتصادی دانشگاه های کشور با موضوع 
وضعیت پیش روی حوزه انرژی اظهار 
شجاعت  سیاستگذار،  اگر  داشت: 
به  عمل،  ابتکار  با  و  ندهد  خرج  به 
آن  نرود،  آن  حل  و  مسئله  استقبال 
وقت آن "مسئله" است که خودش را 
تحمیل کرده و او را ناچار از پرداخت 
هزینه های اجتماعی و اعتباری خیلی 

بالاتری برای انجام اصلاح می کند.
وی بیان داشت: این در حالی است که 
در تنگنای حاصل از تبعات اجتماعی 
و اعتباری ناشی از این تحمیل، ممکن 
و  کیفیت  سیاست،  آن  اجرای  است 
را  می توانست  که  نیز  را  لازم  نتایج 

نداشته باشد.
وی یادآور شد: ما متأسفانه در سالهای 
اخیر، همین تجربه را در حوزه اصلاح 

بخش انرژی داشته ایم.
همان  در  ما  کرد:  اعلام  اقتصاد  وزیر 
دولت  بکار  شروع  اول  ماه  شش 
که  دوستانی  همکاری  با  سیزدهم، 
بازار  ایجاد  حوزه  در  آنها  با  پیشتر 
همه  برای  انرژی  سهمیه  مبادله 
ایرانیان کار کرده بودیم، پیشنهادی را 
تا  و  بردیم  دولت  هماهنگی  ستاد  به 
حد اجرای آزمایشی هم پیش رفتیم 
موافقت  عدم  جهت  به  متأسفانه  اما 

دستگاه متولی، کار متوقف شد.
اگر  بسا  چه  کرد:  تصریح  خاندوزی 

متوقف  نقطه  آن  در  مزبور  طرح 
نمی شد، تا امروز به یک نقطه بلوغی 
رسیده بودیم، چرا که به هر حال برای 
شدیم  می  ناچار  آن  کردن  اجرایی 
خیلی از زیرساخت های فنی را آماده 
اینکه  ضمن  دهیم،  توسعه  و  کنیم 
تاکنون، بخشی از راه را رفته بودیم و 

امروز هنوز در نقطه صفر نبودیم.
وزیر اقتصاد یادآور شد: متأسفانه این 
سر  از  سیاست گذاران،  ما  که  مشکل 
اجماع  به  تا رسیدن  احتیاط، همواره 
ارائه  جهت  پایین،  سطوح  در  کامل 
طرح های اصلاحی به رده های بالاتر 
شده  موجب  کنیم،  می  تعلل  دولت، 
است، در حوزه سیاست های انرژی، در 

موضعی منفعلانه قرار بگیریم.
خاندوزی با اشاره به برخی پیشنهادات 
مبنی  جلسه  در  حاضر  صاحبنظران 
بر ذینفع ساختن مردم در اصلاحات 
نیز  و  انرژی  قیمتی  و  غیرقیمتی 
اجرایی کردن هر چه سریع تر طرح 
صرفه  "گواهی  ارائه  چون  هایی 
در سند  مندرج  انرژی  جویی" حوزه 
برنامه هفتم توسعه، گفت: اینها جزو 
می  که  است  خوبی  خیلی  اتفاقات 
شود  اجرایی  سیزدهم  دولت  در  باید 
اقتصادبرای یک مدل  و ما در وزارت 
غیرقیمتی اصلاح بخاری ها وارد تعامل 

با اتاق بازرگانی شده ایم.
وزیر اقتصاد ادامه داد: ما متأسفانه به 
همچون  ظالمانه،  های  تحریم  دلیل 
نیمه  نفتی  های  درآمد  وفور  سالهای 
اعتبارات  شمسی،  هشتاد  دهه  دوم 
نرخ  افزایش  جبران  منظور  به  لازم 
حامل های انرژی برای مردم را نداریم 
انجام  برای  مان خیلی  گرنه دست  و 
اقدامات اصلاحی اعم از اصلاح قیمتی 
یا توسعه انرژی ها تجدید پذیر، باز تر 

از امروز بود.
در  بنده که  اخیر  وی گفت: در سفر 
به  رئیس جمهور  اول  معاون  معیت 
چین صورت گرفت، ما تلاش کردیم با 
انجام تفاهماتی در مسئله خودروهای 
برقی، از ظرفیت های "بیرونی" اقتصاد 
تنگنای  از  قدری  تا  کنیم  استفاده 
اجرای  در خصوص  موجود  بودجه ای 

طرح های حوزه انرژی رها شویم.
و  دانشگاه  اساتید  جلسه،  این  در 
نظرات  ارائه  به  حاضر  صاحبنظران 
انرژی  حوزه  در  خود  پیشنهادات  و 
پیشنهاد  آنها  جمله  از  که  پرداختند 
"اصلاح قیمت گذاری برق" به شکلی 
بود که باعث ایجاد انگیزه برای سرمایه 
های  شرکت  توسط  جدید  گذاری 
نیروگاه  تأسیس  منظور  به  خصوصی 

شود.
در  توانیر  شرکت  انحصار  حذف 
و  برق  فروش  و  واردات  صادرات، 
خصوص  این  در  امتیازات  اعطای 
عرصه  به  ورود  و  بخش خصوصی  به 
دیگر  از جمله  برق خورشیدی  تولید 
توسط  شده  مطرح  های  پیشنهاد 
جلسه  این  در  صاحبنظران  و  اساتید 

بود.
مصرف  کاهش  گزارش،  این  بر  بنا 
استانداردهای  الزام  طریق  از  بنزین 
اجباری به خودرو سازان برای کاهش 
معرفی  تولیدی،  های  خودرو  مصرف 

نیز  بنزین و  منابع جایگزین به جای 
عمومی  نقل  و  حمل  وسایل  توسعه 
آنها  از  استفاده  برای  مزیت  ایجاد  و 
توسط شهروندان از دیگر پیشنهادهای 
با  جلسه  در  حضار  توسط  مطروحه 
وزیر اقتصاد بود.راه اندازی بازار انرژی 
و ایجاد امکان خرید و فروش سهمیه 
مطرح  های  پیشنهاد  دیگر  از  بنزین 

شده در این جلسه بود.
وضعیت  از  گزارشی  جلسه،  این  در 
پیش روی حوزه انرژی در برنامه هفتم 
توسعه توسط معاونت سیاست گذاری 

اقتصادی وزارت اقتصاد ارائه شد.
هزار   ۲۶ جریمه  و  نظر  تجدید  رای 
در  متخلف  بانک های  تومانی  میلیارد 

حوزه وام مسکن
هزار   ۲۶ جریمه  از  اقتصاد  وزیر   
در  متخلف  بانک های  تومانی  میلیارد 
حوزه اعطای تسهیلات مسکن موضوع 

قانون جهش تولید مسکن خبر داد.
به گزارش ایرنا از وزارت امور اقتصادی 
با  خاندوزی«  »سیداحسان  دارایی،  و 
اعلام جریمه ۲۶ هزار میلیارد تومانی 
اعطای  حوزه  در  متخلف  بانک های 
تسهیلات مسکن، یادآور شد: بر اساس 
قانون جهش تولید مسکن، بانک ها و 
مکلفند  غیربانکی  اعتباری  مؤسسات 
تسهیلات  از  درصد   ۲۰ دست کم 
پرداختی نظام بانکی در هر سال را با 
نرخ سود مصوب شورای پول و اعتبار 

به بخش مسکن اختصاص دهند.
وی افزود: سازمان امور مالیاتی کشور 
رعایت  عدم  صورت  در  است  موظف 
بودجه  قالب  در  قانونی،  ماده  این 
سنواتی، مالیاتی برابر ۲۰ درصد تعهد 
بانک ها و مؤسسات  از  را  انجام نشده 
خزانه  به  و  اخذ  مستنکف،  اعتباری 
داری کل کشور واریز کند و بر اساس 
این قانون این مبلغ به حساب صندوق 

ملی مسکن واریز می شود.
رئیس  دستور  به  اشاره  با  خاندوزی 
گذشته  هفته  جلسه  درباره  جمهور 
شورای عالی مسکن به وزارت اقتصاد 
زمینه،  این  در  گزارش  ارائه  درباره 
گفت: بر اساس گزارش تهیه شده از 
عملکرد ۲۵ بانک، تا ۱۵ آبان امسال بر 
مبنای رای تجدید نظر دادرسی انجام 
شده، ۲۶ هزار و ۲۶۳ میلیارد تومان 
جریمه برای بانک های متخلف نهایی 

شده است.
وی گفت: مبلغ مطالبه شده از بانک 
تسهیلات  پرداخت  در  متخلف  های 
تولید  قانون جهش  بر مبنای  مسکن 
مسکن ۶۱ هزار و ۶۰۰ میلیارد تومان 
بوده که در مرحله بدوی ۵۹ هزار و 
رای  آنها  برای  تومان  میلیارد   ۱۵۲
شدن  نهایی  با  و  است  شده  صادر 
 ۲۶ جریمه  آرا،  این  از  دیگر  برخی 
هزار میلیارد تومانی گفته شده بیشتر 

خواهد شد.
وزیر اقتصاد با بیان اینکه فرآیندهای 
سال های  گذشته  ادوار  در  اینچنینی 
انجامید،  می  طول  به  متمادی 
مالیاتی  امور  سازمان  خاطرنشان کرد: 
به  اقدام  ممکن  زمان  کمترین  در 
کرد  قانونی  تخلف  این  به  رسیدگی 
باره  این  در  بانک ها  همه  پرونده  و 
به زودی و به طور کامل نهایی خواهد 

شد.
برای  تاکنون  داشت:  اظهار  خاندوزی 
دی،  بانک  نور،  اعتباری  موسسه 
بانک صادرات، موسسه اعتباری ملل، 
بانک ایران زمین، بانک سامان، بانک 
کارآفرین، بانک پاسارگاد، بانک سینا، 
بانک  گردشگری،  بانک  شهر،  بانک 
پارسیان، بانک کشاورزی، بانک سپه، 
بانک سرمایه و پست بانک رای تجدید 

نظر صادر شده است.
مسکن،  بانک  درباره  داد:  ادامه  وی 
بانک  بانک ملی،  بانک توسعه تعاون، 
اقتصاد  بانک  آینده،  بانک  خاورمیانه، 
بانک  و  رفاه  بانک  ملت،  بانک  نوین، 
نشده  صادر  نهایی  رای  هنوز  تجارت 
است که این موضوع به سرعت انجام 
تمامی  نهایی  جریمه  عدد  و  شده 

بانک ها به زودی اعلام خواهد شد.

خاندوزی: از ظرفیت شرکای کشورهای همسایه 
برای انتقال ارز استفاده شد

گزارش

مدیرعامل آبفای استان تهران: اولویت امسال برای 

پایداری آب استان تهران مدیریت مصرف است

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان تهران گفت: برای تامین و توزیع 
آب در استان تهران هر اقدامی که ممکن بود انجام دادیم و اولویت امسال 

ما برای پایداری آب استان تهران، مدیریت مصرف است.
به گزارش خبرگزاری مهر، محسن اردکانی در سومین قرارگاه رسانه 
آبفای استان تهران گفت: مطابق داده های ثبت شده و تجربیات پیشین، 
چند  سپس  و  بوده  دوساله  تهران  استان  در  خشکسالی  دوره های 
سال ترسالی در این استان ثبت شده است، اما امسال شاهد سومین 
خشکسالی پیاپی را در استان تهران هستیم و رژیم خشکسالی این استان 

تغییر یافته است.
اردکانی با اشاره به این که ۷۵ درصد آب شرب استان تهران از منابع پشت 
سد تأمین می شود، افزود: استان هایی مانند تهران که بخش عمده ای 
از تأمین آب شرب شان وابسته به آب سطحی است، در خشکسالی ها 

آسیب پذیری بیشتر دارند.
سدهای  ذخایر  حجم   ۱۴۰۳-۱۴۰۲ آبی  سالی  شروع  با  افزود:  وی 
به سال گذشته  میلیون مترمکعب نسبت  تهران ۵۷  استان  پنجگانه 
کسری داشته و این در حالی است که اکنون با گذشت دو ماه از پاییز، 

بارش ها شروع نشده است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان تهران با بیان این که برای تأمین 
و توزیع آب در استان تهران هر اقدامی که ممکن بود انجام دادیم و 
اکنون نوبت مدیریت مصرف است، افزود: مدیریت مصرف دارای سه رکن 
قانونی، ابزاری و فرهنگی است که فعالیت در حوزه فرهنگی ظرفیت های 
بالایی دارد و این وظیفه روابط عمومی هاست که ظرفیت های جدید را 

شناسایی کنند.
اردکانی ادامه داد: علی رغم این که امسال شاهد افزایش ۲.۵ درصدی 
میلیون   ۶۲ تهران  مردم  اما  بودیم  تهران  استان  در  آب  مشترکان 
مترمکعب نسبت به سال گذشته کمتر مصرف کردند که از این میزان 
،۲۰ میلیون مترمکعب آن مربوط به مشارکت های مردمی و مدیریت 

مصرف آنان بوده است.
وی تاکید کرد: این که با مدیریت فشار و مدیریت توزیع، تلاش کنیم که 
مردم آب کمتری مصرف کنند نیاز سرکوب شده در جامعه ایجاد خواهد 
شد، باید تلاش کنیم تا با آموزش مردم و تغییر فرهنگ در جامعه، شاهد 

مشارکت خودجوش و مداوم مردم در مدیریت مصرف آب باشیم.
مدیرعامل آبفای استان تهران در سومین قرارگاه رسانه که با حضور 
تمامی مدیران روابط عمومی های ستادی و زیرمجموعه این شرکت برگزار 
می شود، بر آموزش محوری تمامی فعالیت های فرهنگی روابط عمومی های 
این شرکت تاکید کرد و افزود: زمانی اقدامات ما در حوزه فرهنگ سازی 

اثر بخش خواهد بود که با آموزش همراه باشد.
اردکانی به راز خوش خلقی رسول اکرم در اثرگذاری پیامش در میان 
اعراب ۱۴۰۰ سال پیش اشاره کرد و به روابط عمومی های این شرکت 
تاکید کرد: در پیام ها و شعارهایتان بعد تشویقی را به بعد تنبیهی ترجیح 
دهید و با انتشار اخبار امید بخش، روح امید و انگیزه را در جامعه تزریق 

کنید.
محمدحسین رنجبران، مدیرکل روابط عمومی شرکت مدیریت منابع آب 
کشور در سومین قرارگاه رسانه آب شرکت آب و فاضلاب استان تهران 
از ثبت قریب الوقوع روز ۱۳ اسفندماه به عنوان روز ملی آب در ایران 

خبر داد.
برای مجموعه صنعت آب  را فرصتی مغتنم  نیرو  اقدام وزیر  این  وی 
و آبفای کشور عنوان کرد و افزود: ثبت این روز در اسفندماه فرصت 

مناسبی برای اقدامات فرهنگی و رسانه ای خواهد بود.

۱۲۳هزارمگاوات برنامه تعمیرات 
نیروگاه  در دستور کار

افزایش  منظور  به  گفت:  برق  شبکه  مدیریت  شرکت  مدیرعامل 
آمادگی واحدهای تولید برق بالغ بر ۱۲۳ هزار مگاوات برنامه تعمیرات 
نیروگاه های حرارتی، برقابی، اتمی و... در دستور کار قرار گرفته است.

رجبی  مصطفی  نیرو،  وزارت  از  نقل  به  مهر  خبرگزاری  گزارش  به 
حاشیه  در  ایران  برق  شبکه  مدیریت  شرکت  مدیرعامل  مشهدی، 
بازدید از نخستین جشنواره و فن بازار تخصصی صنعت برق با اشاره 
به تمهیدات صنعت برق برای تأمین انرژی پایدار پیک تابستان سال 
بالغ بر  آینده، گفت: به منظور افزایش آمادگی واحدهای تولید برق 
۱۲۳ هزار مگاوات برنامه تعمیرات نیروگاه های حرارتی، برقابی، اتمی 
و… در دستور کار قرار گرفته است که تاکنون ۴۵ هزار مگاوات از 

برنامه های این بخش آغاز شده است.
برنامه های  باید  شده  انجام  برنامه ریزی  اساس  بر  کرد:  تاکید  وی 
تعمیراتی یاد شده به شکلی پیش برود که حداکثر ظرفیت تولید را 
برای تابستان سال آینده در اختیار شبکه سراسری برق کشور داشته 

باشیم تا مشکلی در تأمین برق مورد نیاز مشترکان ایجاد نشود.
سخنگوی صنعت برق در پایان گفت: همچنین برای پیک تابستان سال 
آینده ۱۸۰ اقدام ویژه در بخش توسعه ظرفیت نیروگاهی، بهینه سازی 
و مدیریت مصرف برق، توسعه شبکه های برق به ویژه در بخش انتقال 
و فوق توزیع، رویت پذیری و کنترل پذیری شبکه سراسری و… در 
دستور کار قرار خواهد گرفت تا شبکه برق کشور در سال ۱۴۰۳ به 

صورت پایدارتر برای خدمات رسانی به مردم آماده باشد.
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اجتماعی
خبر

در نشست استانی جبهه تحول خواهان انقلابی؛

زاکانی: دولت سیزدهم در مسیر تحقق 
منویات ولی امر حرکت می کند

 شهردار تهران با بیان اینکه امروز هر سه قوه انقلابی هستند 
بنیان ها و جهت ها واحدند، تصریح کرد: دولت آیت الله  و 
رهبری  و  ولی  منویات  جهت  در  که  داده  نشان  رئیسی 
جامعه حرکت می کند و اگر دولت را در انجام مسئولیت 
سنگینی که دارد یاری نکنیم خود را از خدمت رسانی به 

مردم محروم کرده ایم.
به گزارش خبرنگار حوزه احزاب ایرنا، »علیرضا زاکانی«  در 
نشست دبیران استانی احزاب جبهه تحول خواهان انقلابی 
گفت: امروز منطقه حساس ترین ایام را در تاریخ به خود 
می بینید و فلسطین شرایط حساسی را سپری می کند و 

هزینه زیادی را برای آزادی می پردازد.
شهردار تهران اضافه کرد: البته ملت فلسطین در اوج عزت 
و اقتدار است و این سربلندی را در شرایطی دارد که توسط 
رژیم صهیونیستی از حقوق اولیه خود محروم شده است اما 
امیدواریم اقدامات این ملت و محور مقاومت زمینه ظهور 

را فراهم کند.
ادامه  شهری  مدیریت  کارکردهای  به  اشاره  با  زاکانی 
منتخب  به عنوان  که  است  روز  و ۱۴  ماه   ۲۶ امروز  داد: 
شورای ششم در شهرداری فعالیت می کنم و ما در ابتدا 
با مجموعه ای مواجه بودیم که عملًا کارکردی نداشت و 
سعی کردیم مدیریت شهری را بر مداری قرار دهیم که 
بر مشکلات گذشته چیرگی پیدا کنیم. اولین مأموریت ما 
این بود که کارها را سامان دهیم  و از مشکلات عبور کنیم.

وی با بیان اینکه شهرداری در شرایطی قرار داشت که برای 
پرداخت حقوق کارمندان مجبور به استقراض بانکی بود اما 
این مشکلات ظرف یک هفته رفع شد، ادامه داد: در سفر 
اخیر چین قراردادهایی که اجرایی شد بالغ بر ۳ میلیارد دلار 
بود که این غیر از تفاهم نامه هایی است که منعقد شده اند؛ 
همه این توفیقات هم در پرتو همکاری های جمعی نیروهای 

انقلابی و جهادی به دست آمده است.
شهردار تهران گفت: قرار نیست خودمان را با گذشته مقایسه 
کنیم اما امروز در مدیریت شهری پایتخت، هدفگذاری که 
کرده ایم تحقق ۱۵۲ هزار میلیارد تومانی ست که در  روزهای 
آینده از ۷۰ -۸۰ هزار میلیارد تومان عبور خواهد کرد و 

مردم اینها را می بینند و اثرش را مشاهده خواهند کرد.
زاکانی ادامه داد: امروز شرایط کشور ممتاز است و هر سه 
قوه انقلابی هستند؛ بنیان ها و جهت ها واحدند. برای ما مهم 

است که ببینیم در کدام مختصات ایستاده ایم.
وی ادامه داد: دولت مسئولیت سنگینی بر دوش دارد و ما 
اگر به دولت کمک نکنیم، خودمان را از توفیق خدمت به 
مردم محروم کرده ایم چرا که دولت آیت الله رئیسی نشان 
رهبری جامعه حرکت  و  ولی  منویات  داده که در جهت 

می کند؛ البته این سخن نافی کمبودها  و کاستی ها نیست.
زاکانی اضافه کرد: مجلس هم از این قاعده مستثنا نیست 
و جهت گیری انقلابی آن در موضوعات مختلف از جمله در 
حوزه هسته ای و سیاست خارجی مشهود است؛ لذا ما در 
اوضاع و احوال جامعه  تاریخی قرار داریم که  یک مقطع 
جهانی در حال تغییر است و منطقه ما شکل جدیدی به 
خود خواهد کرفت و ما هم در این شرایط باید بتوانیم بر 
مدار اهداف انقلاب اسلامی حرکت کرده و خود را به قله 

نهایی نزدیک کنیم.
عضو جمعیت رهپویان انقلاب اسلامی تصریح کرد: برای 
شورای  ابتدا  در  انقلاب  نیروهای  همدلی  و  هماهنگی 
هماهنگی نیروهای انقلاب اسلامی ایجاد شد اما بعدها به 
مرور به سمتی رفتیم که وحدتی بر محور اصول و ارزش ها 
مدار  بر  باید  محور  این  افراد؛  محور  بر  نه  دهیم،  صورت 
ولی شکل بگیرد، نه چهره ها و لذا برای این جریان اسم 
گام  این مسیر  در  تا همه  است  انتخاب شده  تحول خواه 

برداریم.
تحول خواه ها  ظرفیت  شد:  متذکر  ادامه  در  زاکانی 
سهم خواهی  دنبال  به  خودشان  اما  است  سرنوشت ساز 

نیستند. 
وی با اشاره به بیانات رهبر انقلاب در ۲۱ دی  ۱۳۸۸، گفت: 
وقتی در آن مقطع جمعی از نمایندگان به حضور ایشان 
مجلس  رئیس  و  رئیس جمهور  درباره  مطالبی  و  رسیدند 
کردند؛  مطرح  را  مهمی  سخنان  ایشان  پرسیدند،  وقت 
اینکه عده ای  از  یکی درباره لزوم حضور در صحنه بود و 
همچنان در صحنه هستند و هزینه می دهند و به تکلیف 
عمل می کنند ابراز خوشحالی کردند اما گفتند که خودتان 
را برای عرصه های سخت تر آماده کنید که از این سخن 

ایشان می توان یک منشور برای مجلس تهیه کرد. 
عضو جمعیت رهپویان انقلاب اسلامی تصریح کرد: ما باید 
با همه وجود در صحنه حاضر شویم و اگر منفعل شوید یا 
در حاشیه قرار بگیرید، کسانی هستند که جای شما را پر 
کنند؛ لذا باید در میدان باشیم و وحدت بر محور اصول را 
دنبال کنیم. ما فدایی اصول و آرمان ها هستیم و ملاک مان 

امام و ولی جامعه است. 
تشکیلاتی  توسعه  باید  فعال شدیم،  ما  اگر  افزود:  زاکانی 
دهیم و ظهور و بروز کارکردی خود را داشته باشیم و در 
تحول خواه  جریان  مجموعه  باشیم.  حاضر  همه صحنه ها 
ثابت کرده که خود را پایبند به این شرایط می داند. باید در 
جمع مردم حاضر شویم و واقعیت ها را به آنها بگوییم و روند 

گره گشایی اقتصادی در کشور باید سرعت یابد. 
وی ادامه داد: مجلسی که امروز در کشور است، تلاش ها و 
جهت هایی دارد که خوب است اما باید مجلس کارآمدتر و 
توانمندتر شکل بگیرد و به عنوان یک جزء فعال در ائتلاف، 
باید با مردم مواجه شد و با آنها گفت وگو کرد؛ اگر خوب 

آگاهی بخشی کنید، مردم فعال می شوند. 
شهردار تهران تصریح کرد: مشارکت پرشور به دست کسانی 
رقم می خورد که مسئولیت دارند و مسیر آینده هم مشخص 
ایثار،  تحول خواهی،  کنید.  دنبال  همت  با  باید  که  است 
فداکاری و آرمان گرایی همراه با واقع بینی است و امیدواریم 
شرایط در جریان انقلاب به گونه ای رقم بخورد که به لطف 

الهی یک انتخابات پرشور داشته باشیم.

نگاه جهان  اینکه  بیان  با  راه و شهرسازی  وزیر 
شده  معطوف  ایران  ترانزیتی  فرصت های  به 
است، گفت: جمهوری اسلامی ایران یک فرصت 

ترانزیتی بی نظیر به دنیا ارائه می دهد.
روز  بذرپاش«  »مهرداد  ایرنا،  گزارش  به 
چهارشنبه در مراسم افتتاح مدرن ترین فرودگاه 
کشور در کیش با تاکید بر اینکه بخشی از آینده 
کشور به توسعه مسیرهای ترانزیتی وابسته است، 
اظهار کرد: دولت سیزدهم شرایطی فراهم کرده 
که در اجلاس اکو همه کشورهای عضو در فراز 
صحبت هایشان به نقش ایران در ترانزیت جهانی 

اشاره داشتند.
امروز در  راه و شهرسازی تصریح کرد: ما  وزیر 
ترانزیت  موضوع  که  داریم  قرار  ویژه ای  شرایط 
را در حد موضوع نفت برایمان با اهمیت کرده 

است.
به  جمهور  رییس  ویژه  توجه  به  اشاره  با  وی 
کرد:  بیان  کشور،  ترانزیتی  مسیرهای  تقویت 
این  در  منطقه  کشورهای  با  مهمی  توافق های 
راستا امضا شده که خط ریلی شلمچه - بصره 
- سوریه، توافق با کشور آذربایجان در رابطه با 
ریلی  برای خط  روسیه  با  توافق  ارس،  کریدور 
رشت - آستارا، توافق با ترکمنستان برای اتصال 
نقطه مرزی ایران به بندر ترکمن به ارزش پروژه 
برای  توافقنامه  امضای  و  دلاری  میلیون   ۴۰۰
احداث مسیر جاده ای ارمنستان به ارزش ۲۰۰ 

میلیون دلار از مهمترین آنها است.
تمام هنر دولت سیزدهم  نیمه  اتمام طرح های 

است
وی ادامه اداد: کم نظیرترین توافق های ترانزیتی 
تاریخ ایران به امضا رسیده و عملیات اجرایی آغاز 
شده است؛ برخی از این پروژه ها بیش از ۱۰ سال 
است که روی زمین مانده بود، باید قبول کرد 
که شروع کردن خوب است اما هنر اصلی تمام 
کردن آن است؛ مردم از همه دولتمردان توقع 
دارند تا طرح ها به بهره برداری برسند نه اینکه نا 

تمام روی دست دولت ها بماند.
وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه نهضت اتمام 
دولت  توسط  کشور  در  تمام  نیمه  طرح های 
دولت  کرد:  اضافه  است،  شده  آغاز  سیزدهم 
شجاعت کافی دارد تا آینده را فدای حال نکند.

خط ریلی دریا به دریا به زودی به بهره برداری 
می رسد

وی با بیان اینکه اتصال دریا به دریا تا ماه های 
آتی در کشور به اتمام خواهد رسید، گفت: این 
خط ترانزیتی ریلی، بند شهید رجایی در استان 
خزر  دریای  در  کاسپین  بندر  به  را  هرمزگان 

متصل خواهد کرد.
به  چابهار  ترانزیتی  خط  داد:  ادامه  »بذرپاش« 
مشهد یکی دیگر از مهمترین پروژه های راهبردی 
ترانزیتی کشور محسوب می شود؛ همچنین خط 
ویژه ای  اهمیت  از  کشور  غرب  به  شرق  ریلی 
برخوردار است؛ باید قبول کنیم که گفتن این 
امروز  بود که  پروژه ها در یک دوره خاص آرزو 

توسط دولت سیزدهم عملیاتی می شود.
فاز دوم فرودگاه  آغاز عملیات  از  وی همچنین 
این  قرارداد  افزود:  و  )ره( خبرداد  امام خمینی 
طرح به امضا رسیده و عملیات اجرایی آن تا ۲ 

هفته آتی آغاز می شود.
وزیر راه و شهرسازی فرودگاه ها پیشانی توسعه 
پایانه های  تقویت  گفت:  و  کرد  توصیف  کشور 
فرودگاهی در نقاط راهبردی و ترانزیتی کشور 

در دستور کار است.
کیشوندان  و  مسوولان  دغدغه  به  اشاره  با  وی 
مبنی بر ضرورت افزایش پروازها به این جزیره 
بیان کرد: شرایط ویژه ای بر کیش حاکم است و 

باید این جزیره از برخی طرح ها مستثنی باشد.
بررسی  مجدد  دستور  همچنین  »بذرپاش« 

تعرفه های بار در جزیره کیش را صادر کرد.
آماده اجرای نهضت ملی مسکن در مناطق آزاد 

هستیم
وی در ادامه با اشاره به اختصاص ۵۲ هزار هکتار 
زمین برای اجرای طرح نهضت ملی مسکن در 
کشور، اظها کرد: آماده اجرای این طرح ملی در 
اجرای طرح  آزاد هستیم؛ معتقدیم که  مناطق 
نهضت ملی مسکن در کیش دست سوداگران را 
از بازار مسکن کوتاه و قیمت ها را کاهش خواهد 

داشت.
به گزارش ایرنا، مکانیزه ترین فرودگاه کشور در 
کیش که کلنگ زنی آن در سال ۱۳۹۱ انجام 
شده و وعده بهره برداری از آن از سالی به سال 
دیگر روی زمین مانده بود، هم اکنون در دولت 
سیزدهم افتتاح شد تا گام های جدی برای هموار 
کردن مسیر توسعه و سرمایه گذاری در منطقه 

برداشته شود.
این فرودگاه از سال ۱۳۹۱ تا ۱۴۰۰ حدود ۷۰ 
درصد پیشرفت فیزیکی داشته است؛ به عبارتی 
دیگر به طور متوسط هر ساله ۷.۵ درصد رشد 
داشته که قطع یقین آمار قابل قبولی نیست؛ اما 
از تابستان ۱۴۰۰ تا ۱۴۰۲ پیشرفت این طرح 
با  توانست  و  گرفت  گیری  چشم  شتاب  فاخر 
۳۰ درصد پیشرفت در عرض ۲ سال آماده بهره 

برداری باشد.
ساحلی  شهرک  صاحب  کشور  استان   ۲۷

می شوند
 وزیر راه و شهرسازی با اشاره به اینکه ۲۷ استان 
کشور صاحب شهرک ساحلی می شوند، گفت: 
این یکی از طرح های مهم مربوط به توسعه کلی 

در حوزه اقتصاد دریامحور است.

سه شنبه  روز  بذرپاش  مهرداد  ایرنا،  گزارش  به 
در حاشیه مراسم افتتاح مدرن ترین پایانه جدید 
خبرنگاران  جمع  در  کیش  بین المللی  فرودگاه 
حاضر شد و افزود: احداث شهرک های ساحلی 
در ۲۷ نقطه از کشور که به دریای جنوب متصل 
این راستا  نیستند، هدف گذاری شده است؛ در 
چهار  برنامه ریزی  شورای  در  لازم  مصوبات 
استان ساحلی کشور از جمله هرمزگان، بوشهر، 
خوزستان وسیستان و بلوچستان اخذ و به مرکز 
ارسال شده است که در ۲ ماه آینده به سرانجام 
در  سرمایه گذاری  فرصت های  و  رسید  خواهد 

همایشی طی این مدت معرفی خواهیم کرد.
با  پیوندی  هم  در  را  این ها  کرد:  بیان  وی 
جنوب  دریای  به  که  ساحل  بدون  استان های 
متصل نیستند، برنامه ریزی کرده ایم و هر کدام 
از این شهرک های ساحلی در یکی از استان های 
بدون ساحل درهم پیوندی آن برقرار شده و به 
نوعی استانِ معین )یاور( این شهرک های جدید 

خواهند شد.
از  یکی  شده،  ذکر  طرح  کرد:  تصریح  بذرپاش 
است  راهبردی کشور  و  بزرگ  بسیار  طرح های 
افزایش  سواحل  در  را  پذیری  جمعیت  هم  که 
می دهد و هم اینکه جنس شهرها هم، شهرهای 
مولد دیده شده است؛ هم صنایع مولد کشاورزی، 
بخش پتروشیمی و سایر صنایع ما استقرار پیدا 
کنند و احداث ساخت مسکن برنامه جدی در 

این شهرک های ساحلی است.
شهرک ها  این  که  زمانی  تا  داد:  ادامه  وی 
جمعیت پذیر نشوند و جمعیت در این مکان ها 
نمی افتد؛  اتفاق  توسعه ای  عملا  نشوند،  ساکن 
احداث  صنعتی،  زیرساخت های  ایجاد  کنار  در 
مسکن در قالب طرح نهضت ملی داریم که یکی 
از نقاط هدفمان خواهد بود تا بتوانیم جمعیت 

پذیری را آسان تر و بهتر کنیم.
که  دیگری  کار  گفت:  شهرسازی  و  راه  وزیر 
با دبیر شورای عالی مناطق آزاد کشور  توافقی 
داشتیم در شورای عالی مسکن با ریاست رپیس 
در  مسکن  ساخت  رسید،  تصویب  به  جمهور 

مناطق آزاد است.
زیرساخت های  از  یکی  اینکه  به  اشاره  با  وی 
خوبی که در این مناطق وجود دارد، وجود زمین 
زیبای  جزیره  در  کرد:  تصریح  است،  مناسب 
احساس  کاملا  مسکن  ساخت  به  نیاز  کیش 
می شود، چه برای کسانی که موقت می خواهند 
انجام  یا فعالیتی  اسکان شوند و سرمایه گذاری 
در  مختلف  قالب های  در  که  مدیرانی  یا  دهند 
نیازهای  بپردازند،  خدمت  ارائه  به  جزیره  این 

فرهنگی، انتظامی و اقتصادی دارند.
عملیات  کار  این  با  امیدواریم  کرد:  تاکید  وی 
رعایت  با  ملی  نهضت  قالب  در  مسکن  ساخت 
بیشتری  رونق  آزاد  مناطق  بر  حاکم  الگوهای 
بگیرد و ساخت مسکن در مناطق آزاد به کاروان 
عظیم نهضت ملی مسکن بپویند و مردم ساکن 
را  لازم  بهره  کیش  در  به ویژه  آزاد  مناطق  در 

ببرند.
امضا  همکاری  سند   ۴ ترکمنستان  و  ایران 

می کنند
 وزیر راه  و شهرسازی با تشریح جزئیات برگزاری 
همکاری های  مشترک  کمیسیون  هفدهمین 
برگزاری  از  ترکمنستان،  و  ایران  اقتصادی 
فعال   ۳۰۰ حضور  با  پروژه"  "ایران  نمایشگاه 

اقتصادی در این کشور خبر داد.
عشق آباد،  به  ایرنا  اعزامی  خبرنگار  گزارش  به 
»مهرداد بذرپاش« که روز پنجشنبه )۲۵ آبان( به 
عشق آباد سفر کرده، در جمع خبرنگاران درباره 
برگزاری کمیسیون همکاری های اقتصادی ایران 
ترکمنستان  با  ما  داشت:  اظهار  ترکمنستان  و 
مرز خاکی طولانی داریم و سه استان خراسان 
رضوی، خراسان شمالی و گلستان هم مرز با این 

کشور هستند.
وی افزود: یکی از محورهای اساسی مذاکرات در 
هفدهمین کمیسیون مشترک، بحث بازارچه های 

مرزی است.
وزیر را و شهرسازی گفت: محور دوم تهاتر گاز 
بین دو کشور است که در گذشته وجود داشت، 

بود  شده  متوقف  مختلف  مسائل  دلیل  به  اما 
به  را  آن  بتوانیم  اجلاس  این  در  امیدواریم  که 

سرانجام خوبی برسانیم.
و  ایران  بین  برق  تبادل  کرد:  بیان  بذرپاش 
سفر  در  که  است  دیگر  موضوع  ترکمنستان 
رئیس جمهور کشورمان به ترکمنستان، مذاکرات 
این  در  امیدواریم  و  بود  شده  انجام  خوبی 
کمیسیون مشترک موضوع تبادل برق را که در 
قالب سند همکاری در حال انجام است، نهایی 

کنیم.
وزیر راه و شهرسازی گفت: محور دیگر مذاکرات 
در حوزه جاده ای و حمل و نقل ریلی است که هم 
در حوزه تعرفه و هم سهولت تردد که در دستور 
کار قرار دارد. قطارهایی که از مرز سرخص تردد 
می کنند و اتفاقات خوبی خواهد افتاد که منجر 

به افزایش ترانزیت خواهد شد.
همکاری های  مشترک  کمیسیون  ایرانی  رئیس 
سه  کرد:  اعلام  ترکمنستان  و  ایران  اقتصادی 
سند همکاری در حوزه گاز، برق و جاده ای و یک 
یادداشت تفاهم نیز در خصوص کلیه فعالیت های 

مشترک دو کشور امضا خواهد شد.
احداث جاده در ترکمنستان توسط شرکت ایرانی

بذرپاش گفت : در این دوره از کمیسیون مشترک 
به  جاده  احداث  قرارداد  اقتصادی  همکاری های 
ایران در مسیر  ارزش ۴۰۰ میلیون دلار از مرز 
بندر ترکمن باشن با یک از شرکت های ایرانی در 

این سفر امضا خواهد شد.
با  که  مذاکراتی  در  امیدواریم  کرد:  تأکید  وی 
مقامات کشور ترکمنستان داریم قطعات دیگر از 
این مسیر راهبردی به شرکت های ایرانی واگذار 

شود تا اجرا کنند.
برگزاری  از  همچنین  شهرسازی  و  راه   وزیر 
برگزاری  حاشیه  در  پروژه"  "ایران  نمایشگاه 
و  ایران  مشترک  کمیسیون  هفدهمین 
ترکمنستان خبر داد و گفت: حدود ۳۰۰ تجار 
و فعالان اقتصادی ایران در این نمایشگاه حضور 
برپا  ایرانی غرفه های خوبی  دارند و شرکت های 

کرده اند.
ایران  نمایشگاه  کنار  در  داد:  توضیح  بذرپاش 
پروژه، نشست اقتصادی تجار دو کشور نیز برگزار 
خواهد شد و این سفر دو روزه سر منشأ اتفاقات 
اقتصادی و  جدید در روابط دو کشور در حوزه 

تجاری خواهد بود.
یک  به  ترکمنستان  و  ایران  تجارت  افزایش 

میلیارد در آینده نزدیک
 ۲۵ رشد  از  کشورمان  شهرسازی  و  راه  وزیر   
درصدی ترانزیت کالا از مسیر ایران در ۷ ماهه 
سال جاری خبر داد و گفت: حجم تجارت ایران 
به یک میلیارد  نزدیک  آینده  و ترکمنستان در 

دلار می رسد.
آباد،  عشق  به  ایرنا  اعزامی  خبرنگار  گزارش  به 
نمایشگاه  از  بازدید  حاشیه  در  بذپاش  مهرداد 
اظهار  ترکمنستان،  کشور  در  پروژه"  "ایران 
داشت: در کنار برگزاری ۱۷ کمیسیون مشترک 
ترکمنستان،  و  ایران  اقتصادی  همکاری های 
نمایشگاه ایران پروژه هم امروز با حضور مقامات 
ترکمنستان و سفرای کشورهای مختلف حاضر در 
ترکمنستان و اعضای کابینه دولت ترکمنستان، 
شرکت های  و  خصوصی  بخش  فعالین 
حضور  با  پروژه  این  شد.  افتتاح  ترکمنستانی 
۹۴ شرکت ایرانی و بیش از ۳۰۰ تاجر و فعال 
اقتصادی امروز آغاز شد. یکی از تمایزهای این 
نمایشگاه با دیگر نمایشگاه ها، حضور شرکت های 
دانش بنیان بود. ۱۵ شرکت دانش بنیان فعال در 
بازار ترکمنستان یا مستعد برای فعال شدن در 

بازار در این نمایشگاه حاضر هستند.
وی افزود: امروز میزان تجارت ما با ترکمنستان 
به ۵۰۰ میلیون دلار رسیده که نسبت به ۲ سال 
عدد،  این  اما  داشته  خوبی  بسیار  رشد  گذشته 
عدد قابل قبولی نیست. امروز هم در مذاکره با 
موضوع  این  به  هم  ترکمنستان  جمهور  رئیس 
اشاره شد که ما با استعدادی که در طرف ایرانی 
وجود دارد و مرز گسترده ای که بین ترکمنستان 
دارد، هم مرز خشکی و هم مرز  ایران وجود  و 

آبی، این عدد به سرعت می تواند افزایش یابد.

وزیر راه و شهرسازی گفت: امروز شرکت های که 
حاضر بودند، عمدتا بخش حمل و نقل جاده ای، 
دریایی و ریلی بودند. برخی از شرکت ها در حوزه 
خدمات فنی و مهندسی هستند که آماده اند تا 

محصولات و خدمات خود را صادر کنند.
بذرپاش اعلام کرد: در همین کمیسیون مشترک 
یک قرارداد با ارزش بیش از ۵۰۰ میلیون دلار 
برای عملیات احداث ۲۴۲ کیلومتر راه با وزارت 
شد.  خواهد  منعقد  ترکمنستان  در  مربوطه 
مذاکرات مقدماتی آن به اتمام رسیده است. ادامه 
ترکمنستان  رئیس جمهور  از  هم  را  پروژه  این 
خواستم که به شرکت های ایرانی بدهد و هم در 

کمیسیون مشترک در دستور کارمان است.
وزیر راه و شهرسازی همچنین گفت: این اتفاق 
خوبی است؛ حضور شرکت های ایران در خدمات 
رشد  گواه  ترکمنستان  بازار  مهندسی  و  فنی 
شرکت های ایرانی است که الحمدالله به راحتی 
پروژه ها  و  می شوند  حاضر  منطقه  بازارهای  در 
را می گیرند و محصولات آنها در حال تبدیل به 
محصولات صادرات پایه است. شرکت های ایرانی 
هم کیفیت بازارهای منطقه را مد نظر دارند و 
رقابت پذیر  قیمتی سعی می کنند  هم در حوزه 
باشند که این نشان از استعداد خوب شرکت های 

ایرانی دارد.
بذرپاش ادامه داد: مسئول هم تراز بنده که رئیس 
کمیسیون مشترک طرف ترکمنستان است که 
اشاره  هست،  هم  کشور  این  خارجه  امور  وزیر 
کرد که در این چند سال، همچین نمایشگاهی 
با همچین کیفیتی در ترکمنستان برگزار نشده 
اهمیتی  خود،  خودی  به  نمایشگاه  البته  است. 
معرفی  به  که  است  مهم  زمانی  تنها  و  ندارد 
ایرانی  و معرفی شرکت های  ظرفیت های کشور 

کمک کند.
ان شاءالله  بود.  اتفاق خوبی  الحمدالله  افزود:  وی 
با تصمیماتی که در کمیسیون مشترک از بعد 
از ظهر امروز اتخاذ خواهد شد و فردا هم ادامه 
بیشتر  هرچه  توسعه  و  رشد  داشت،  خواهد 
رقم  ترکمنستان  بازار  در  ایرانی  شرکت های 
بخورد. البته کمیسیون مشترک ایران از دو روز 
قبل آغاز شده و تیم های کارشناسی مشغول کار 
تقریبا  نهایی  مذاکرات  برای  لازم  اسناد  بودن. 

آماده شده است.
ترکمنستان  کرد:  تاکید  شهرسازی  و  راه  وزیر 
و هم در کریدور  هم در کریدور شمال-جنوب 
شرق-غرب با ما تعریف می شود. یعنی به لحاظ 
راهبردی  اهمیت  ما  برای  کشور  این  ترانزیتی، 
حدود  و  خاکی  مرز  کیلومتر  دارد. حدود ۹۰۰ 
۲۰۰ کیلومتر مرز آبی، عدد کمی برای تعریف 
نیست.  اقتصادی  راهبردی  پروژه های  اجرای  و 
فارق  است؛  مهم  بسیار  ایران  برای  ترکمنستان 
ترانزیتی شمال- قرار گرفتن در مسیر  بازار،  از 

جنوب و شرق-غرب برای ما ترکمنستان دارای 
توان  تمام  باید  می کند.  پیش  از  بیش  اهمیتی 
خود را به خرج دهیم تا در این بازار حضور خوبی 

داشته باشیم.
بذرپاش گفت: حضرت آقا هم در تعبیری که به 
تعبیر  ایران و ترکمنستان،  بردند در روابط  کار 
ترکمنستان  کردند.  استفاده  را  »خویشاوندی« 
از  بهتر  خیلی  می توانیم  ما  که  است  کشوری 
گذشته در آن حضور داشته باشیم. قرابت دینی، 
فرهنگی، تمدنی و جغرافیایی باید به ما کمک 
کند که شرکت های ایرانی بیش از پیش در این 

بازار حضور داشته باشند.
وزیر راه و شهرسازی درباره تعیین تعداد پروازها 
ایران و ترکمنستان گفت: رئیس سازمان  میان 
مربوطه  مسئول  با  تا  شد  مامور  هواپیمایی 
ترکمنستانی بعد از ظهر امروز جلسه ای تشکیل 
دهند و درباره تعداد پروازها میان دو کشور به 
دو  میان  پروازها  تعداد  تعیین  برسند.  توافق 
باید  که  است  نیازهایی  پیش  از  یکی  کشور، 
مرتفع شود که بعد از آن بتوانیم فعالین اقتصادی 
را تشویق کنیم که به ترکمنستان بیایند و تردد 
اصلی  رئوس  جزو  این  باشند.  داشته  آسانتری 
کار ماست که بتوانیم پروازها را بیتش کنیم که 

فعالین اقتصادی بتواندد راحت تر تردد کنند.

بذرپاش: فرصتی بی نظیر به دنیا ارائه 
می دهیم

خبر

صحرایی: شیوه نامه »مسیر رشد 
معلمی« آماده شد

وزیر آموزش و پرورش گفت: آیین نامه یا شیوه نامه مسیر رشد معلمی 
آماده شده اما پیش از ابلاغ، اگر معلمان و پژوهشگران نکته ای دارند 

می توانند اعلام کنند. 
به گزارش خبرنگار گروه جامعه ایرنا، رضا مراد صحرایی  در نخستین 
همایش ملی آموزش و پرورش، ارتقای بهره وری و راهکارها در اردوگاه 
شهید باهنر اظهار کرد: در هر کشوری نقطه تحول آموزش و پرورش 
است، باید در چهلواره انقلاب اسلامی از چهلواره اول و دستاوردهای 

آن بیاموزیم.
از سهل و ممتنع بودن آن صحبت  بهره وری  افزود: در مقوله  وی 

می شود که این موضوع نیاز به بررسی دارد.
وزیر آموزش و پرورش ادامه داد: مسئولان در همه حوزه های آموزش 
و پرورش صحبت می کنند اما در مقام عمل، آموزش و پرورش کار هر 
کسی نیست. هر آرزویی درباره کشور داریم، باید در آموزش و پرورش 

بذر آن را بکاریم. 
صحرایی بر بهره وری در آموزش و پرورش تاکید کرد و با بیان اینکه 
پیشرفت های بزرگی در این زمینه رخ داده است، اظهار داشت:  پیام 
چهل واره دوم انقلاب اسلامی، تمدن سازی و بهره وری است که از معلم 
به عنوان اهرم تحول و بهره وری در نظام تعلیم و تربیت آغاز می شود.

وی با بیان اینکه بهره وری در اقتصاد، فرهنگ، جامعه و آسیب های 
اجتماعی باید دیده شود، افزود: نباید مدیریت منفعل و واکنشی داشته 
باشیم؛ مثلا به جای اختصاص بودجه برای رفع آسیب های اجتماعی ، 

باید برای جلوگیری از بروز آن پیشگیری کنیم.
وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه در حوزه فرهنگ و آموزش نیز 
مدیریت غیربهره ور به صورت واکنشی عمل می کند، افزود: مدیریت 
واکنشی بی فایده است و مدیر باید تفکر راهبردی داشته باشد تا آینده 

دور را ببیند.
صحرایی با تاکید بر اینکه مدیری که آینده دور را ببیند، روی تعلیم و 
تربیت تمرکز می کند، اظهار داشت: مجلس به عنوان ریل گذار کشور 
زمانی می تواند ادعا کند برای آینده کاری کرده که روی آموزش و 
پرورش سرمایه گذاری کرده باشد، البته دولت ها نیز همینگونه هستند. 
وی ادامه داد: بهره وری در هیچ سطحی از کشور به اندازه مورد انتظار 
محقق نمی شود مگر اینکه از مدرسه آغاز شود و هیچ کس هم به اندازه 

معلم در این امر نقش نخواهد داشت. 
باید نظام یاددهی -  ابتدا  اینکه  بر  تاکید  با  وزیر آموزش و پرورش 
یادگیری را برای بهره وری آماده کنیم، افزود: اگر رشد اقتصاد، فرهنگ، 
جامعه قوی و تاب آوری نظام اجتماعی را می خواهیم باید از مدرسه 
آن را آغاز  کنیم زیرا هر تغییر بنیادین  از نظام آموزشی و کودکستان ها 

آغاز می شود.
وی با بیان اینکه ارکان بهره وری شامل ورودی، خروجی و پیامد است، 
گفت: امروز که ما با سرطان کنکور مواجه هستیم، بهره وری نمی تواند 
کمک کند. گاهی سازمان هایی که خود را عامل بهره وری می دانند، 
عامل عدم بهره وری هستند. ما تلاش کردیم برای افزایش بهره وری 

مرجعیت را به معلم، کتاب و مدرسه برگردانیم. 
وزیر آموزش و پرورش در ادامه با بیان اینکه مرجعیت به معلم و کتاب 
برگشته است، یادآور شد: امروز بسیاری از پذیرفته شدگان برتر کنکور 

سراسری از استان های محروم هستند.
وی خواستار نگاه راهبردی عدالت محور در حوزه آموزش و پرورش 
شد و بر این نکته تاکید کرد که با وجود یک میلیون و ۶۰۰ هزار 
بازنشسته و یک میلیون شاغل در نظام تعلیم و تربیت، می توان برای 
حل مشکلات راه حل هایی از همین نظام تعلیم و تربیت استخراج کرد.

صحرایی خاطر نشان کرد: برخی فکر می کنند وزیر خوب کسی است 
که همانند »شمشمیر زن سامورایی« چشم ببندد و با مهارت تمام سر 
مدیران قبلی را بزند؛ اما من معتقدم باید به این آشوب ناشی مدیریتی 

خاتمه دهیم.
وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه برخی به دنبال آشوب، شکنندگی 
و بی ثباتی در نظام تعلیم و تربیت هستند و ثبات را بر نمی تابند، 
اظهار داشت: تصور می کنیم مدیر خوب مدیری است که نسنجیده 
همه مدیران قبلی را عوض کند و مدیر جدید آورد. کسانی که خود را 
متخصص تعلیم و تربیت می داند، می گویند این وزیر تا آمد، ۳۰ نفر 
را عوض کرد و دیگری یک ماهه آمده بر سر کار ولی کسی را عوض 

نکرد است.
وی با تاکید بر اینکه »باید از این آشوب زدگی مدیریتی رهایی یافت«، 

افزود: هرکاری کنیم، کسانی هستند که تفسیری برای خود بسازند.
صحرایی توضیح داد: چند روز پیش من راهکاری که در سند تحول 
آموزش و پرورش است را بیان کردم که برنامه درسی و نظامات آن باید 
متناسب دختران و پسران بهینه شود اما تیتر زدند »تفکیک جنستی 
در آموزش و پرورش« و یک صفحه از روزنامه که برای بیت المال 

است را حرام کردند.
وزیر آموزش و پرورش گفت: از منظر برخی مدیران و یا پیشکسوتان، 
مدیر خوب کسی است که کارهای قدیمی تر را ادامه  دهد اما ما با 
گروهی از انسان ها کار می کنیم و مگر می شود تکرار پیوسته پیشینیان 

را پیشه کرد؟ جاده پیچیده ولی ما نپیچیده ایم.
اجتماعی  و  فرهنگی  نهاد  پرورش،  و  آموزش  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
است و معلم باید تاوان ناکارآمدی افراد دیگر را در کلاس درس، پاسخ 
دهد، افزود: بهره ور شدن آموزش و پرورش، مقدمه بهره ور شدن سایر 
دستگاه ها است و در واقع بهره ور شدن سایر دستگاه ها مستلزم همراهی 

و همکاری با آموزش و پرورش است.
صحرایی ادامه داد: ارتقای بهره وری باید در بطن و متن تمام کنش ها 
و واکنش های وزارت آموزش و پرورش باشد و مدیریت و رهبری در 
مدرسه، عامل تضمین کیفیت آموزش و پرورش در کشور است و 

بهره وری تمام دستگاه ها تابعی از بهره وری آموزش و پرورش است.
کارکرد مدرسه فقط آموزش نیست

ریزی  برنامه  و  پژوهش  سازمان  رئیس  لطیفی  علی  الاسلام  حجت 
آموزشی نیز در این آیین با تاکید بر بهره وری در نظام آموزش کشور 
مطرح  هم  اثربخشی  و  کارایی  مفاهیم  بهره وری،  موضوع  در  گفت: 
می شود که بدانیم کار به نتیجه و هدف ما را رسانده یا نه و اینکه با 

صرف منابع بهینه انجام شده است یا خیر.
بازنمایی در آموزش و  این  ادامه داد:  معاون وزیر آموزش و پرورش 
پرورش یک نقطه اساسی است، باید مشخص شود که نتیجه ای که از 
کار آموزش و پرورش بدست می آید، چیست و قرار است دانش آموزان 

را به کجا برسانیم.
وی با تاکید بر اینکه باید تکالیف مدرسه در نظام تعلیم و تربیت روشن 
شود، افزود: کارکرد مدرسه فقط آموزشی نیست بلکه پرورشی هم است 

و در سند تحول هم این تکالیف مشخص شده است.
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اخبار

۱۲ عنوان طرح تحقیقات کاربردی 
برای رفع مشکلات کردستان تهیه شد

  ۱۲ عنوان طرح تحقیقات کاربردی و نیاز اساسی پژوهش 
برای رفع مشکلات توسعه کردستان توسط دستگاه های 

اجرایی و دانشگاه های استان تهیه شده است.
به گزارش خبرنگار ایرنا، دومین جلسه کارگروه آموزش، 
پژوهش، فناوری و نوآوری کردستان با دستور کار بررسی 
عناوین طرح های پژوهشی اولویت دار در راستای توسعه 
استان روز دوشنبه در سالن جلسات سازمان مدیریت و 

برنامه ریزی استان تشکیل شد.
مدیر آموزش و پژوهش های توسعه و آینده نگری سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی کردستان در این جلسه اظهار کرد: 
استان هم چون  اجرایی و مراکز پژوهشی  دستگاه های 
دانشگاه ها اولویت های تحقیقاتی و پژوهشی استان در 
ارسال  کارگروه  این  دبیرخانه  به  را  مختلف  های  حوزه 

کردند.
توسط  ارائه شده  پژوهشی  عناوین  مجموع  قناعت  آمنه 
 ۱۴۶ را  استان  پژوهشی  مراکز  و  اجرایی  های  دستگاه 
عنوان خواند و اضافه کرد: از این تعداد ۶۴ عنوان از ۱۵ 
دستگاه اجرایی و ۸۲ عنوان هم از پنج مرکز دانشگاهی و 

پژوهشی استان ارسال شده است.
مطالعات  نتایج  بودن  کاربردی  براساس  داد:  ادامه  وی 
امکان اجرایی بودن آن، تکراری نبودن طرح، عناوین  و 
دستگاه  ذاتی  و  ملی  وظایف  جزو  ارسالی  پیشنهادات  و 
اجرایی نباشد، عناوین پژوهشی مورد پالایش قرار گرفت.

مدیر آموزش و پژوهش های توسعه و آینده نگری سازمان 
پالایش  از  پس  افزود:  کردستان  برنامه ریزی  و  مدیریت 
انجام شده ۱۴۶ عنوان طرح به ۵۱ عنوان کاهش یافت 
و در نهایت هم براساس اعتبار موجود از این تعداد هم 
۱۲ عنوان طرح اولویت دار استان برای اجرا مورد تایید 

اعضای کارگروه آموزش و پژوهش قرار گرفت.
دار  اولویت  پژوهشی  طرح   ۱۲ این  شد:  یادآور  قناعت 
شود  مصوب  استان  ریزی  برنامه  شورای  در  باید  استان 
از بین  آنگاه  به فراخوان گذاشته خواهد شد و  و سپس 
آنها  ترین  مناسب  و  بهترین  شده  ارائه  های  پروپوزال 

توسط کمیته داوران برای اجرا انتخاب می شود.

دادستان عمومی و انقلاب مرکز 
استان کردستان خبر داد :

بازداشت 3 تن از اراذل و اوباش 
سابقه دار سنندج

اتفاق روز، محمد جباری دادستان عمومی و  به گزارش 
انقلاب مرکز استان کردستان با اعلام این خبر گفت : 3 
نفر از اراذل و اوباش در خیابان آبیدر شهر سنندج اقدام 
به قدرت نمایی با شمشیر و انسداد معبر عمومی نمودند 
میان  در  هراس  و  خوف  ایجاد  سبب  کشی  عربده  با  و 

شهروندان شدند.
وی افزود: به محض اطلاع از این جریان، بنده شخصا در 
در  استان  پاوا  پلیس  و  انتظامی  نیروی  مامورین  معیت 
رها  را  که خودروی خود  متهمین  و  یافتم  محل حضور 
کرده و پا به فرار گذاشته بودند ، خوشبختانه ظرف کمتر 
از ۲ ساعت از ارتکاب جرم شناسایی و با قرار بازداشت 

موقت روانه زندان شدند.
متعدد  سوابق  که  افراد  این  برای  کرد:  تصریح  جباری 
و  محاربه  اتهامات  به   ، داشتند  خود  پرونده  در  کیفری 
دادسرای  در  عمومی  آرامش  و  امنیت  و  نظم  در  اخلال 
شده  تشکیل  قضایی  پرونده  سنندج  انقلاب  و  عمومی 

است .
وی ضمن تقدیر از حضور به موقع مامورین فراجا و پلیس 
پاوای مرکز استان در محل ،به افرادی که قصد برهم زدن 
نظم و امنیت جامعه و شهروندان را دارند هشدار داد و 
تاکید کرد : دستگاه قضایی استان کردستان با این دسته 
از افراد با قاطعیت برخورد خواهد کرد و به هیچ عنوان 
اجازه نخواهد داد تا سنندج را به شهری ناامن برای مردم 

تبدیل کنند.

ضریب اشغال واگن های قطار سنندج 
تهران بیش از ۸۵ درصد است

 معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار کردستان گفت: ظرفیت 
واگن های مسافربری قطار سنندج- همدان- تهران، بسته به روز 
نفر است و به صورت میانگین ضریب اشغال  تا 3۲۰  از ۲۹۰ 
بالای ۸۵ درصد داشته که فراتر از تصور مسولین استان و راه 

آهن کشور است.
کیومرث حبیبی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار کرد: نظم 
رفت و برگشت و حرکت در زمان مقرر از ویژگی های این خط 
به حساب می آید که بر خلاف اتوبوس و هواپیما امکان برنامه 

ریزی بهینه تر را برای مشتریان فراهم کرده است.  
اختصاصی،  کوپه  قطار همچون  در  مستقر  امکانات  افزود:  وی 
زمان  و  متوسط  سرعت  قبول،  قابل  طرفیت  رستوران،  و  بوفه 
امکان  سفر، سرویس بهداشتی، تخت خواب و ملحفه و پتو و 

سفر راحت و ایمن تری فراهم است.
معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار کردستان ادامه داد: زمان 
سفر در شرایط فعلی حدود ۶.3۰ ساعت است که با رفع نواقص 
ساعت   ۶ زیر  به  زمان  این  ماه،  آذر  آخر  تا  همدان  محدوده 

کاهش یابد.
حبیبی یادآور شد: تشکیل شرکت بومی و جابجایی مسافر از 
ترمینال سنندج به ایستگاه راه آهن با ارزانترین قیمت ممکن 
و نیز تامین پارکینگ در محل از جمله تدابیر اندیشیده شده 
است؛ هر چند در سه سفر اخیر به جهت عدم پیش بینی رفتار 
مسافر در استفاده از حمل و نقل تدارک دیده شده، کم اطلاعی 
شهروندان و نیز متناوب بودن زمان سفر مشکلاتی وجود داشته 

و دارد که یکی دو ماه آینده رفع خواهد شد.

 نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی و امام 
جمعه تبریز گفت: نقش پرستاران در ارتقای 
سطح سلامت و بهداشت جامعه بسیار تعیین 

کننده و تاثیرگذار است.
والمسلمین  الاسلام  حجت  ایرنا،  گزارش  به 
»سیدمحمدعلی آل هاشم« در دیدار با اعضای 
پرستاری  نظام  دوره  ششمین  مدیره  هیات 
مدیران  و  نمونه  پرستاران  شرقی،  آذربایجان 
پرستار  افزود:  تبریز،  پزشکی  علوم  دانشگاه 
بیماری  برابر  در  مسئولیت  و  تعهد  اساس  بر 
که گرفتار درد و رنج بیماری است، در نهایت 
خیر  دعای  و  کند  می  مدارا  مداری  اخلاق 

بیماران را نصیب خود می کند.
وی با تاکید بر رفتار خوب و اخلاق پسندیده 
پرستاران با بیماران، اظهار کرد: تجربه نشان 
داده است بیماران به کسانی که از آنان مراقبت 
یا پرستاری می کنند اعتماد بیشتری می کنند 
و این در روند درمان بیماران نیز کمک کننده 
امیدوارانه  و  رضایت  با  آمیخته  نگاه  و  است 
پرستاران، بیماران را برای زندگی دوباره و فارغ 

شدن از درد و رنج بیماری امیدوار می کند.
درود  با  همچنین  هاشم  آل  الاسلام  حجت 
پرستاران  و  غزه  شهدای  روح  به  صلوات  و 
بیمارستان های غزه که زیر حملات وحشیانه 
حین  در  صهیونیست  کش  کودک  اسرائیل 
انجام وظیفه به شهادت رسیدند، اظهار کرد: 
پرستاران اسوه ایثار، مهربانی، محبت، مقاومت 
و شجاعت هستند و باید مقام شامخ آنان ارج 

نهاده شود.
وی ادامه داد: پرستاری در هر عنوانی مراقبت 
و  مجروحان  افتادگان،  کار  از  بیماران،  از 
انبیای  و سیره  باشد در سبک  مصدومان که 
الهی به شدت مورد توجه و احترام است چون 
آن بزرگواران نیز اهتمام زیادی به مراقبت از 
با  بیماران داشتند و کار پرستاری اگر همراه 
اخروی  پاداش  و  اجر  باشد،  خداوند  رضایت 

زیادی دارد.
با  از  یکی  پرستاری  اینکه  بیان  با  هاشم  آل 
است،  ها  شغل  ترین  مقدس  و  ترین  ارزش 
بر  که  اثراتی  بر  علاوه  پرستاری  افزود: حرفه 

روی بیمار دارد آثار زیادی نیز بر خود پرستار 
دارد، چون بیشترین ارتباط بیمار بعد از عمل 
یا ویزیت پزشکان با پرستار است و پرستار با 
پذیرش کارهای بیماران خودخواهی خود را از 

بین می برد.
۱۱ هزار پرستار در آذربایجان شرقی فعالند

رییس دانشگاه علوم پزشکی تبریز نیز در این 
دیدار با اشاره به اینکه در دولت سیزدهم تعرفه 
گذاری پرستاری از اقدامات مهمی بود که برای 
بهبود وضعیت مالی این گروه انجام شد، یادآور 
لازم  اعتبار  تامین  نیز  جاری  سال  برای  شد: 
در  که  هایی  پرداخت  با  و  است  شده  انجام 
آذربایجان  شد،  خواهد  آغاز  آینده  روزهای 
شرقی جزء اولین استان هایی خواهد بود که 

این امر را انجام داده است.
»بهمن نقی پور« اظهار کرد: بیش از ۱۱ هزار 
پرستار در آذربایجان شرقی به مردم خدمات 
ارائه می کنند که ۶۷  را  نیاز پرستاری  مورد 
مشغول  دانشگاهی  مراکز  در  آنان  درصد 

خدمت رسانی به بیماران هستند.

و  فضاها  ایجاد  و  گسترش  با  داد:  ادامه  وی 
بخش های مختلف در مراکز آموزشی و درمانی 
استان و بازنشسته شدن تعدادی از همکاران، 
نیازمند جذب نیروی پرستاری در شهرستان 

های مختلف استان هستیم.
نقی پور ابراز امیدواری کرد بتوان با حمایت ها و 
راهنمایی های نماییده ولی فقیه حل مشکلات 
پرستاران را تسریع و با حل مشکلاتی مانند 
کارگیری  به  امکان  استخدام،  مجوز  صدور 
به  خاص  العاده  فوق  اختصاص  و  پرستاران 

کاهش مهاجرت این قشر کمک کرد.
وی با بیان اینکه انتخابات ششمین دوره نظام 
مشارکت  با  شرقی  آذربایجان  در  پرستاری 
های  گروه  پرشور  استقبال  و  حداکثری 
پرستاری، هوشبری، اتاق عمل، بهیار، پرستار 
دندانپزشکی و فوریت های پزشکی در نهایت 
آرامش و بدون شبهه و با سلامت کامل برگزار 
 ۲۵ افزایش  شاهد  دوره  این  در  گفت:  شد، 

درصدی مشارکت بودیم.
شرقی  آذربایجان  پرستاری  جامعه  آمادگی 

برای خدمت در غزه
رئیس اداره پرستاری معاونت درمان دانشگاه 
فرا  تبریک  با  این دیدار  نیز در  علوم پزشکی 
رسیدن ولادت حضرت زینب کبری، از اعلام 
آمادگی جامعه پرستاری برای خدمت در غزه و 
لبنان خبر داد و گفت: جامعه بزرگ پرستاری 
کشور 3۵۰ هزار نفر است که بالای ۱۱ هزار 
استانی مشغول خدمت  مراکز  آنان در  از  نفر 

رسانی به بیماران هستند.
افزایش  به  توجه  با  افزود:  اشرفی«  »یوسف 
توجه  به  نیاز  قشر  این  پرستاری،  جامعه 
نظر  از  ما  و  دارد  از سوی مسئولین  بیشتری 
تعداد پرستاران فاصله زیادی با متوسط جهانی 
و کشوری داریم که باید در این خصوص ثبات 

نیروی انسانی داشته باشیم.
نیروی طرحی  نفر  به ۷۰۰  اکنون  وی گفت: 
برای بخش های توسعه یافته با امکانات جدید 
یکهزار  حدود  و  داریم  نیاز  شرقی  آذربایجان 
نفر باید استخدام شوند تا به متوسط کشوری 

برسیم.

امام جمعه تبریز: نقش پرستاران در ارتقای 
سلامت جامعه تعیین کننده است

اخبار

اولویت اول استان کردستان، اشتغال 
فارغ التحصیلان است

 سرپرست معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار کردستان 
التحصیلان دانشگاهی به سبب اهمیت  فارغ  گفت:  اشتغال 
اولویت  در  باید  استان  پیشرفت  و  توسعه  در  آنان  جایگاه 
خارجی  گذاری های  سرمایه  ویژه  به  اشتغالزایی  فعالیت های 

قرار گیرد.
 علی نوری در جلسه اشتغال استان که در محل سالن شهدای 
گمنام برگزار شد، نگرش ویژه دستگاه های اجرایی به حوزه 
اشتغال را ضروری برشمرد و اظهار کرد: ما در حوزه اشتغال 

فارغ التحصیلان دانشگاهی آمار خوبی در کشور نداریم.
علمی  جامع  دانشگاه  فعالیت های  از  قدردانی  ضمن  وی 
داد:  ادامه  فارغ التحصیلان،  برای  اشتغال  ایجاد  در  کاربردی 
اتصال محکمی در حوزه اشتغال پایدار و در حوزه های صنعت، 
معدن در استان دیده نمی شود و باید به این امر به شکل ویژه 

توجه شود.
تصریح  کردستان  استاندار  اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون 
مراکز  تاسیس  اشتغال،  حوزه  در  ما  مشکل  اکنون  کرد: 
دانشگاه  نقش  ایفای  عدم  در  مشکل  بلکه  نیست  آموزشی 
واحدهای  وابستگی  عدم  در  و  بهره وری  و  تولید  خط  در 
تولیدی به سایر استان ها است و باید با بومی سازی، کاهش 
و عدم وابستگی ها بتوانیم به هدف اصلی اتصال بین دانشگاه 
فارغ التحصیلان  اشتغال  ایجاد  برای  را  تولیدی  واحدهای  و 

دانشگاهی ایجاد کنیم.
طرح  مرز  حوزه  در  مختلف  سالیان  اینکه  بیان  با  نوری 
این  از  میزان  چه  دید  باید  اما  شده  داده  خویی  ساماندهی 
انتظار  از  میزان  اینکه چه  افزود:  عملی شده  و  طرح محقق 
ما در مرز باشماق در حوزه اشتغال به ثمر نشسته است و یا 
در حوزه سرمایه گذار چه مقدار به اشتغال توجه شده، مهم و 

نیازمند بحث و بررسی است 
به  سرمایه گذار  معرفی  و  ورود  تنها  اینکه  به  اشاره  با  وی 
داخل استان کافی نیست، ادامه داد: بلکه ایجاد اشتغال باید 

دستاورد اصلی طرح های سرمایه گذاری باشد.
این مقام مسئول با بیان اینکه توسعه و اشتغال نیازمند فکر و 
نگاه توسعه ای به استان در حوزه اشتغال است، گفت: نسبت 
واحدهای تولیدی راکد کردستان نسبت به واحدهای تولیدی 
راکد سایر استان ها بالا است و این برای کردستان قابل قبول 

نیست.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار کردستان عنوان کرد: 
ورود  محوریت  با  باید  تولید  و  دانشگاه  بین  اتصال  همایش 
شرکت های دانش بنیان و ایجاد برندینگ در لوازم خانگی بانه 
باید در استان کردستان در آذرماه برگزار شود و استان های 

دیگر با شرکت لوازم خانگی بانه آشنا شود.
نوری اظهار داشت: حضور سرمایه گذاران در استان ارزشمند 
عراق جذب  کردستان  اقلیم  از سرمایه گذاران  تعدادی  است 
با  التحصیلان  فارغ  اشتغال  برای  می رود  انتظار  و  شده اند 
اندیشیده شود  تمهیداتی  استان  در  محوریت سرمایه گذاری 
تا اولویت بهره گیری از ایجاد اشتغال سرمایه گذاران خارجی 
در کردستان به سمت فارغ التحصیلان دانشگاهی سوق یابد

اشتغال  زیرساخت  ایجاد  سمت  به  باید  اینکه  ذکر  با  وی 
حوزه  در  کردستان  کرد:  اضافه  کنیم،  حرکت  کردستان  در 
صادرات فرش دستباف با اولویت فرش های بافته شده توسط 
گام های  کردستان  امداد  کمیته  پوشش  تحت  مددجویان 
تفاهمنامه ای  برداشته که عملیاتی خواهد شد و  ارزشمندی 
در این زمینه امضا می شود تا کردستان به پایلوت کشور در 

زمینه صادرات فرش دستباف تبدیل شود.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار کردستان اعلام کرد: 
از جمله  ایجاد واحدهای بزرگ تولیدی  در حوزه زیرساخت 
خانواده های  اشتغال  اولویت  با  استان  در  قارچ  تولید  واحد 
تحت پوشش کمیته امداد در نظر داریم اقدامات لازم را انجام 

دهیم.
تنها  که  بین المللی  کاریابی  شرکت  نوری،  اظهارات  طبق 
در  کردستان  اقلیم  در  فعالیت  برای  مجوز  دارای  شرکت 
آذربایجان غربی است، اعلام آمادگی کرده، ماهانه ۵۰۰ نفر از 
فارغ التحصیلان و ۱۵۰۰ نفر از سایر اقشار کردستان را برای 
انتقال  ما  اولویت  و  کند  معرفی  کردستان  اقلیم  در  اشتغال 
دانش فنی، اشتغال فارغ التحصیلان با رعایت حفظ شأن در 
این  از  باید  که  است  عراق  کردستان  اقلیم  و  عراق  جنوب 

ظرفیت برای کاهش نرخ بیکاری در استان استفاده کنیم.

طرح پژوهشی پایش اشتغال کردستان 

اجرا می شود

طرح  اجرای  از  کردستان  جهاددانشگاهی  پژوهشی  معاون 
مرکز  توسط  کردستان  استان  اشتغال  پایش  پژوهشی 

اتاف)ارزیابی تاثیرات اجتماعی و فرهنگی( خبر داد.
به گزارش ایرنا، سیروان صیدی در جمع خبرنگاران در سنندج 
اظهار کرد: طرح پژوهشی پایش اشتغال استان کردستان از 
۱۵ آبان ماه سال جاری توسط تیم مجرب مرکز اتاف جهاد 

دانشگاهی استان کردستان اجرایی شده است.
وی با بیان اینکه این طرح تا 3۰ اسفند ماه سال جاری ادامه 
دارد، افزود: این پایش شامل افرادی است که تسهیلات خود 
کرده  دریافت  کامیاران  و  سنندج  شهرستانهای  از  اشتغالی 

باشند.
اینکه  به  اشاره  با  پژوهشی جهاددانشگاهی کردستان  معاون 
طرح  گفت:  شود،  می  انجام  روستا  و  شهر  در  پایش  این 
مذکور به صورت مشترک توسط اداره کل تعاون، کار و رفاه 
استان  و جهاددانشگاهی  امید  کارآفرینی  اجتماعی، صندوق 

کردستان انجام می شود.
صیدی با اشاره به اینکه در طرح پایش اشتغال استان ۸۰۰ 
طرح  این  شد:  یادآور  گیرد،  می  قرار  بررسی  مورد  پرونده 
و  اجتماعی  تاثیرات  اتاف)ارزیابی  مرکز  مجرب  تیم  توسط 

فرهنگی( جهاددانشگاهی کردستان انجام خواهد شد.
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اقدام جدی  لزوم  بر   استاندار آذربایجان شرقی 
آموزش و پرورش استان برای پاسخگویی مناسب 
به نیازهای فکری و جسمی دانش آموزان تاکید 

کرد.
ایرنا، عابدین خرم در جلسه شورای  به گزارش 
خداوند  کرد:  اظهار  استان،  پرورش  و  آموزش 
از راه احیای آموزشی  متعال احیای انسان ها را 
و تربیتی آنان میسر می داند و این مهم نیازمند 
توجه به نیازهای جسمی و تغذیه ای فرزندانمان 

است.
بازماندگان  به  توجه  ضرورت  بر  همچنین  وی 
از تحصیل تاکید کرد و گفت: در قبال فرزندان 
با  باید  و  داریم  سنگینی  مسئولیت  کشورمان، 
بازماندگی  برنامه ریزی مدون،  پیشنهاد عملی و 

از تحصیل را به حداقل برسانیم.
حضور  به  اشاره  با  شرقی  آذربایجان  استاندار 
در  استان  تربیت  و  تعلیم  دستگاه  پرشور 
ادامه  امسال،  آبان   ۱3 دشمن شکن  راهپیمایی 
داد: در کنگره ۱۰ هزار شهید استان نیز باید یک 
هزار و ۸۵۰ شهید دانش آموز به عنوان قهرمانان 
علمی و تحصیلی و الگوی دانش آموزان امروزی 

مورد تقدیر قرار گیرند.
تمام  نیمه  طرح های  اتمام  کرد:  یادآوری  خرم 
و  گیرد  قرار  ویژه  توجه  مورد  باید  نیز  مدارس 
قانون مولدسازی فرصت بی نظیری در این زمینه 

محسوب می شود.
جشنواره  برگزاری  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
و  نوآوری  )جشنواره  رینوفست  دانش آموزی 
جشنواره  این  گفت:  آموزی(،  دانش  فناوری 
استعدادهای  شکوفایی  برای  مناسبی  فرصت 
علمی و فناورانه دانش آموزان استان است که در 
استانداری نیز بسته خاصی برای آن پیش بینی 

شده است.
3۲۴ هزار و ۸۰ دانش آموز در آذربایجان شرقی 

شیر رایگان می گیرند

آذربایجان  استان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
از  گزارشی  ارائه  با  جلسه  این  در  هم  شرقی 
وضعیت توزیع شیر در مدارس این استان، گفت: 
و  غذا  امنیت  ملی  سند  راستای  در  طرح  این 
تغذیه و با توجه به تاکید ویژه رییس جمهور بر 
روی این موضوع و مصوبه مجلس شورای اسلامی 
پس از ۶ سال وقفه با اهتمام ویژه دولت سیزدهم 

اجرایی می شود.
آمارهای  طبق  اینکه  بیان  با  سعادتی  مسعود 
استحصالی 3۲۴ هزار و ۸۰ دانش آموز ابتدایی 
استان و ۱۴ هزار و ۷۲۴ همکار در این مدارس 
نفر  و در مجموع 33۸ هزار و ۸۰۴  باشند  می 
در  شیر  رایگان  توزیع  اجرای  طرح  مشمول 
مدارس هستند، گفت: مدارس مشمول ۲ نوبت 
در هفته و در مجموع ۵۲ نوبت از اواخر آبان ماه 
سال جاری تا پایان اردیبهشت ماه سال آتی، شیر 

دریافت خواهند کرد.
 ۱۷ دریافتی  بخشنامه  طبق  امسال  گفت:  وی 

میلیون و ۶۱۷ هزار و ۸۰۸ پاکت شیر بر اساس 
این طرح در طول سال تحصیلی در بین کارکنان 
توزیع  دولتی  ابتدائی  مدارس  دانش آموزان  و 

می شود.
وی خاطرنشان کرد: توزیع شیر برای اولین بار در 
سال ۱3۷۹ و با تحت پوشش قرار دادن حدود 
۱۰ هزار دانش آموز در مدارس آغاز شد؛ اما در 
عدم  ویژه  به  متعدد  دلایل  به  بنا   ۱3۹۶ سال 

توانایی تامین منابع مالی متوقف شد.
مدیرکل آموزش و پرورش آذربایجان شرقی بر 
کارگروه  جلسات  وقفه  بدون  برگزاری  ضرورت 
و  آموزش  کل  اداره  مشارکت  با  شیر  توزیع 
پرورش استان، نمایندگان تام الاختیار استانداری، 
سازمان صمت، دانشگاه علوم پزشکی و اداره کل 
استاندارد و نظارت بر روند توزیع شیر، تاکید کرد.

به  استان  آموزان  دانش  آمار  جمع آوری  وی، 
تفکیک نواحی و مناطق از سامانه سیدا، شناسایی 
در  سلامت  کارشناسان  اطلاعات  جمع آوری  و 

سطح نواحی و مناطق، هماهنگی و تبادل نظر با 
شرکت تامین کننده شیر و هماهنگی با اعضای 
انجام شده  اقدامات  از جمله  را  استان  کارگروه 
به منظور اجرای هرچه بهتره طرح توزیع رایگان 
شیر در مدارس از زمان دریافت بخشنامه تاکنون 

اعلام کرد.
وی در خاتمه با اشاره به ابلاغ اعتبار ۱۰۵ میلیارد 
منظور  به  شرقی  آذربایجان  استان  به  تومانی 
این  مدارس  در  شیر  توزیع  ملی  طرح  اجرای 
استان، نسبت به الزام شرکت تامین کننده شیر 
جهت تسریع در عقد قرارداد بر اساس بخشنامه 
وزارتی، برگزاری منظم و مرتب کارگروه توزیع 
شیر و نظارت بر حسن اجرای کار، کیفیت بخشی 
به محصول ارائه شده با توجه به آسیب شنایی 
گذشته، اتخاذ تدابیر لازم برای حمل و نقل شیر 
با لحاظ استانداردهای مورد نیاز، توزیع به موقع 
در مدارس بر اساس برنامه مصوب، ابراز امیدواری 

کرد.

استاندار آذربایجان شرقی:باید به نیازهای فکری و جسمی 
دانش آموزان پاسخ داده شود



 ورزشی
خبر

اسبقیان: جامعه بزرگ ورزش 
جانبازان از مردم مظلوم فلسطین 

حمایت می کند

 رئیس فدراسیون ورزش های جانبازان و توان یابان، 
گفت: روز شنبه همگام با جامعه ورزش، همکارانم 
و  جانبازان  ورزش  بزرگ  خانواده  و  فدراسیون  در 
مظلوم  مردم  از  حمایت  راهپیمایی  در  توان یابان 

فلسطین حضور خواهند یافت.
 محمدشروین اسبقیان در گفت وگویی، اظهار داشت: 
غاصب صهیونیستی  رژیم  روزها شاهد جنایت  این 
مردم  این  هستیم.  غزه  مسلمان  مردم  به  نسبت 
با یک رژیم غاصب و سفاک می جنگند و  بی دفاع، 
ایستادگی می کنند. مردم بی دفاع غزه شهید شدند 
اما در عین حال تسلیم نشده اند و به راه خودشان 

ادامه می دهند و با قدرت مقاومت می کنند.
وی ادامه داد: همکارانم در فدراسیون و ورزشکاران، 
و  جانبازان  ورزش  بزرگ  خانواده  و  پیشکسوتان 
حضور  با   ۱۴:۳۰ ساعت  شنبه  روز  در  توان یابان 
راهپیمایی  در  تهران  دانشگاه  اصلی  درب  جلوی 
حاضر خواهند شد تا حمایت بیشتر از ملت مظلوم 
به  پیام رساتری  و  نشان دهیم  دنیا  به  را  فلسطین 
رژیم غاصب صهیونیستی بدهیم که غصب، تجاوز و 
آدم کشی پایانش شکست خواهد بود و ملت مسلمان 
نبرد خواهند  میدان  این  پیروز  نهایت  در  فلسطین 

بود.
این  در  حضور  افزود:  جانبازان،  فدراسیون  رئیس 
دل  و  اندیشه  فکر،  عینی  تبلور  و  نماد  راهپیمایی 
و جان مردم ایران عزیز اسلامی با آرمان های مردم 
فلسطین و آزادسازی غزه است و نشان دهنده اوج 

وحدت و روحیه مبارزه با رژیم صهیونیستی است.
وی گفت: جامعه ورزش همگام با ملت شریف ایران 
با حضور خود نشان خواهند داد که همیشه پشتیبان 
مردم بی دفاع فلسطین و به خصوص غزه هستند 
جنایتکارش  پیمانان  هم  و  صهیونیستی  رژیم  و 
بدانند که این امت اسلامی بر باورهای خودشان و 
در  و  هستند  فلسطین  مظلوم  مردم  از  حمایتشان 
و  می ایستند  غربی  بشری  حقوق  دوگانگی  مقابل 

مبارزه می کنند.

 وزیر ورزش و جوانان در سفر به چهارمحال 
با  رابطه  در  قانونی  موانع  گفت:  بختیاری  و 
بازی های  و  بین المللی  مقام  آوران  استخدام 
آن  رفع  حال  در  ما  که  دارد  وجود  آسیایی 

هستیم.
در  که  هاشمی  کیومرث  ایرنا،  گزارش  به 
رییس جمهور  استانی  سفر  دوم  دور  قالب 
است،  کرده  سفر  بختیاری  و  چهارمحال  به 
جوانان،  نخبگان،  با  هم اندیشی  نشست  در 
ورزشی  هیات های  و  نهاد  مردم  سازمان های 
شهرستان سامان افزود: تبدیل نمایندگی های 
و  مشکل  یک  نیز  اداره  به  جوانان  و  ورزش 

مطالبه کشوری است که حل خواهد شد.
و  چهارمحال  ورزشی  وضعیت  درباره  وی 
گذشته  سال های  کرد:در  تصریح  بختیاری 
در توسعه زیرساخت های این منطقه کوتاهی 
شده است که ما وظیفه جبران آن و افزایش 

سرانه ورزشی را داریم.
در  اگرچه  داد:  ادامه  جوانان  و  ورزش  وزیر 
احداث اما جدید ورزشی محدودیت داریم اما 

راهکاری وجود دارد که پیگیر آن هستیم.
اظهار  نیز  سامان  شهرستان  درباره  هاشمی 

ما  و  است  قهرمانان  مهد  دیار  این  داشت: 
پیام رسان پیام مردم به دولت خواهیم بود.

وی که به عنوان نماینده تام الاختیار دولت)در 
به  استان(  به  جمهور  رییس  سفر  جریان 
ریالی  میلیارد  تامین ٨۰  به  اشاره  با  سامان 
برای زورخانه این شهرستان همچنین گفت: 
مرکز تخصصی تولید بادام به عنوان محصول 
اصلی کشاورزی این دیار نیز پیگیری خواهد 

شد.

زمین  احداث  برای  همچنین  ورزش  وزیر 
اعتبار  تخصیص  و  شهرستان  این  در  چمن 
برای هیات های ورزشی فعال قول مساعد داد.

هاشمی درباره فعالسازی پایگاه رشته رفتینگ 
این شهرستان نیز گفت: به دنبال راه اندازی 
آن که یک رشته بین المللی نیز است خواهیم 
این  در  نیز  سامان  شهرستان  فرماندار  بود. 
این  در  باغ  هکتار  هزار   ۳۰ گفت:  جلسه 
شهرستان وجود دارد و ظرفیت های ویژه در 

حوزه کشاورزی و همچنین گردشگری در این 
دیار زیاد است.

خطه  این  داد:  ادامه  گنجعلی  محمدتقی 
نیازمند حمایت ویژه در حوزه ورزش و جوانان 
این منطقه  تا زیرساخت های لازم در  است 

به وجود آید.
وی تصریح کرد: بهبود زیرساخت های ارتباطی 
زیرساختهای  و  سازی  جاده  خصوص  به 

ورزشی در این شهرستان ضروریست.

وزیر ورزش و جوانان:به دنبال رفع موانع 
استخدام مقام آوران بازی های آسیایی هستیم 

خبر

سرمربی هنگ کنگ: ایران شانس بالایی 
برای قهرمانی در جام ملت ها دارد
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از  یکی  ایران  گفت:  فوتبال هنگ کنگ  ملی  تیم   سرمربی 
کاندیداهای اصلی برای قهرمانی در جام ملت های آسیا است. 
نظر من  از  که  تیمی هستند  و کره جنوبی سه  ژاپن  ایران، 

شانس بالایی دارند.
فوتبال  ملی  تیم  سرمربی  آندرسون  یورن  ایرنا،  گزارش  به 
هنگ کنگ در نشست خبری پس از دیدار مقابل تیم ملی 
فوتبال ایران در مرحله انتخابی جام جهانی ۲۰۲۶ که با برتری 
۴ بر صفر ملی پوشان ایران به پایان رسید، اظهار داشت: به 
از  تبریک می گویم. پیش  بر صفرش  پیروزی  ۴  بابت  ایران 
بازی هم می دانستیم ایران تیم قدرتمندی است و بازیکنان با 
کیفیتی دارد. دیدیم که نمایش خوبی هم داشتند و توانستند 

بازی را ببرند. هدف اول ما هم این بود که گل نخوریم.
وی ادامه داد: خیلی موقعیت زیادی نتوانستیم خلق کنیم ولی 
در دقایق ابتدایی دو گلی دریافت کردیم که بیهوده بود. در 
نیمه دوم بیشتر از دو، سه شانس گل زنی به دست نیاوردند. 
با این حال در آخر بازی دو گل دریافت کردیم. ما دو گل 
بی اهمیت دیگر دریافت کردیم. برای من ۴ بر صفر نتیجه 

خوبی است.
آندرسون در پاسخ به این سوال که پیش بینی می شد این تیم 
بازی تدافعی و بسته ای ارائه دهد ولی اینطور نبود گفت: من 
دو سال است که در هنگ کنگ هستم. از زمانی که آمدم سعی 
کردم سبک بازی این تیم را که دفاعی بود عوض کنم و بیشتر 
تهاجمی و با پرس از بالا بازی کنیم تا به موفقیت های بیشتری 
دست پیدا کنیم. با این حال فاصله بین هنگ کنگ و ایران 

اجازه نداد که تهاجمی بازی کنیم.
بهره  هم  خودمان  بازیکنان  تمام  از  ایران  مقابل  افزود:  وی 
نبردیم. این را نمی گویم که ما بازیکنان خیلی سطح بالایی 
یا  مصدومیت  دلیل  به  بازیکن مان  شش  پنج،  ولی  داریم؛ 
مشکلات دیگر نتوانستند در این مسابقه حضور پیدا کنند 
از این بازی درس بگیریم. دو بازی دیگر با  باید  ولی خوب 
ایران داریم. اول در جام ملت ها و بعد هم بازی برگشت همین 

مسابقات و باید برای بازی های آینده درس بگیریم.
شانس  با  رابطه  در  هنگ کنگ  فوتبال  ملی  تیم  سرمربی 
قهرمانی ایران در جام ملت های آسیا اظهار داشت: ایران یکی از 
کاندیداهای اصلی است. ایران، ژاپن و کره سه تیمی هستند که 
از نظر من شانس بالایی دارند. بعد از این تیم ها هم می توانیم 

به عربستان و استرالیا اشاره کنیم.
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات  رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۶۴۷  برابر 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
بخشعلی  فرزند  زاده  همتی  غلامعلی  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  بهارستان 
مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت   ۲۶ شناسنامه  بشماره 
۱۰۱/۳۱ متر مربع پلاک ۵۰۳۴  فرعی از ۱۴۱ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۰ 
فرعی از ۱۴۱ اصلی واقع در صالحیه خریداری از مالک رسمی آقای حسن دهقانی محرز 
گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰8/۰۶     تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰8/۲۲

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات  رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۲۴۲۰  برابر 
ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای یوسف زارعی محمودآباد فرزند 
زمین  از ششدانگ یک قطعه  دانگ مشاع  به سه  بشماره شناسنامه ۰ نسبت  بایرامعلی 
با بنای احداثی به مساحت ۷۶/۱۲ متر مربع پلاک ۵۰۳۵ فرعی از ۱۴۱ اصلی مفروز و 
مجزی شده از پلاک ۳ فرعی از ۱۴۱ اصلی واقع در صالحیه خریداری از مالک رسمی آقای 
به  نوبت  دو  در  مراتب  اطلاع عموم  منظور  به  لذا  الو محرز گردیده است.  عین  قربانعلی 
فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰8/۰۶      تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰8/۲۲

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات  رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۲۴۱8  برابر 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای بهزاد زارعی محمودآباد فرزند بهلول 
بشماره شناسنامه ۴۲۹8۰ نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت ۷۶/۱۲ متر مربع پلاک ۵۰۳۵ فرعی از ۱۴۱ اصلی مفروز و مجزی شده 
از پلاک ۳ فرعی از ۱۴۱ اصلی واقع در صالحیه خریداری از مالک رسمی آقای قربانعلی 
عین الو محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰8/۰۶       تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰8/۲۲

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۴۱۹۰ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۲/۰۷/۱۹ هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی مریم هوشمند راد فرزند 
موسی به شماره شناسنامه ۲۴۱ صادره از خلخال نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
از پلاک - فرعی مفروز  بنای احداثی به مساحت ۵۴/۷۳ متر مربع مفروز و مجزی شده 
مالکیت  از  کریم  رباط  ثبتی شهرستان  حوزه  در  واقع  اصلی  از ۱۵۳  تفکیکی   ۵ قطعه  از 
رسمی ابراهیم خسروی اقبال محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۲ /۰8 /۱۴۰۲  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۲/۰۹/۰۷

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۴۱8۴ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۲/۰۷/۱۹ هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی ولی اله مردآبادی فرزند علی 
اصغر به شماره شناسنامه یک صادره از رباط کریم نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی به مساحت ۲۲۴/۵۲ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز 
مالکیت  از  کریم  رباط  ثبتی شهرستان  حوزه  در  واقع  اصلی  از ۱۱۲  تفکیکی   - قطعه  از 
رسمی ماه رخسار میرزاحسابی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۲ /۰8 /۱۴۰۲  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۲/۰۹/۰۷

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۳۳۳8 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۲/۰۶/۱۱ هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی طاهره قنبرزاده فرزند عباس 
به شماره شناسنامه ۲۱۲ صادره از کرمان نسبت به سه دانگ مشاع ازششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۲۳/۹۰ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۰۴۷ 
فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۱۵ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی علی صمیمی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۲ /۰8 /۱۴۰۲  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۲/۰۹/۰۷
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۳۳۳۷ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۲/۰۶/۱۱ هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی فاطمه قنبرزاده فرزند عباس 
به شماره شناسنامه ۵۷۳۵ صادره از کرمان نسبت به سه دانگ مشاع ازششدانگ یک 
با بنای احداثی به مساحت ۱۲۳/۹۰ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک  قطعه زمین 
۱۰۴۷ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۱۵ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی علی صمیمی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۲ /۰8 /۱۴۰۲  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۲/۰۹/۰۷
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۴۱8۱ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات   ۱۴۰۲/۰۷/۱۹
رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی پروین عسگری فرزند 
محمدتقی به شماره شناسنامه ۵۰ صادره از رباط کریم نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت ۷۵/۵۰ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۲۴۲۵ فرعی 
از  رباط کریم  ثبتی شهرستان  از ۱۶۰ اصلی واقع در حوزه  تفکیکی  از قطعه ۱۴  مفروز 

مالکیت رسمی سید بهمن سفیداری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۲ /۰8 /۱۴۰۲  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۲/۰۹/۰۷
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   ۱۴۰۱۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۳۳۰۷ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۱/۱۲/۲۷ هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
فرزند  شادی  محمدرضا  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی 
از تهران نسبت به ششدانگ یک  سلیمان به شماره شناسنامه ۰۴8۰۵۱۰۰۶۷ صادره 
قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۲8۹/8۲ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - 
فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۲ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی علی مراد شادی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۲ /۰8 /۱۴۰۲  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۲/۰۹/۰۷
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات  رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۱۲۱۲  برابر 
ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای سید سلیمانی مقدم فرزند ودود 
بشماره شناسنامه ۵۰ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۹۰ 
متر مربع پلاک ۵۰۶۴ فرعی از ۱۴۱ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۴۶ فرعی از ۱۴۱ 
اصلی واقع در صالحیه خریداری از مالک رسمی آقای غلامعلی دهقانی محمدآبادی محرز 
گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰8/۲۲      تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰۹/۰۷

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات  رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۲۴۲۱  برابر 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
التماس  فرزند  کهریز  حسینی  میثم  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  بهارستان 
بشماره شناسنامه ۰۰۱۰۳۱8۷8۱ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
مساحت ۱۱۰/۳۶ متر مربع پلاک ۵۰۶۳ فرعی از ۱۴۱ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 
۲۱ فرعی از ۱۴۱ اصلی واقع در صالحیه خریداری از مالکان رسمی آقایان جابر بایرام زاده 
و نصرت ابراهیم زاده محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰8/۲۲         تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰۹/۰۷

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات  رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۲۶8۳  برابر 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 

بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای صابر هاشم زاده حفظ آباد فرزند دهز 
بنای احداثی به مساحت  با  بشماره شناسنامه ۷۹۴ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
۲۴۰ متر مربع پلاک ۵۰۶۵ فرعی از ۱۴۱ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۷ فرعی 
از ۱۴۱ اصلی واقع در صالحیه خریداری از مالک رسمی آقای غلامعلی دهقانی محمدآبادی 
محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی 
می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰8/۲۲          تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰۹/۰۷

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات  رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۲۶۲۱  برابر 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای داود مددی گندوانی فرزند سعیداله 
با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  از  مشاع  دانگ  سه  به  نسبت   ۱۷8۷۷ شناسنامه  بشماره 
بنای احداثی به مساحت ۱۷۰/۹۰ متر مربع پلاک ۲۵۳۶۷ فرعی از ۱۴۲ اصلی مفروز و 
مجزی شده از پلاک ۱ فرعی از ۱۴۱ اصلی واقع در سلطان آباد خریداری از مالک رسمی 
آقای یوسف قیدر محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰8/۲۲        تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰۹/۰۷
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات  رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۲۶۱۹  برابر 
ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم فرح ناز زیوری فرزند آقا براتعلی 
بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  از  مشاع  دانگ  سه  به  نسبت   ۹۲ شناسنامه  بشماره 
احداثی به مساحت ۱۷۰/۹۰ متر مربع پلاک ۲۵۳۶۷ فرعی از ۱۴۲ اصلی مفروز و مجزی 
شده از پلاک ۱ فرعی از ۱۴۱ اصلی واقع در سلطان آباد خریداری از مالک رسمی آقای 
یوسف قیدر محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  که  صورتی  در  می شود  آگهی  روز   ۱۵
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰8/۲۲       تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰۹/۰۷        
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات  رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۳۳۶  برابر 
ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای جعفر قیدر فرزند ارسلان بشماره 
شناسنامه ۱ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۴۹۷/۵۴ متر 
مربع پلاک ۲۵۱۰۰ فرعی از ۱۴۲ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۳۵8۹ فرعی از ۱۴۲ 
اصلی واقع در سلطان آباد خریداری از مالک رسمی آقای خداوردی قیدر محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  به صدور سند  نسبت  اشخاص  که  صورتی 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰8/۲۲        تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰۹/۰۷
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خوبی  نتیجه  هم  تاشکند  در  امیدوارم  تاج: 
بگیریم؛ به موفقیت این تیم خوش بین هستم

تهران- ایرنا- رئیس فدراسیون فوتبال، گفت: 
امیدوارم در تاشکند هم نتیجه خوبی بگیریم، 
چراکه به موفقیت این تیم خوش بین هستم.

 رئیس فدراسیون فوتبال بعد پیروزی چهار 
کنگ،  هنگ  مقابل  کشورمان  تیم  صفر  بر 
به  را  خوبی  بازی  بازیکنان  داشت:  اظهار 
بازی  امیدوارم مردم هم  نمایش گذاشتند و 

را پسندیده باشند و تیم ملی همین روند را 
یک  ما  ازبکستان  با  بازی  برای  بدهد.  ادامه 
هواپیمای اختصاصی برای بازیکنان گرفته ایم 
هم  فردا  باشد.  داشته  راحتی  سفر  تیم  تا 
تیم  این  برای  که  دارند  بازی  هم  نوجوانان 

آروزی موفقیت دارم.
بتواند به  تا  امیدوارم  افزود: به تیم ملی  وی 
موفقیت های زیادی برسد. در آخرین تمرین 
قبل از بازی حضور داشتم و با کاپیتان و چند 

بازیکن  دیگر جلسه داشتم. وظیفه فدراسیون 
است که مستمر از تیم ملی حمایت کند.

بیان  سیما،  و  صدا  با  تفاهم  مورد  در  تاج 
و  داشته ایم  صداوسیما  با  تعاملاتی  کرد: 
خود  اگر  که  رسیده ایم  هم  تفاهماتی  به 

صداوسیما لازم دید آن را منتشر می کند.
امیدواریم  داد:  ادامه  فدراسیون  رئیس 
نتیجه  بتوانند  هم  تاشکند  در  بازیکنان 
امیدوار کننده ای بگیرند. ازبکستان بازی اول 

خود را ۳ بر یک پیروز شد و قطعا برتری ما 
خوبی  روحیه  بازیکنان  به  می تواند  آنجا  در 

دهد.
وی در مورد اعتراض هنگ کنگی ها به شرایط 
واقعیت  کرد:  عنوان  ایران  تمرین  در  خود 
می دادیم  آنها  به  زمینی  باید  که  است  این 
که مجهز به نور باشد. زمین شماره ۲ آزادی 
را هم به هنگ کنگ دادیم که قبول نکردند 
ولی بعد به شماره یک آمدند و تمرین کردند.

تاج: امیدوارم در تاشکند هم نتیجه خوبی بگیریم؛ به موفقیت این تیم خوش بین هستم



استان تهران
گزارش

اجازه دست اندازی به باغات اطراف 
تهران را نمی دهیم

قیومی  احمد  روز،  اتفاق  گزارش  به 
تهران  فرماندار  و  استاندار  معاون 
اراضی  باغات  و  حفظ  بر  تاکید  با 
گفت:  پایتخت  اطراف  کشاورزی 
اجازه دست اندازی و تصرف این نوع 

اراضی را به سودجویان نمی دهیم.
شهرستان  روستاهای  افزود:  وی 
کشاورزی  فعالیت  واسطه  به  تهران 
بسیار  روستایی  محصولات  تولید  و 
زنده  و پویاست، لذا اجازه نمی دهیم 

برخی سودجویان خللی در کار کشاورزی مردم وارد کند.
آمد  تهران سر  از محصولات کشاورزان شهرستان  بسیاری  اظهار کرد:  قیومی 
کشور است به عنوان مثال خرمالو، شاه توت و گل و گیاه بخش کن در کشور 
نمونه است و تلاش داریم این محصولات و دستاوردهای مردان و زنان روستایی 

را در کشور ترویج کنیم.
معاون استاندار تهران ادامه داد: با همکاری بخشداران و شهرداری مناطق بر 
ساخت  و سازها در بافت های روستایی نظارت جدی می شود و به افرادی که 
می خواهند در خارج از بافت روستایی ساخت و ساز کنند هشدار می دهیم از 

این کار خودداری کنند.
قیومی اضافه کرد: باغات ارزشمند شهرستان تهران به ویژه در بخش کن میراث 

پایتخت و کشور هستند و حتما این سرمایه ارزشمند را حفظ می کنیم.
وی با اشاره به برگزاری جشنواره های روستایی در شهرستان تهران نیز گفت: 
چنین جشنواره هایی به منظور حمایت از فعالیت مردان و زنان روستایی برپا 

می شود و حتما برگزاری آنها گسترش پیدا می کند.

تولید روزانه ۳۱۵ هزار جفت کفش در بهارستان

کفش های بهارستان به کدام کشورها 
صادر می شود؟

به گزارش اتفاق روز، رئیس اتحادیه کیف و کفش شهرستان بهارستان با اشاره 
به تولید روزانه 315 هزار جفت کفش در این شهرستان اظهار داشت: تولید 
کنندگان شهرستان بهارستان به همراه اسلامشهر رتبه نخست تولید کفش های 

ورزشی را بر عهده دارند.
وی به فعالیت واحدهای تولیدی و برند کفش در بهارستان اشاره کرد و افزود: 
و  سوریه  عراق،  آلمان،  کشور  به  بهارستان  از  کفش  یک  درجه  محصولات 

پاکستان صادر و منجر ارز آوری برای کشور می شود.
رئیس اتحادیه کیف و کفش بهارستان در ادامه گفت: اگر تدابیری اندیشیده 
با  بازرگانی  اتاق های  طریق  از  دولت  حمایت  تحت  صادرکنندگان  تا  شود 
اطمینان خاطر کالای خود را به کشورهای هدف صادر کنند مشکلات نقدینگی 

و امنیت صادرات کمک شایانی به تولیدات کیف و کفش می کند.
آقازاده با اشاره به تعطیلی 45 واحد تولیدی و توزیعی کیف و کفش تصریح کرد: 
بنگاه ها و تولیدی های کوچک که توان رقابت با واحدهای بزرگ را در بهارستان 
نداشتند، تعطیل شدند و نبودن سرمایه در گردش بزرگ ترین عامل تعطیلی 

واحدهای تولیدی است.
پیگیری های خوب  با  و کفش  تولیدی های کیف  اولیه  مواد  اینکه  بیان  با  وی 
تأمین می شود و کمبودی در این حوزه وجود ندارد گفت: 950 واحد صنفی 
مجوزدار کیف و کفش تولیدی توزیعی و خدماتی در بهارستان فعالیت می کنند.

پلمپ ۶۰ واحد صنفی متخلف در بهارستان / 

املاکی ها رکورد پلمپ را شکستند
رئیس اتاق اصناف بهارستان با بیان اینکه در شش ماه نخست سالجاری 
است،  انجام شده  بهارستان  از صنوف  بازرسی عمومی  3 هزار ۷59 
گفت: فقط ۲ هزار و ۸1 بازرسی از واحدهای صنفی نانوایی، خواربار 

فروشان و فروشندگان کالاهای اساسی انجام گرفته است.
تومانی  میلیون   5۸ و  میلیارد   ۲ جریمه  به  اشاره  با  محققی  جواد 
صنفی  واحدهای  از  بازرسی  در  گفت:  متخلف،  صنفی  واحدهای 
بهارستان 409 مورد برگه جریمه صادر شده است و بیشتر واحدهای 

صنفی پلمپ شده در بهارستان مربوط به املاکی ها بود.
وی با بیان اینکه ۷۸۸ مجوز در ۶ ماهه اول سالجاری برای واحدهای 
صنفی بهارستان صادر شده است، اضافه کرد: ۶۷3 مجوز از واحدهای 
صنفی امسال ابطال شده که واحدهای صنفی فعالیت خود را جمع 
آوری کرده اند و این آمار نسبت به سال گذشته حدود 3 برابر شده 

است.

با ساخت و ساز های غیر مجاز در بستر 

رودخانه طبق قانون برخورد می شود
به گزارش اتفاق روز، سرپرست شهرداری نسیم شهردر بازدید از پروژه 
پیست موتور سواری و پایش حریم بستر رودخانه در جهت جلوگیری 
از ساخت و ساز های غیر مجاز در این منطقه با حضور معاون دادستان 
شهرستان بهارستان ، سرپرست سازمان آب منطقه ای ،بخشدار بخش 
بوستان، رئیس کلانتری بوستان و برخی از مدیران شهرداری انجام 
گرفت ، گفت : اولویت امروز شهرداری نسیم شهر برخورد با ساخت 
و ساز غیر مجاز در حریم بستر رودخانه است و با توجه با تاکیدات 
استاندار تهران و دادستان شهرستان بهارستان قانون به شکل شفاف با 

متخلفین اجرا می گردد
افزود  با اشاره به سیاست های پیشگیرانه در این حوزه  بابابحسینی 
با  باید  : اجرای پروژه های عمرانی راهبردی و جامع در مرحله اول 
پیوست های اجتماعی مختلف طراحی تا بتوان در تمام ابعاد گوناگون 
پیشرفت متوازن را باعث شد که پروژه های عمرانی و ورزشی نیز با 
همین هدف در جهت جذب جوانان به ورزش برنامه ریزی شده است

وی ادامه داد: در کنار این مهم با توجه به حریم و بستر رودخانه اگر از 
این قابلیت برای ایجاد پروژه هایی عمرانی اجتماعی ،فرهنگی ،ورزشی 
و رفاهی بهره مند شویم قطعا اقدامی کاربردی در جهت جلوگیری از 

ساخت و ساز ها در مسیر انجام می گیرد .
سرپرست شهرداری نسیم شهر خاطر نشان ساخت: در بستر رودخانه 
پتانسیل  و  ظرفیت  این  از  تا  شد  گرفته  نظر  در  مختلفی  تمهیدات 
برای  مکانی  و  بگیریم  بهره  شهر  پیشرفت  و  ترقی  جهت  در  بزرگ 
اوقات فراغت ، ورزش و سلامت شهروندان و همچنین در جهت جذب 

سرمایه گذاران و کارآفرینان نیز بستر لازم فراهم آید

محمد  روز،  اتفاق  گزارش  به 
شهرستان  فرماندار  حیدری منش، 
برگزاری  خصوص  در  فیروزکوه 
و  موسمی  کتاب  نمایشگاه 
کرد:  اظهار  شهرستان،  در  فصلی 
رئیس  پیگیری  با  گذشته  سال 
این  عمومی  های  کتابخانه  اداره 
نمایشگاه در شهرستان برنامه ریزی 

و برگزار شد.
وی افزود: در فضای تبلیغاتی شهر 
عمومی  فرهنگ  شورای  برای  که 
با  است،  شده  گرفته  نظر  در 
محوریت کتاب و کتابخوانی محتوا 

تهیه و نصب شود.
کرد:  بیان  ادامه  در  حیدری منش 
ترویج  اصلی  مأمن  کتابخانه 
است؛  مدارس  در  کتابخوانی 
در  عمومی  کتابخانه های  ایجاد 
مدارس باید بررسی شود و برنامه 
کتابخوانی  پویش های  مانند  هایی 
این  شود؛  پیگیری  شد  اشاره  که 
کتابخوانی  ترویج  در  پویش ها 

و  بود  خواهد  موثر  فیروزکوه  در 
شهرداری می تواند در تبلیغ آن نقش 
مهمی داشته باشد تا مردم مشارکت 

کنند.
موضوع  کنار  در  داشت:  اشاره  وی 
گردش  در  وقف  کتاب،  نذر  فرهنگ 
که  شود  برنامه ریزی  نیز  کتاب 

کتاب  این  می توانند  مختلف  افراد 
اداره  هماهنگی  با  کنند؛  مطالعه  را 
برای  کتابخانه هایی  می توان  اوقاف 
وقف در گردش کتاب در نظر گرفت؛ 
تشویق دانش آموزان از حیث مطالعه 
و خواندن کتاب های جدید در دروس 
فوق برنامه همانند بحث پرورشی، نیز 
در  و  گیرد  قرار  کار  دستور  در  باید 

بین دانش آموزان این مسئله نهادینه 
شود.

تاکید  فیروزکوه  شهرستان  فرماندار 
در  کتابخوانی  فرهنگ  ترویج  کرد: 
بین خانواده ها با استفاده از رسانه های 
مجموعه های  و  تبلیغات  اجتماعی، 
موثر در این حوزه، در این زمینه موثر 
کتابخوان  نشست های  بود؛  خواهد 

اگر در رسانه ها  و  اثر گذار است  هم 
معرفی و تبلیغ شود که مردم بتوانند 
داشته  شرکت  نشست ها  این  در 
برگزاری  کتاب،  دادن  هدیه  باشند؛ 
از  تجلیل  نشست ها،  و  همایش ها 
می تواند  نیز  شهرستانی  نویسندگان 
از مواردی در راستای ترویج فرهنگ 

کتابخوانی باشد.

کتابخانه، مأمن اصلی ترویج کتابخوانی در 
مدارس است

گزارش

امام جمعه شهرستان رباط کریم: شورای 
آموزش و پرورش شهرستان موفق عمل 

کرده است

جمعه  امام  ترابی  والمسلمین  حجت الاسلام  روز،  اتفاق  گزارش  به 
محترم شهرستان رباط کریم در جلسه شورای آموزش و پرورش ضمن 
موفق ارزیابی کردن عملکرد این شورا گفت: همه باید پای کار آمده و 
کمک کنند تا آموزش و پرورش در راستای نیل به اهداف خطیر خود 

موفق تر باشد.
وی با انتقاد از بی توجهی های گذشته به آموزش و پرورش که موجب 
بروز برخی مشکلات کنونی شده است افزود:کودکان و نوجوانان امروز 
مدیران آینده کشور هستند، اما در عمل بهای لازم به آموزش و پرورش 
داده نشده و سرمایه گذاری کافی در این خصوص به عمل نیامده است، 

که باید سریعا جبران شود.
پرورش  و  آموزش  اعضای شورای  از  پایان  در  رباط کریم  امام جمعه 
شهرستان رباط کریم تقدیر به عمل آورد و بیان داشت:اعضای شورای 
آموزش و پرورش دقیق انتخاب شده و در مسیر تحقق فلسفه وجودی 
خود که ریل گذاری سیاست های آموزش و پرورش است موفق عمل 

کرده است.

فرماندار رباط کریم:
اولین گام در ترویج فریضه زکات در جامعه 

فرهنگ سازی است

به گزارش اتفاق روز، امید احمدی درجلسه شورای زکات رباط کریم 
که با حضور حجت الاسلام محمد ضیایی رئیس اداره اجرایی زکات 
استان تهران، حجت الاسلام و المسلمین ترابی امام جمعه و دیگر اعضا 
در دفتر امام جمعه با محوریت برنامه ریزی لازم برای احیا و ساماندهی 
زکات برگزار شد، اظهار داشت: مبلغان و عاملان زکات باید با تبیین 
آثار پرداخت زکات در بین مردم، آنها را نسبت به این وظیفه اجتماعی 

آگاه کنند تا با طیب خاطر در راستای رفع محرومیت گام بردارند.

احمدی گفت: احکام نورانی زکات باید به درستی تبیین و اجرا شود 
و متولیان امر باید با تبلیغات لازم، مردم را در عمل به این واجب و 

دستور الهی ترغیب کنند.
وی مهمترین و اولین گام در ترویج و اشاعه فریضه زکات در جامعه 
را فرهنگ سازی عنوان کرد و افزود: باید به گونه ای زکات را در جامعه 

نهادینه کنیم که مردم داوطلبانه در این موضوع مشارکت کنند.
فرماندار رباط کریم عنوان کرد: اگر دستورات اسلام به درستی تبیین و 
در جامعه پیاده شود فقر و محرومیت از جامعه ریشه کن خواهد شد.

افتتاح پایگاه سلامت و اورژانس ۱۱۵ 
همزمان با روز پرستار

مدیرعامل شرکت عمران پرند در بازدید از پروژه های درمانی فازهای 
4الی۶ بر دسترسی سریع مردم به خدمات درمانی اولیه با توجه به 

وسعت شهر تاکید کرد.
به گزارش اتفاق روز، مهندس صیادی مدیرعامل شرکت عمران شهر 
جدید پرند از 4 پایگاه سلامت و اورژانس 115 در حال ساخت واقع در 

فاز 4،5،۶ و اورژانس اجتماعی شهرک آفتاب بازدید کردند.
روز  و  زینب )س(  برکت حضرت  با  میلاد  آستانه  در  بیان کرد:  وی 
پرستار پایگاه سلامت و اورژانس 115 در بلوار رسول اکرم )ص( جنوبی 
در فاز ۶ افتتاح و جهت تجهیز و بهره برداری به ارگان های متولی 

واگذار می گردد.
 ۸0 فیزیکی  پیشرفت  میانگین  اعلام  با  عمران  شرکت  مدیرعامل 
برای  کرد:  نشان  خاطر   115 اورژانس  و  سلامت  پایگاه   4 درصدی 
احداث این4 پایگاه سلامت بیش از ۲۷ میلیارد تومان اعتبار در نظر 

گرفته شده است.
خاطر  اجتماعی  اورژانس  به خدمات  پرند  شهر  نیاز  به  اشاره  با  وی 
نشان کرد: اولین ساختمان اورژانس اجتماعی پرند در شهرک آفتاب با 
زیربنای 1151 مترمربع به ارزش 5/13 میلیارد تومان از سوی شرکت 

عمران درحال ساخت می باشد.
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به گزارش اتفاق روز، نشست هم اندیشی 
با  قضایی  علوم  دانشگاه  دانشجویان 
معاون  الفت  محمدباقر  دکتر  حضور 
منابع انسانی و امور فرهنگی قوه قضاییه، 
آموزش  مدیرکل  جوهری  مهدی  دکتر 
رمضانیان  هادی  دکتر  قضاییه،  قوه 
علوم  دانشگاه  قضایی  کارآموزان  مدیر 
قضایی در محل سالن شهدای هفتم تیر 
ساختمان مرکزی قوه قضاییه )ساختمان 

شهدای قوه قضاییه( برگزار شد.
فرهنگی  امور  و  انسانی  منابع  معاون 
به  قوه قضاییه ضمن عرض خیر مقدم 
کارشناسی  مقطع  بورسیه  دانشجویان 
 40 دوره  ورودی  ناپیوسته  ارشد 
اجمالی  اشاره  با  قضایی،  علوم  دانشگاه 
قضایی  علوم  دانشگاه  های  خروجی  به 
که هم اکنون در مناصب مهم دستگاه 
اظهار  باشند،  می  خدمت  مشغول  قضا 
داشت: دانشجویان دانشگاه علوم قضایی 
از بدو ورود بایستی با هدف تقویت سنگر 
وارد  افتخار  با  قضا  دستگاه  در  عدالت 
میدان شوند تا در زمان فارغ التحصیلی 
با حفظ روحیه انقلابی و ولایتمداری در 
قالب نیروهای کلیدی در شرایط مقتضی 
مدیریت  و  اساسی  و  مهم  های  پرونده 
به  را  های سنگین و کلان قوه قضاییه 

دوش بکشند.
دکتر محمدباقر الفت خبر داد: با هدف 
گزینش  و  جذب  فرایند  در  تسریع 
جدید  قضات  شدن  ای  حرفه  نیروها، 
آسیب  و  افزایی  مهارت  با  الاستخدام 
دانشجویان  های  توقف  علت  شناسی 

در دانشگاه علوم قضایی 
مقرر گردید، دانشجویان 
ارشد  کارشناسی  مقطع 
تحصیل  با  همزمان 
مراحل  در  دانشگاه  در 
کارورزی  و  کارآموزی 
تا  نمایند  شرکت  نیز 
محور  مسئله  بصورت 
نویسی  گزارش  انواع  با 
آشنا  قضایی  مراجع  در 
اینکه قبل  شوند. ضمن 
نامه  پایان  از  دفاع  از 
در  التحصیلی  فارغ  و 
ارشد  کارشناسی  دوره 
قضایی  ابلاغ  تواند  می 
با  البته  نمایند،  دریافت 

این شرط که ظرف ۶ ماه از پایان نامه 
خود دفاع کنند.

از  شرحی  با  قضایی  عالی  مقام  این 
تسهیل روند فرایندها در مصاحبه اختبار 
و جزییات زمان و مکان شروع به خدمت، 
چشم اندازی از آینده شغلی دانشجویان 
را تبیین کرد و شرایط و مزایای برخی 

انتخابات حوزه خدمتی را برشمرد.
وی با تاکید بر جذب سرآمدان دستگاه 
قضا بر اهمیت مصاحبه های اختبار در 
گذاشت  صحه  موثر  نیروهای  انتخاب 
نیروها  کاری  توان  و  ظرفیت  گفت:  و 
بایستی به نحوی کنترلَ شود که توامان 
با رعایت حفظ شئونات و کرامات انسانی 
به  قضا  دستگاه  در  افراد  جایگاه  باشد. 
متقاضی  افراد  که  شود  تعیین  نحوی 

و  بدانند  را  خود  شان  قدر  آن  به  ورود 
علاقمندانه در این مسیر قدم بردارند.

پایان  در  قضاییه  قوه  رییس  معاون 
افرادی  کرد:  خاطرنشان  خود  سخنان 
که در این مسیر به عدالت گستری می 
پردازند و با تدبیر و احتیاط عمل نموده 
را جاری کنند،  متعال  تا حکم خداوند 

قطعاً سربلند خواهند بود.
نقطه  بیان  به  دانشجویان  نیز  ادامه  در 
و  دانشگاه  فعلی  مسائل  از  نظرات خود 

شرایط خود پرداختند.
به  اشاره  با  همچنین  الفت  دکتر 
این نشست  در  ویژه مطروحه  امتیازات 
حقوق  ارشد  کارشناسان  کرد:  عنوان 
از  اعم  این رشته  با مرتبطان  خصوصی 
حقوق ثبت اسناد و حمل و نقل تجاری 
چنانچه تمایل داشته باشند می توانند 

دادرسی  بعنوان  اختبار  در  پذیرش  با 
حقوقی معرفی شوند و همچنین افرادی 
اداری  دادرسی  حقوق  تحصیلات  که 
ماده  اساس  بر  مستقیم  طور  به  دارند 
4 دیوان عدالت اداری مشروط بر اینکه 
در مصاحبه تخصصی و اختبار پذیرفته 
دیوان  تخصصی  قاضی  جذب  شوند، 

عدالت اداری شوند.
شایان ذکر است، دکتر مهدی جوهری؛ 
مدیر کل آموزش قوه قضاییه نیز ضمن 
خیر مقدم به حضار و تشکر از حمایت 
نتیجه  از  گزارشی  الفت،  دکتر  های 
تحصیل  ضمن  کارآموزی  دوره  اجرای 
برای  که  قضایی  علوم  دانشجویان 
اولین بار در اجرای ماده 3۸ آیین نامه 
کارآموزی در دانشگاه اجرا شده بود، ارائه 

کرد.

جلسه هم اندیشی دانشجویان دانشگاه علوم قضایی با 
معاون منابع انسانی قوه قضاییه

روز؛  اتفاق  گزارش  به 
توسعه  راستای  در 
در  ورزشی  های  پروژه 
اهتمام  و  گلستان  شهر 
در  شورا  و  شهرداری 
در  جهادی  مدیریت 
صادقانه  خدمت  عرصه 
دکتر  شهروندان،  به 
میرزمانی  محمد  سید 
سازور  نادر  شهردار، 
اسلامی  شورای  رئیس 
همراه  به  گلستان  شهر 
مدیران  از  جمعی 
شهرداری از پروژه زمین 
زمین  مصنوعی،  چمن 
فوتبال  ساحلی،  والیبال 
تنیس  زمین  و  ساحلی 
لازم  دستورات  و  بازدید 
در خصوص تسریع روند 
به  را  پروژه  این  تکمیل 
صادر  مربوطه  مسئولین 

نمودند.

این  در  شهردار گلستان 
پروژه  این  گفت:  بازدید 
های ورزشی با مساحت 
با  و  مربع  متر  هزار   ۷
میلیارد   1۲0 اعتبار 
تکمیل  حال  در  ریال 

می باشد.

به  اشاره  با  میرزمانی 
لازم  بسترهای  ایجاد 
و  ورزشکاران  برای 
با  دوستان  ورزش 
ترغیب  و  تشویق  هدف 
رشته  به  شهروندان 
ورزشی  مختلف  های 
که از اولویت های اصلی 
 ۲ در  شورا  و  شهرداری 
است،  بوده  اخیر  سال 
اظهار داشت: در راستای 
های  زیرساخت  توسعه 
افزایش  و  شهر  ورزشی 

سرانه های ورزشی بیش 
از ۲۸ هزار متر مربع در 
نقاط مختلف شهر شامل 
های  مجموعه  ساخت 

چند  وسالن  ورزشی 
تقدیم  و  اجرا  منظوره 

شهروندان شده است.
وی در پایان خاطر نشان 

تکمیل  عملیات  ساخت: 
مجموعه  این  تجهیز  و 
بازدید  مورد  ورزشی که 
پیشرفت  با  گرفت  قرار 

حال  در  خوبی  بسیار 
انجام است که به زودی 
به بهره برداری و تقدیم 

شهروندان خواهد شد.

بازدید مدیریت شهری از پروژه زمین های ورزشی 
روباز بوستان جنگی گلستان
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سرهنگ   ، روز  اتفاق  گزارش  به 
اجرای  به  اشاره  با  زلفخانی  حسین 
امنیت  ایجاد  و  در شهر  آرامش  طرح 
اظهار  شهروندان  برای  اجتماعی 
در  آرامش  طرح  اجرای  در  داشت: 
متجاهر،  معتادان  آوری  جمع  و  شهر 
موادمخدر  با  مبارزه  پلیس  ماموران 
 ۶ همکاری  با  تهران  استان  غرب 
دستور  اخذ  از  پس  تابعه  شهرستان 
قضایی نسبت به جمع آوری معتادان 
استان  غرب  در  پرخطر  و  متجاهر 

تهران اقدام کردند.
وی افزود: در اجرای این طرح، پلیس 
و  قانونی  و  شرعی  موازین  رعایت  با 
عمل  وارد  شهروندی  حقوق  رعایت 
پاتوق  های  محل  به  ورود  با  و  شده 
افراد معتاد متجاهر و کارتن خواب که 

شهروندان  عموم  آسایش  سلب  باعث 
شده بودند آنها را جمع آوری کردند.

اجرای  در  کرد:  اضافه  مسئول  این 
این طرح، در شبانه روز گذشته تعداد 
۵۱۸ نفر معتاد متجاهر و کارتن خواب 
استان  غرب  های  از سطح شهرستان 
بهبود  جهت  و  آوری  جمع  تهران 
به  اعتیاد  ترک  همچنین  و  وضعیت 

مرکز ترک اعتیاد انتقال داده شدند.
مخدر  مواد  با  مبارزه  پلیس  رییس 
در  اینکه  بیان  با  تهران  استان  غرب 
 ۱۹ شهر،  در  آرامش  طرح  اجرای 
شدند،  دستگیر  مخدر  مواد  قاچاقچی 
خاطرنشان کرد: در اجرای این طرح، 
۱۴۱ خرده فروش و سه باند قاچاقچی 
کیلوگرم   ۲۶۹ و  متلاشی  موادمخدر 

انواع مواد مخدر نیز کشف شد.

۲۶۹ کیلوگرم انواع مواد مخدر در 
غرب استان تهران کشف شد

گزارش

ده  طی  گفت:  نیرو  وزارت  انرژی  و  برق  معاون 
خواهیم  را  مگاواتی  ظرفیت۳۰هزار  آینده  سال 
گونه ای  به  محیطی  زیست  شرایط  داشت،زیرا 
کنار  را  فسیلی  سوخت های  باید  که  است 

گذاشته و به سمت تجدید پذیری پیش رویم.
حائری  همایون  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
انرژی وزارت نیرو در سومین روز  معاون برق و 
گفت:  خبری،  نشست  در  برق  صنعت  نمایشگاه 
در بیست و سومین نمایشگاه صنعت برق شاهد 
محصولات  در  کیفی  و  کمی  خوب  بسیار  رشد 
را  نمایشگاه  این  می توانیم  بودیم؛  برق  صنعت 
صنعت  در  رشد  ارزیابی  شاخص  یک  عنوان  به 

برق در نظر بگیریم.
شرکت   ۱۱۰ و  داخلی  شرکت   ۴۸۰ دوره  این  در  داد:  وی 
دوره  به  نسبت  توجهی  قابل  که رشد  کردند  خارجی شرکت 
لحاظ  از  برق  صنعت  می دهد  نشان  که  دارد  داشته  گذشته 

تکنولوژی پیشرفت مناسبی داشته است.
بار  اولین  برای  امسال  اینکه  به  اشاره  با  مسئول  مقام  این 
رویداد فن بازار برقرار شد که ارتباط خوبی بین مراکز علمی 
و  بنیان  دانش  محصول   ۴۱۰ و  کرد  ایجاد  برق  صنعت  و 
برای  بازار  فن  کرد:  اضافه  داشت،  وجود  فناورانه  محصولات 
بهره مندی از ایده های فناورانه در صنعت برق است و بیش از 
تا محصولات  بازدید کردند  از غرفه ها  اساتید  و  دانشجو  هزار 

ارزشمندی را برای سال آینده تولید کنند.
کشور  به  برق  صادرات  کرد:  نشان  خاطر  مسئول  مقام  این 
از  که  است  کشوری  پاکستان  و  می شود  انجام  پاکستان 
ما  داخلی  محصولات  به  و  می کند  استفاده  ایرانی  تکنولوژی 
نیاز دارد مذاکراتی هم برای صادرات برق و صدور تجهیزات 

داخلی به افغانستان وجود داشته است.
است  داخل کشور  در  برق  تأمین  اولویت  کرد:  اضافه  حائری 
و در صورتی که برق مازاد داشته باشیم و برایمان سودآوری 

داشته باشد آن را صادر می کنیم.
اینکه در حال حاضر ۱۱۰۰ مگاوات ظرفیت  به  اشاره  با  وی 
در  کرد:  نشان  خاطر  داریم  خورشیدی  و  بادی  منصوبه 
به طوری  گرفت  مناسبی صورت  گذاری  ریل  اخیر  سال های 
به  بادی  توربین های  و  خورشیدی  پنل های  ساخت  در  که 

خودکفایی رسیده ایم.
بلند  برنامه  وی در پاسخ به سوال خبرنگار مهر مبنی بر چه 
کرد:  نشان  خاطر  دارید،  پذیرها  تجدید  توسعه  برای  مدتی 

را  مگاواتی  هزار   ۳۰ ظرفیت  آینده  سال  ده  برای  ما  برنامه 
است  گونه ای  به  زیست محیطی  زیرا شرایط  داشت.  خواهیم 
که باید سوخت های فسیلی را کنار گذاشته و به سمت تجدید 

پذیری پیشرویم.
وی درخصوص آمادگی وزارت نیرو برای تأمین برق خودروهای 
برقی اظهار کرد: همکاران وزارت نیرو از سال های پیش روی 
متخصصین  برق  صنعت  و  داشتند  مطالعه  برقی  خودروهای 
خوبی در این زمینه دارد به طوری که می توانیم بگوییم برای 

تأمین تجهیزات صنعت برق در این حوزه مشکلی نداریم.
صورت  به  را  برقی  خودروهای  بخواهیم  اگر  کرد:  اضافه  وی 
داریم  نیاز  زیر ساختی  توسعه  به  ابتدا  توسعه دهیم  گسترده 
که باید برای افزایش ظرفیت شبکه نیروگاهی و خطوط انتقال 

سرمایه گذاری صورت گیرد.
نیرو  وزارت  آیا  این که  بر  مبنی  سوالی  به  پاسخ  در  حائری 
خواهد  انجام  اقدامی  نیز  شارژ  ایستگاه های  احداث  برای 
برای  که  است  برق  تأمین  نیرو  وزارت  وظیفه  گفت:  داد؟ 
به  ایستگاه های شارژ  احداث  اما  نداریم،  موضوع مشکلی  این 
عهده شهرداری است و می بایست ایستگاه ها متناسب با تعداد 
خودروها تجهیز شود، اما توسعه صنعت برق برای تأمین نیاز 
نیرو مشکلی  وزارت  و  افتاد  اتفاق خواهد  این حوزه  برقی در 

برای تأمین برق خودروهای برقی ندارد.
این که صنعت  بیان  با  انرژی  و  برق  امور  نیرو در  معاون وزیر 
برق در بخش توزیع ۱۰۰ درصد و در بخش نیروگاهی بیش 
از ۹۰ درصد خودکفا است، تصریح کرد: ۱۰ درصد باقی مانده 
به معنای عدم توانایی صنعت برق نیست چرا که تجهیز این 
کنندگان  تولید  جزو  ایران  و  نداشته  اقتصادی  توجیه  میزان 

برتر نیروگاهی در دنیا است.

 ۱۰ سال آینده ظرفیت تجدید پذیر ها
 ۳۰ هزار مگاوات می شود
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سرپرست نهاد ریاست جمهوری گفت: با روی کار آمدن دولت سیزدهم 
بساط حاکمیت دوگانه در کشور جمع شد.

به گزارش خبرنگار حوزه دولت ایرنا، محسن منصوری معاون اجرایی 
و  محوری  هیات های  مدیران  همایش  هجدهمین  در  جمهور  رئیس 
برگزیده کشور، اظهارداشت: در سال ۱۴۰۰، کشور در شرایط سخت 
سیاسی، اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی تحویل شد، به طوریکه عملا 
ارزی برای کالاهای اساسی وجود نداشت چرا که دولت قبل در ۶ ماه 
نخست سال تمام ارز ویژه کالاهای اساسی کشور را مصرف کرده بود.

تعداد فوتی های کرونا گفت: کشور در شرایطی  به  اشاره  با  منصوری 
هموطنان  از  تن   ۷۰۰ از  بیش  فوت  شاهد  روزانه  که  شد  تحویل 
عزیزمان بودیم. نهضت مدیریت کرونا، ساخت واکسن و آماده کردن 
مدیریت  و  مهم  بسیار  اتفاق  یک  کرونا  اپیدمی  با  مقابله  برای  کشور 

جهادی واقعی بود.
سرپرست نهاد ریاست جمهوری در ادامه سخنان خود به مسئله تورم 
اشاره کرد و گفت: مطابق اطلاعات مرکز آمار و بانک مرکزی دولت را 
با تورم نزدیک به ۶۰ درصد تحویل گرفتیم. تمام تنخواه یکساله دولت 
در همان ۲ ماه اول ۱۴۰۰ هزینه شده بود لذا هرچند در شرایط فعلی 
دچار کاستی هایی هستیم، اما برای تحلیل درست باید دید که از چه 

نقطه ای به کجا رسیده ایم.
مسئله  در  را  کشور  ناترازی  ترین  مهم  رئیس جمهور  اجرایی  معاون 
بودجه دانست و یادآور شد: سال ۱۴۰۰، دولت با کسری ۴۸۰ هزار 
میلیارد تومانی مواجه بود ولی متاسفانه امروز برخی از افراد دولت قبل 

با عدد سازی این موضوع را تکذیب می کنند.
منصوری در مورد ناترازی ها در بخش انرژی، عنوان کرد: در این زمینه 
نیز مشکلات جدی وجود داشت که هنوز بخشی از آن همچنان باقی 
مانده است. در حوزه برق ۲۲ هزار مگاوات کسری انرژی داشتیم که 

خاموشی های مستمر، نشان از آن بود.
مهم ترین  یکی  اینکه  بر  تأکید  با  جمهوری  ریاست  نهاد  سرپرست 

مردم  بین  در  و  مردم  با  سیزدهم  دولت  ویژگی های 
بودن است که این ویژگی نشان از متانت سیاسی دولت 
است، گفت: در هیچ دولتی سابقه نداشته است که در 
به  رسیدگی  برای  سیزدهم  دولت  به اندازه  مشابه  زمان 

مشکلات مردم به اقصی نقاط کشور سفر شده باشد.
سرپرست نهاد ریاست جمهوری اظهار کرد: با روی کار 
آمدن دولت سیزدهم بساط حاکمیت دوگانه در کشور 

جمع گردید.
جریان  ورود  از  جلوگیری  اینکه  بیان  با  منصوری 
دولت  مهم  دستاوردهای  از  دولت  بدنه  به  سکولاریسم 
بود، اظهار داشت: بن بستی در کشور وجود ندارد و دولت 

در مسیر و جهت درستی حرکت می کند.
وی ادامه داد: وظیفه دولت خدمت رسانی به آحاد مختلف مردم است. 
در دولت سیزدهم اولویت بندی ها تغییر کرده و به مسائل اصلی و مهم 

کشور پرداخته می شود.
تحریم ها شاهد  با وجود  و  به لطف خدا  امروز  اظهارداشت:  منصوری 

فروش روزانه بیش از یک میلیون ۴۰۰ هزار بشکه نفت هستیم.
معاون اجرایی رئیس جمهور گفت: دولت مردمی تمام تلاش خود را 

جهت رسیدن کشور به قله پیشرفت انجام می دهد.
دولت سیزدهم، خاطرنشان  متوازن  به سیاست خارجی  اشاره  با  وی 
سه  بر  رهبری  معظم  مقام  فرمایشات  مطابق  دیپلماسی  حوزه  کرد: 
کلیدواژه »عزت، حکمت و مصلحت« استوار است و در مقوله سیاست 
در  چه  و  کلام  در  چه  التماسی  »دیپلماسی  نفی  »عزت«،  خارجی، 
محتوا« و پرهیز از چشم دوختن به حرف و تصمیم مقامات کشورهای 

دیگر است.
خود،  سخنان  از  دیگری  بخش  در  جمهوری  ریاست  نهاد  سرپرست 
می کنیم.  دنبال  چند سطح  در  را  دولت  سازی  مردمی  شد:  یادآورد 
دولت مدیریت میدانی خوبی دارد؛ رئیس جمهور در میان مردم و در 

جریان مشکلات آنهاست.
منصوری با اشاره به پروژهای ناتمام در کشور گفت: متاسفانه پروژه 
رها  که  است  از ۳۰ سال  بیش  بعضا  که  دارد  وجود  در کشور  هایی 
شده اند؛ متأسفانه برخی از پروژه ها در دولت قبل با نگاه سیاسی تعریف 

و کلنگ زنی شده است.
وی در پایان با بیان اینکه در دولت سیزدهم مشکلات حمل نمی شود 
بلکه حل می شود، افزود: اکنون در کشور ۶۰ هزار پروژه نیمه تمام 
داریم که اتمام و تکمیل آنها نیازمند ۹ هزار همت است؛ البته دولت 
سیزدهم باروش های مختلف ، سعی در تامین منابع ویژه برای تکمیل 
پروژه های  رساندن  اتمام  به  نهضت  و  داشته  تمام  نیمه  پروژه های 

نیمه تمام در همه حوزه ها در کشور با جدیت دنبال می شود.

در هجدهمین همایش مدیران هیات های محوری و برگزیده کشور؛

منصوری: دولت سیزدهم بساط حاکمیت دوگانه در کشور 
را جمع کرد

گزارش

صنفی  برندهای  ایجاد  گفت:  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر   
جمله  از  تخصصی  بازارچه های  قالب  در  اصناف  ساماندهی  و 

برنامه های وزارتخانه برای اصناف و بازار است.
سفر  دوم  دور  قالب  در  که  علی آبادی  عباس  ایرنا،  گزارش  به 
استانی رییس جمهور به چهارمحال و بختیاری سفر کرده است، 
در نشست با اعضای اتاق اصناف شهرستان های این استان افزود: 
ایجاد برندهای صنفی در توسعه تجارت و صادرات نقش موثری 
دارد و نباید تنها برند تولید داشته باشیم و برند صنفی نیز باید 

داشته باشیم.
به  رفتن  و  تجمیع شدن  به سمت  باید  اصناف  داد:  ادامه  وی 
یکدیگر  ظرفیت های  از  بتوانند  تا  بروند  تخصصی  بازارچه های 
استفاده کنند و تجمیع اصناف و ایجاد یک بازار در هم تنیده 

زمینه ساز استفاده از ظرفیت های مشترک را فراهم می کنند.
صنفی  شهرک های  ایجاد  دنبال  کرد:به  تصریح  علی آبادی 

اختصاصی هستیم که به کمک آن ها می توانیم صادرات صنعتی را 
افزایش دهیم و حتی شهرک های صنفی می توانند به صنعت گردشگری نیز کمک کنند 
و به کمک روش های دیجیتالی از تمام دنیا مشتری جذب کنند، در وزارتخانه به دنبال 

تبدیل این ایده به مدل های واقعی هستیم.
وزیر صنعت، معدن و تجارت یادآور شد: کسبه و بازار نقش موثری در پیروزی انقلاب 

اسلامی داشتند و حضرت امام راحل تکیه و تأکیدشان بر بازار بود.
علی آبادی خاطرنشان کرد: از نظر دولت، کسبه و اصناف و بازار از ارکان اصلی حکومت 

است و به نقش و جایگاه این قشر در برنامه ریزی ها توجه می شود.
به گفته وی، دشمنان به دنبال کنترل ما هستند و از این رو کنترل اقتصاد ما را در 
دستورکار قرار داده اند که لازمه آن محدود کردن و کوچک کردن اقتصاد ماست ولی 

اصناف می تواند با گسترش اقتصاد کمک زیادی در مقابله با دشمنان انجام دهند.
علی آبادی یادآور شد: کسبه و بازاریان با تحریک تقاضا می توانند موجب گسترش اقتصاد 

و ایجاد رونق در تولید شوند و تحریک تقاضا موجب رشد تولید است.
وزیر صنعت، معدن و تجارت تاکید کرد: اصناف و بازار در نقطه انتهایی زنجیره تولید 
تا مصرف قرار دارند و می توانند تاثیر زیادی در توسعه اقتصادی و زمینه سازی تولید در 

کشور داشته باشند.
علی آبادی خاطرنشان کرد: نرخ تحولات در عرصه اقتصاد بازار در سال های اخیر در حال 
بیشتر شدن است و بازار به سمت دیجیتالی شدن در حال حرکت است و اصناف باید در 

این عرصه مبدع و مبتکر باشند.
وزیر صمت خاطرنشان کرد: ضرورت دارد اصناف در عرصه دیجیتالی شدن بازار پیشتاز 
باشند و ما چه بخواهیم و چه نخواهیم، فروش دیجیتالی اتفاق خواهد افتاد و نمی توانیم 

با مزیت هایی که این فروش دارد از آن چشم پوشی کنیم.
علی آبادی با اشاره به نقش اصناف در حمایت از تولید داخلی گفت: حمایت از ساخت 
داخل از کسبه شروع می شود و کسبه می توانند با معرفی محصولات خوب ایرانی و 
گرفتن درصد سود کمتر از فروش کالاهای داخلی موجب تقویت رشد تولید داخلی 

شوند.
وی افزود، همه وظیفه داریم که به تولید کننده کمک کنیم، چون پرسنل واحدهای 
تولیدی کشور، فرزندان ما هستند و حمایت از تولید داخل حمایت از جوانان این مرز 

و بوم است.
برای ورود فرآورده های معدنی، ارزی تخصیص داده نمی شود

 وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: برای ورود فرآورده های معدنی یا کسانی که بخواهند 
با خام فروشی منافع ناشی از این کالا را از کشور خارج کنند، ارزی تخصیص داده 

نمی شود.
چهارمحال  معدنی  فرآورده های  مجتمع  افتتاح  آیین  حاشیه  در  علی آبادی   عباس 
و بختیاری به خبرنگار ایرنا گفت: برای حمایت از واحدهای تولیدکننده فرآورده های 

معدنی، دیگر بمنظور ورود فرآورده های معدنی، ارزی تخصیص داده نمی شود و باید 
شرایطی فراهم شود که این واحدها از ظرفیت رقابت  با صادرکنندگان مواد خام معدنی 

برخوردار شوند.
وی ادامه داد: تولید فرآورده های معدنی یکی از مهمترین و با آینده دارترین محصولات 
صنعتی است که کشورمان در آن از ظرفیت بالایی برخوردار است و سرمایه گذاری در 

این حوزه آینده درخشانی را برای سرمایه گذاران رقم می زند.
وزیر صنعت، معدن و تجارت افزود: خوشحالم که چنین واحد صنعتی با فناوری بروز، 
بصورت خودجوش و با ظرفیت نیروی بومی در استان چهارمحال و بختیاری شروع به 

فعالیت کرده است.
علی آبادی خاطرنشان کرد: مجتمع فرآورده های معدنی چهارمحال و بختیاری یک طرح 
نو و تازه است و با احداث این کارخانه نباید کارمان را تمام شده تلقی کنیم بلکه باید 

حمایت از این واحدها را دنبال کنیم.
وی تاکید کرد: بایستی پشتیبان چنین طرح هایی باشیم هرچند ما اقدامات حمایتی 
خود را آغاز کرده ایم ولی باید اقدامات تکمیلی بیشتری در راستای رُشد و تعالی در سطح 

کشور و منطقه انجام دهیم.
وزیر صمت اظهار داشت: سرمایه گذاران داخلی می توانند با وجود برخورداری کشورمان از 
دانش گسترده در زمینه مواد معدنی در این عرصه سرمایه گذاری کنند و در راه گسترش 
و پیشبرد این صنعت و افزایش تولید این گونه محصولات در کشورمان نقش آفرین باشند.

آشتی تجارت و صنعت به صادرات محوری کمک می کند
وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: آشتی بین تجارت و صنعت ضروری است و باید به 

سمت وسوی صادرات محوری حرکت کنیم.
 عباس علی آبادی  در آیین تجلیل از صادرکنندگان نمونه صنعتکاران و معدن کاران 
برتر چهارمحال و بختیاری تاکید کرد: باید از مزیت ها و ظرفیت های رقابتی این استان 

بهره گیری شود.
وی افزود: چهارمحال و بختیاری استان محروم نیست و از فرهنگ و تمدن غنی برخوردار 

و انسان های غیوری در طول تاریخ داشته است.
علی آبادی بازاریابی کالاهای تولیدی چهارمحال و بختیاری در کشورهای دیگر را ضروری 
اعلام و تصریح کرد: به دنبال پیدا کردن زیست بوم هایی برای ساخت و صادرات کالا 
هستیم.وی  گردشگری را نخستین مزیت چهارمحال و بختیاری دانست و یادآور شد: 
جلب و جذب توریست های خارجی و تقویت صنایع وابسته به آن در این استان اولویت 
دارد. وزیر صنعت، معدن و تجارت اظهار داشت: چهارمحال و بختیاری همچنین برای 

توسعه صنعت دامپروری، خدمات، باغداری و کشاورزی پتانسیل قابل توجهی دارد.
وی حمایت از تولیدات صادرات محور را ضروری دانست و گفت: هر صنعتی که بهره وری 
بهتری نسبت به سال قبل داشته باشد از تسهیلات بیشتری برای ارتقای واحد تولیدی 

خود بهره مند خواهد شد.

وزیر صمت: اصناف در قالب بازارچه های 
تخصصی ساماندهی می شوند نوشتار

پرند  شهرداری  سرپرست  مرادی  دکتر 
شهر،  اسلامی  شورای  اعضای  همراه  به 
پیش از ظهر امروز به طور سرزده از مرکز 
تخصصی و آموزشی کودکان پرند )مرکز 
از  و  بازدید  شهرداری(  رویش  تخصصی 
نزدیک در جریان فعالیت های این مرکز 

قرار گرفتند.
که  بازدید  این  در  روز؛  اتفاق  گزارش  به 
آقای قهرمانی، آقای کسمرادی و مهندس 
گودرزی از اعضای محترم شورای اسلامی 
فعالیت  روند  داشتند،  حضور  پرند  شهر 
های مرکز رویش شهرداری توسط سرکار 
خانم سلیمانی مدیر این مرکز تشریح شد.

قدردانی  ضمن  نیز  پرند  شهری  مدیران 
توسعه  رویش،  مرکز  اندرکاران  دست  از 
آموزشی،  های  فعالیت  و  ها  زیرساخت 
فرهنگی، اجتماعی و ورزشی را از اولویت 
های مهم و برنامه های مدیریت شهری 

دانسته و بر آن تاکید کردند.
مرکز رویش شهرداری پرند، نخستین و 
پرند  شهر  کودکان  تخصصی  مرکز  تنها 
خمینی  امام  بلوار  یک  فاز  در  که  است 
ره، پارک کودک واقع شده و فعالیت های 
گسترده ای نظیر مهارت افزایی، برگزاری 
انجام  به  آن  و..در  آموزشی   کارگاههای 

می رسد.

توسعه فعالیت های فرهنگی و آموزشی از 
اولویت های مهم شهرداری پرند خبر
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